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NÚM. 12/2023 - SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE QUE TINGUÉ LLOC 
EL DIA 26 DE JULIOL DE 2023.

A la vila de Molins de Rei, quan són les divuit hores i cinc minuts del vint-i-sis de juliol 
de dos mil vint-i-tres, es reuneixen a la Sala de sessions de la Casa Consistorial, en 
primera convocatòria, i sota la presidència del Sr. Alcalde, Xavi Paz Penche els regidors i 
regidores que tot seguit s’esmenten, per tal de celebrar la sessió ordinària del Ple, a la qual 
han estat convocats en temps i forma.

Sr. Xavi Paz Penche
Sra. Jessica Revestido Romero
Sr. Iván Mustieles Pozo
Sr. Miguel Zaragoza Alonso
Sra. Ainoa García Ballestín
Sr. Joan Carles Serra Bosch
Sra. Esther Espinosa García
Sr. Alejandro Herrero Basange
Sr. Lucas Silvano Ferro Sole
Sr. Gerard Corredera Rebulà
Sra. Marta Espona Burgués
Sr. Ricard Vinyets Cid
Sra. Meritxell Campmajó García
Sra. Alba Patricia Cabral Ortiz
Sra. Francesca Riera Forns
Sr. Ramon Sánchez Gil
Sra. Rocío Segovia Mayán
Sr. Joan Albert Fabra Barrios
Sra. Eva Maria Janés Fraile
Sra. Meritxell Galobart Soler

Assisteix l’Interventor accidental, Sr. Eusebi Valldaura Domenech i el Secretari accidental 
de la Corporació, Sr. Manuel Borrego Fernández, que dóna fe de l’acte.

Excusa la seva absència la regidora Sra. Carme Madorell Colomina.

Un cop comprovada l’existència del quòrum que demana l’article 90.1) del ROF, per a la 
vàlida constitució del Ple, el Sr. Alcalde obre la sessió, i es passa tot seguit al debat i 
consideració dels assumptes inclosos a l’ordre del dia que acompanya a la convocatòria 
d’aquesta sessió, número 12/2023 de data 21 de juliol de 2023. 
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0.- Declaració Institucional de l’Ajuntament de Molins de Rei per expressar la 
condemna i rebuig davant els assassinats de les víctimes de violència masclista.

DECLARACIÓ INSTITUCIONAL

“El consistori Molinenc condemna i manifesta el seu condol i solidaritat amb familiars i 
amics de les dones assassinades, aquest 2023, presumptament a mans de les seves 
parelles.

Refermem el nostre compromís en la lluita contra la xacra de la violència masclista en tots i 
cadascun dels seus àmbits. Cal treballar, amb més força que mai, contra aquesta violència 
masclista estructural que, malauradament, segueix present a la nostra societat.
 
Institucions i ciutadania hem de fer front comú per denunciar qualsevol actitud violenta i 
desenvolupar plegats un marc natural d’igualtat. 

Així, i davant dels fets ocorreguts, l’Ajuntament de Molins de Rei manifesta: 

Primer.- La condemna enèrgica d’aquests assassinats i de qualsevol forma de 
violència masclista.

Segon.- Expressar el nostre condol en nom de tota la ciutadania Molinenca. 

Tercer.- Reafirmar el rebuig a les violències masclistes, en totes les seves formes, i  
fer públic el nostre compromís en l’eradicació de la violència masclista.  

*Lectura dels noms de les persones assassinades durant aquest mes de juliol de 2023:
01/07/2023. Zhen Jiang. 47 anys. Pamplona (Navarra). 
02/07/2023. Kirsty Ward. 36 anys. Salou (Tarragona, Catalunya)
03/07/2023. Maria del Carmen, cognoms desconeguts. 53 anys. Alcalá de Henares 
(Madrid, Comunitat de Madrid)
08/07/2023. Salwa Z., 34 anys. Logroño (La Rioja, La Rioja)
09/07/2023. Ilham Najah 38 anys. Antella (Valencia, País Valencià)
20/07/2023. Nom i cognoms desconeguts 54 anys. Humilladero (Màlaga, Andalusia)”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:
Molt bé, doncs. Molt bona tarda a tots i a totes. Si els hi sembla, i de manera puntual, 
començaríem aquest Ple ordinari del mes de juliol. Primer de tot, secretari, excusaríem la 
presència de la regidora Carme Madorell, que per motius professionals avui no pot assistir. 
Saludar a tothom que està present i que ens segueix. I, malauradament, i per acord de 
Junta de Portaveus, hem de començar de nou un Ple més llegint la declaració institucional 
de rebuig als atemptats masclistes. Com saben, igual que es va proposar en el mandat 
anterior, la primera lectura, en aquest cas, la faria jo mateix com a alcalde i a partir d'aquí 
la faria la regidora d'Igualtat, que coincideix amb la primera dona del grup majoritari, i des 
de llavors per diferents grups ho farien primer totes les regidores i després faríem el cercle 
amb els regidors. Sé que és desig de tots que tant de bo no haguéssim de tancar el cercle, 
però, malauradament, mes rere mes hem de fer la lectura d'aquesta declaració. 
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I avui la lectura d'aquesta declaració diu el següent: el consistori molinenc condemna i 
manifesta el seu condol i solidaritat amb familiars i amics de les dones assassinades 
aquest 2023 presumptament a mans de les seves parelles. Refermem el nostre compromís 
en la lluita contra la xacra de la violència masclista en tots i cadascun dels seus àmbits, on 
cal treballar amb més força que mai contra aquesta violència masclista estructural que, 
malauradament, segueix present en la nostra societat. Institucions i ciutadania hem de fer 
front comú per denunciar qualsevol actitud violenta i desenvolupar plegats un marc natural 
d'igualtat. Així, i davant dels fets ocorreguts, l'Ajuntament de Molins de Rei manifesta:

primer, la condemna enèrgica d'aquests assassinats i de qualsevol forma de violència 
masclista; segon, expressar el nostre condol en nom de tota la ciutadania molinenca; 
tercer, reafirmar el rebuig a les violències masclistes en totes les seves formes i fer públic 
el nostre compromís en l'erradicació de la violència masclista. 

I les persones, les dones assassinades en el darrer mes de juliol són: l'1 de juliol del 2023, 
Zhen Jiang, de 47 anys, a la localitat de Pamplona, Navarra; el 2 de juliol, Kirsty Ward, 36 
anys, a la població de Salou, Tarragona; el 3 de juliol, Maria del Carme, amb cognoms 
desconeguts, de 53 anys, a la localitat d'Alcalà d'Henares; el 8 de juliol, Salwa Z., de 34 
anys, a la localitat de Logronyo, la Rioja; el 9 de juliol, Ilham Najah, de 38 anys, a la 
localitat d'Antella, País Valencià; i el 20 de juliol, noms i cognoms desconeguts, una dona 
de 54 anys, a la població de Humilladero, a la província de Màlaga. 

ORDRE DEL DIA

A – CONEIXEMENT DE L’ACCIÓ DEL GOVERN MUNICIPAL

1.- Donar compte dels Decrets d’Alcaldia (Expedient 11/2023/DCADC).-

DONAR COMPTE

“El Sr. Alcalde proposa al Ple l'adopció del següent acord:

Únic.- Donar compte dels decrets d'Alcaldia sobre diversos temes.

LLIBRE DE DECRETS 2023
MAIG I JUNY

Decret Data Concepte
907 3/5/2023 Llicència de gual
908 3/5/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
909 3/5/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
910 3/5/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
911 3/5/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
912 3/5/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
913 3/5/2023 Modificacions de pressupost
914 3/5/2023 Modificacions de pressupost
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915 3/5/2023 Subvencions i convenis amb entitats
916 3/5/2023 Modificacions de pressupost
917 3/5/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
918 3/5/2023 Disciplina urbanística
919 3/5/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
920 3/5/2023 Ordre d'execució
921 3/5/2023 Subvencions per a l'Ajuntament

922 3/5/2023
Relació Sol•licitud única -majors 75 anys - Ajut IBI - Ajut aigua i 
escombraries -  (atorgament propietaris)

923 3/5/2023 Autorització i delegacions
924 3/5/2023 Ajuts socials
925 5/5/2023 Aprovació Despeses
926 5/5/2023 Sancionador
927 5/5/2023 Sancionador
928 5/5/2023 Subvencions i convenis amb entitats
929 5/5/2023 Bonificacións Fiscals
930 5/5/2023 Regularització fiscal
931 5/5/2023 Ajuts socials

932 5/5/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

933 5/5/2023 Situacions del personal
934 5/5/2023 Nomenaments

935 5/5/2023
Relació Sol•licitud única -majors 75 anys - Ajut IBI - Ajut aigua i 
escombraries -  (atorgament propietaris)

936 5/5/2023 Aprovació Despeses i reconeixement d'obligacions
937 5/5/2023 Nomenaments
938 5/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
939 8/5/2023 Subvencions i convenis amb entitats
940 8/5/2023 Devolucio de garanties: fiances en efectiu i avals
941 8/5/2023 Llicència de gual
942 8/5/2023 Llicència d'obra menor
943 8/5/2023 Permís de connexió d'aigües residuals a un sistema de sanejament
944 8/5/2023 Modificacions de pressupost
945 8/5/2023 Permís de connexió d'aigües residuals a un sistema de sanejament
946 8/5/2023 Modificacions de pressupost
947 8/5/2023 Contractació laboral
948 8/5/2023 Nomenaments
949 8/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
950 8/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
951 8/5/2023 Devolucio de garanties: fiances en efectiu i avals
952 8/5/2023 Concertació operacions de préstec
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953 8/5/2023 Disciplina urbanística
954 8/5/2023 Modificació llicència gual
955 8/5/2023 Convenis interadministratius
956 8/5/2023 Convenis interadministratius
957 8/5/2023 Ordre d'execució
958 8/5/2023 Llicència d'obra menor
959 8/5/2023 Ordre d'execució
960 8/5/2023 Situacions del personal
961 8/5/2023 Nomenaments
962 8/5/2023 Recurs de reposició
963 8/5/2023 Recurs de reposició
964 8/5/2023 Recurs de reposició
965 9/5/2023 Regularització fiscal
966 10/5/2023 Sancionador
967 10/5/2023 Sancionador
968 10/5/2023 Sancionador
969 10/5/2023 Sancionador
970 10/5/2023 Sancionador
971 10/5/2023 Sancionador
972 10/5/2023 Sancionador
973 10/5/2023 Sancionador
974 10/5/2023 Sancionador
975 10/5/2023 Sancionador
976 10/5/2023 Sancionador
977 10/5/2023 Sancionador
978 10/5/2023 Sancionador
979 10/5/2023 Sancionador
980 10/5/2023 Sancionador
981 10/5/2023 Sancionador
982 10/5/2023 Sancionador
983 10/5/2023 Sancionador
984 10/5/2023 Sancionador
985 10/5/2023 Sancionador
986 10/5/2023 Sancionador
987 10/5/2023 Sancionador
988 10/5/2023 Sancionador
989 10/5/2023 Recurs de reposició
990 10/5/2023 Recurs de reposició
991 10/5/2023 Recurs de reposició
992 10/5/2023 Sancionador
993 10/5/2023 Sancionador
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994 10/5/2023 Sancionador
995 10/5/2023 Sancionador
996 10/5/2023 Sancionador
997 10/5/2023 Sancionador
998 10/5/2023 Sancionador
999 10/5/2023 Sancionador

1000 10/5/2023 Sancionador
1001 10/5/2023 Sancionador
1002 10/5/2023 Sancionador
1003 10/5/2023 Sancionador
1004 10/5/2023 Sancionador
1005 10/5/2023 Sancionador
1006 10/5/2023 Ordenances i reglaments
1007 10/5/2023 Contractació laboral
1008 10/5/2023 Nomenaments
1009 10/5/2023 Nomenaments
1010 10/5/2023 Nomenaments
1011 10/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1012 10/5/2023 Processos de selecció

1013 10/5/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1014 10/5/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1015 10/5/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1016 10/5/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1017 10/5/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1018 10/5/2023 Convenis interadministratius
1019 10/5/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1020 10/5/2023 Llicència de gual
1021 10/5/2023 Preparació, gestió i adjudicació del contracte
1022 10/5/2023 Ordre d'execució
1023 10/5/2023 Llicència d'obra menor
1024 10/5/2023 Llicència d'obra menor
1025 10/5/2023 Baixa llicència gual
1026 10/5/2023 Permís de connexió d'aigües residuals a un sistema de sanejament

1027 10/5/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per obres i serveis (grues, 
bastides, altres elements estructurals)

1028 10/5/2023 Situacions del personal
1029 10/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
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1030 10/5/2023 Nomenaments
1031 10/5/2023 Nomenaments
1032 10/5/2023 Ajuts socials
1033 10/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1034 10/5/2023 Processos de selecció
1035 10/5/2023 Bases de concursos
1036 12/5/2023 Situacions del personal
1037 12/5/2023 Contractació laboral
1038 12/5/2023 Modificacions de pressupost
1039 12/5/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1040 12/5/2023 Bases de concursos
1041 12/5/2023 Subvencions i convenis amb entitats
1042 12/5/2023 Situacions del personal

1043 12/5/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1044 12/5/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1045 12/5/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1046 12/5/2023 Contractació laboral
1047 12/5/2023 Bases de concursos
1048 12/5/2023 Convenis interadministratius
1049 12/5/2023 Ajuts socials
1050 12/5/2023 Aprovació document cobratoris
1051 12/5/2023 Recurs de reposició
1052 12/5/2023 Recurs de reposició
1053 12/5/2023 Recurs de reposició
1054 12/5/2023 Sancionador
1055 12/5/2023 Aprovació Despeses
1056 12/5/2023 Aprovació Despeses
1057 15/5/2023 Aprovació document cobratoris
1058 15/5/2023 Aprovació document cobratoris
1059 15/5/2023 Aprovació document cobratoris
1060 15/5/2023 Situacions del personal
1061 15/5/2023 Contractació laboral
1062 15/5/2023 Processos de selecció
1063 15/5/2023 Modificacions de pressupost
1064 15/5/2023 Contractació menor d'obres

1065 15/5/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per obres i serveis (grues, 
bastides, altres elements estructurals)

1066 15/5/2023 Llicència de gual
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1067 15/5/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1068 15/5/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1069 15/5/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1070 15/5/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1071 16/5/2023 Ordre d'execució
1072 16/5/2023 Autorització i delegacions
1073 17/5/2023 Nomenaments
1074 17/5/2023 Modificacions de pressupost
1075 17/5/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1076 17/5/2023 Aprovació Despeses i reconeixement d'obligacions
1077 17/5/2023 Recurs de reposició
1078 17/5/2023 Recurs de reposició
1079 17/5/2023 Recurs de reposició
1080 17/5/2023 Recurs de reposició
1081 17/5/2023 Sancionador
1082 17/5/2023 Recurs de reposició
1083 17/5/2023 Ordre d'execució
1084 17/5/2023 Aprovació document cobratoris

1085 17/5/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per establiments (terrassa amb 
taules i cadires, etc.)

1086 17/5/2023 Gestió de cementiri
1087 17/5/2023 Ordenances i reglaments
1088 19/5/2023 Sancionador
1089 19/5/2023 Recurs de reposició
1090 19/5/2023 Recurs de reposició
1091 20/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1092 20/5/2023 Processos de selecció
1093 20/5/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1094 20/5/2023 Baixa definitiva de vehicles (cotxe, motocicleta o ciclomotor)

1095 20/5/2023
Llicència per la tinença o conducció de animals potencialment 
perillosos

1096 20/5/2023 Subvencions i convenis amb entitats
1097 20/5/2023 Llicència d'ús de béns
1098 20/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1099 20/5/2023 Contractació laboral
1100 20/5/2023 Contractació laboral
1101 22/5/2023 Recurs de reposició
1102 22/5/2023 Recurs de reposició
1103 22/5/2023 Requeriment legalització d'activitats
1104 22/5/2023 Règim disciplinari
1105 22/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
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1106 23/5/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1107 23/5/2023 Ajuts socials

1108 23/5/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1109 23/5/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1110 23/5/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1111 23/5/2023 Aprovació Despeses
1112 23/5/2023 Aprovació Despeses
1113 24/5/2023 Processos de selecció
1114 24/5/2023 Processos de selecció
1115 24/5/2023 Processos de selecció
1116 24/5/2023 Processos de selecció
1117 24/5/2023 Autorització i delegacions
1118 24/5/2023 Llicència d'obra menor
1119 24/5/2023 Nomenaments

1120 24/5/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per obres i serveis (grues, 
bastides, altres elements estructurals)

1121 24/5/2023 Subvencions i convenis amb entitats
1122 24/5/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1123 24/5/2023 Llicència de gual
1124 24/5/2023 Aprovació document cobratoris
1125 24/5/2023 Aprovació document cobratoris
1126 24/5/2023 Devolució d'ingressos indeguts
1127 24/5/2023 Regularització fiscal
1128 24/5/2023 Regularització fiscal
1129 24/5/2023 Devolució d'ingressos indeguts
1130 24/5/2023 Sancionador
1131 24/5/2023 Sancionador
1132 24/5/2023 Recurs de reposició
1133 25/5/2023 Nomenaments
1134 25/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1135 25/5/2023 Nomenaments
1136 25/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1137 25/5/2023 Ordre d'execució
1138 25/5/2023 Ajuts socials
1139 25/5/2023 Autorització i delegacions
1140 25/5/2023 Aprovació Despeses i reconeixement d'obligacions
1141 25/5/2023 Modificacions de pressupost
1142 25/5/2023 Modificacions de pressupost
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1143 25/5/2023
Llicència per la tinença o conducció de animals potencialment 
perillosos

1144 25/5/2023
Llicència per la tinença o conducció de animals potencialment 
perillosos

1145 25/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1146 25/5/2023 Nomenaments
1147 25/5/2023 Processos de selecció
1148 25/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1149 25/5/2023 Nomenaments
1150 25/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1151 25/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1152 25/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1153 25/5/2023 Aprovar conveni de col·laboració
1154 25/5/2023 Disciplina urbanística

1155 25/5/2023
Relació Sol•licitud única -majors 75 anys - Ajut IBI - Ajut aigua i 
escombraries - (Denegació)

1156 25/5/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1157 25/5/2023 Subvencions i convenis amb entitats
1158 25/5/2023 Processos de selecció
1159 25/5/2023 Subvencions i convenis amb entitats

1160 25/5/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1161 26/5/2023 Aprovació document cobratoris
1162 26/5/2023 Plans i projectes
1163 26/5/2023 Requeriment legalització d'activitats
1164 26/5/2023 Convenis interadministratius
1165 26/5/2023 Plans i projectes
1166 26/5/2023 Plans i projectes
1167 26/5/2023 Requeriment legalització d'activitats
1168 26/5/2023 Modificacions de pressupost
1169 26/5/2023 Autorització i delegacions

1170 26/5/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per obres i serveis (grues, 
bastides, altres elements estructurals)

1171 27/5/2023
Fraccionament i/o ajornament del pagament d'impostos i taxes 
municipals

1172 27/5/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1173 27/5/2023 Contractació laboral
1174 27/5/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1175 27/5/2023 Ordre d'execució
1176 27/5/2023 Aprovar conveni de col·laboració
1177 27/5/2023 Règim disciplinari
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1178 27/5/2023 Règim disciplinari
1179 1/6/2023 Contractació laboral
1180 1/6/2023 Autorització i delegacions
1181 1/6/2023 Processos de selecció
1182 1/6/2023 Processos de selecció
1183 2/6/2023 Recurs de reposició
1184 2/6/2023 Recurs de reposició
1185 2/6/2023 Recurs de reposició
1186 2/6/2023 Sancionador
1187 2/6/2023 Situacions del personal
1188 2/6/2023 Contractació menor de serveis
1189 2/6/2023 Subvencions i convenis amb entitats
1190 2/6/2023 Recurs de reposició
1191 2/6/2023 Devolució d'ingressos indeguts
1192 6/6/2023 Contractació laboral
1193 6/6/2023 Regularització fiscal
1194 6/6/2023 Regularització fiscal
1195 6/6/2023 Regularització fiscal
1196 6/6/2023 Autorització i delegacions
1197 6/6/2023 Autorització i delegacions
1198 6/6/2023 Disciplina urbanística
1199 6/6/2023 Situacions del personal
1200 7/6/2023 Sancionador
1201 7/6/2023 Devolucio de garanties: fiances en efectiu i avals
1202 7/6/2023 Projectes d'Urbanització
1203 7/6/2023 Recurs de reposició
1204 7/6/2023 Sancionador
1205 7/6/2023 Sancionador
1206 7/6/2023 Sancionador
1207 7/6/2023 Situacions del personal
1208 7/6/2023 Aprovació Despeses i reconeixement d'obligacions
1209 7/6/2023 Processos de selecció
1210 8/6/2023 Aprovació Despeses
1211 8/6/2023 Aprovació Despeses
1212 8/6/2023 Sancionador
1213 8/6/2023 Sancionador

1214 9/6/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per establiments (terrassa amb 
taules i cadires, etc.)

1215 9/6/2023 Aprovació document cobratoris
1216 9/6/2023 Situacions del personal
1217 9/6/2023 Ajuts socials
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1218 9/6/2023 Llicència d'obra menor
1219 9/6/2023 Llicència d'obra menor
1220 9/6/2023 Llicència d'obra menor
1221 9/6/2023 Llicència d'obra menor
1222 9/6/2023 Llicència d'obra menor
1223 9/6/2023 Llicència d'obra menor
1224 9/6/2023 Contractes privats
1225 9/6/2023 Modificacions de pressupost
1226 9/6/2023 Sancionador
1227 9/6/2023 Sancionador
1228 9/6/2023 Sancionador
1229 9/6/2023 Sancionador
1230 9/6/2023 Sancionador
1231 9/6/2023 Sancionador
1232 9/6/2023 Sancionador
1233 9/6/2023 Sancionador
1234 9/6/2023 Sancionador
1235 9/6/2023 Sancionador
1236 9/6/2023 Sancionador
1237 9/6/2023 Sancionador
1238 9/6/2023 Sancionador
1239 9/6/2023 Sancionador
1240 9/6/2023 Sancionador
1241 9/6/2023 Sancionador
1242 9/6/2023 Sancionador
1243 9/6/2023 Sancionador
1244 9/6/2023 Sancionador
1245 9/6/2023 Sancionador
1246 9/6/2023 Sancionador
1247 9/6/2023 Sancionador
1248 9/6/2023 Sancionador
1249 9/6/2023 Sancionador
1250 9/6/2023 Sancionador
1251 9/6/2023 Sancionador
1252 9/6/2023 Sancionador
1253 9/6/2023 Sancionador
1254 9/6/2023 Sancionador
1255 9/6/2023 Sancionador
1256 9/6/2023 Sancionador
1257 9/6/2023 Sancionador
1258 12/6/2023 Subvencions i convenis amb entitats
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1259 12/6/2023 Aprovació Despeses i reconeixement d'obligacions
1260 12/6/2023 Ajuts socials
1261 12/6/2023 Contractes privats
1262 12/6/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1263 12/6/2023 Nomenaments
1264 12/6/2023 Contractació laboral
1265 12/6/2023 Contractació laboral
1266 12/6/2023 Contractació laboral
1267 12/6/2023 Nomenaments
1268 12/6/2023 Nomenaments
1269 12/6/2023 Aprovació document cobratoris
1270 12/6/2023 Aprovació document cobratoris
1271 12/6/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1272 12/6/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1273 12/6/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1274 12/6/2023 Llicència d'obra menor

1275 12/6/2023
Relació Sol•licitud única -majors 75 anys - Ajut IBI - Ajut aigua i 
escombraries -  (atorgament propietaris)

1276 13/6/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1277 13/6/2023 Situacions del personal
1278 13/6/2023 Contractació laboral

1279 13/6/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1280 13/6/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1281 13/6/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1282 13/6/2023 Aprovació document cobratoris
1283 13/6/2023 Gestió de cementiri
1284 13/6/2023 Gestió de cementiri
1285 13/6/2023 Aprovació document cobratoris
1286 13/6/2023 Aprovació document cobratoris
1287 13/6/2023 Gestió de cementiri
1288 13/6/2023 Gestió de cementiri
1289 13/6/2023 Gestió de cementiri
1290 13/6/2023 Gestió de cementiri
1291 13/6/2023 Gestió de cementiri

1292 13/6/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per parada de venda de material 
pirotècnic

1293 13/6/2023 Llicència d'obra menor
1294 13/6/2023 Sancionador
1295 14/6/2023 Sancionador
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1296 15/6/2023 Recurs de reposició
1297 15/6/2023 Processos de selecció
1298 15/6/2023 Situacions del personal
1299 15/6/2023 Situacions del personal
1300 15/6/2023 Situacions del personal
1301 15/6/2023 Nomenaments
1302 15/6/2023 Contractació laboral
1303 15/6/2023 Nomenaments
1304 15/6/2023 Contractació laboral
1305 15/6/2023 Contractació laboral
1306 15/6/2023 Contractació laboral
1307 15/6/2023 Contractació laboral
1308 15/6/2023 Contractació laboral

1309 15/6/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1310 15/6/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1311 15/6/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1312 15/6/2023 Aprovació document cobratoris
1313 15/6/2023 Autorització i delegacions
1314 15/6/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1315 15/6/2023 Subvencions per a l'Ajuntament

1316 15/6/2023
Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat 
reduïda

1317 15/6/2023 Subvencions i convenis amb entitats
1318 15/6/2023 Aprovació baixes tributs, valors i operacions contables
1319 15/6/2023 Provisió de llocs
1320 15/6/2023 Nomenaments
1321 15/6/2023 Nomenaments
1322 15/6/2023 Autorització i delegacions
1323 15/6/2023 Modificacions de pressupost
1324 15/6/2023 Aprovació baixes tributs, valors i operacions contables
1325 16/6/2023 Nomenaments
1326 20/6/2023 Nomenaments
1327 20/6/2023 Nomenaments
1328 20/6/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1329 20/6/2023 Contracte Obert simplificat d'obres
1330 20/6/2023 Llicència d'obra menor
1331 20/6/2023 Llicència d'obra menor
1332 20/6/2023 Subvencions per a l'Ajuntament

1333 21/6/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per obres i serveis (grues, 
bastides, altres elements estructurals)
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1334 21/6/2023 Devolucio de garanties: fiances en efectiu i avals
1335 21/6/2023 Ordre d'execució
1336 21/6/2023 Devolució d'ingressos indeguts
1337 21/6/2023 Regularització fiscal
1338 21/6/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1339 21/6/2023 Situacions del personal
1340 21/6/2023 Disciplina urbanística
1341 21/6/2023 Nomenaments
1342 21/6/2023 Devolució d'ingressos indeguts
1343 21/6/2023 Modificacions de pressupost
1344 21/6/2023 Modificacions de pressupost
1345 21/6/2023 Aprovació Despeses
1346 21/6/2023 Aprovació Despeses

1347 21/6/2023
Comunicació prèvia de primera ocupació o utilització d'edificis i 
instal·lacions

1348 22/6/2023 Modificacions de pressupost
1349 22/6/2023 Modificacions de pressupost
1350 22/6/2023 Modificacions de pressupost
1351 22/6/2023 Sancionador

1352 22/6/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1353 22/6/2023 Sancionador
1354 22/6/2023 Contractació laboral

1355 22/6/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1356 22/6/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1357 22/6/2023 Nomenaments
1358 22/6/2023 Situacions del personal
1359 22/6/2023 Contractació laboral
1360 22/6/2023 Contractació laboral
1361 22/6/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1362 22/6/2023 Modificacions de pressupost
1363 22/6/2023 Modificacions de pressupost
1364 22/6/2023 Processos de selecció
1365 23/6/2023 Processos de selecció
1366 23/6/2023 Processos de selecció
1367 23/6/2023 Processos de selecció
1368 23/6/2023 Llicència d'obra menor
1369 23/6/2023 Llicència d'obra menor
1370 23/6/2023 Aprovació Despeses i reconeixement d'obligacions
1371 23/6/2023 Nomenaments
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1372 23/6/2023 Modificacions de pressupost
1373 23/6/2023 Nomenaments
1374 23/6/2023 Situacions del personal

1375 23/6/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1376 23/6/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1377 23/6/2023 Organigrama polític
1378 27/6/2023 Convenis interadministratius
1379 27/6/2023 Modificacions de pressupost
1380 27/6/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1381 27/6/2023 Baixa definitiva de vehicles (cotxe, motocicleta o ciclomotor)
1382 27/6/2023 Situacions del personal
1383 27/6/2023 Modificacions de pressupost
1384 28/6/2023 Sancionador
1385 28/6/2023 Sancionador
1386 28/6/2023 Processos de selecció
1387 29/6/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1388 29/6/2023 Organigrama polític
1389 29/6/2023 Organigrama polític
1390 29/6/2023 Nomenaments
1391 29/6/2023 Contractació laboral
1392 29/6/2023 Situacions del personal
1393 29/6/2023 Danys a béns municipals
1394 29/6/2023 Relació Contractació Laboral
1395 29/6/2023 Plantilla de l'Ajuntament
1396 30/6/2023 Relació Nomenaments
1397 30/6/2023 Aprovació Despeses
1398 30/6/2023 Organigrama polític
1399 30/6/2023 Autorització i delegacions
1400 30/6/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1401 30/6/2023 Contractació laboral
1402 30/6/2023 Situacions del personal
1403 30/6/2023 Formació personal
1404 30/6/2023 Sancionador
1405 30/6/2023 Sancionador
1406 30/6/2023 Sancionador
1407 30/6/2023 Sancionador
1408 30/6/2023 Sancionador
1409 30/6/2023 Sancionador
1410 30/6/2023 Sancionador
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1411 30/6/2023 Sancionador
1412 30/6/2023 Sancionador
1413 30/6/2023 Sancionador
1414 30/6/2023 Sancionador
1415 30/6/2023 Sancionador
1416 30/6/2023 Sancionador
1417 30/6/2023 Sancionador
1418 30/6/2023 Sancionador
1419 30/6/2023 Sancionador
1420 30/6/2023 Sancionador
1421 30/6/2023 Sancionador
1422 30/6/2023 Sancionador
1423 30/6/2023 Sancionador
1424 30/6/2023 Sancionador
1425 30/6/2023 Sancionador
1426 30/6/2023 Sancionador
1427 30/6/2023 Sancionador

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Feta aquesta lectura, començaríem amb l'ordre del dia explicat i pactat a la Junta de 
Portaveus del passat divendres. En primer lloc, fem el coneixement de l'acció del govern 
municipal amb el punt 1, que és «Donar compte dels decrets d'alcaldia». No sé si hi ha 
alguna observació?

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

2.- Donar compte al Ple de l'informe resum del control intern de l’exercici 2022 de
l’Ajuntament de Molins de Rei (Expedient 5/2023/SEECO).-

DONAR COMPTE

“Atès que l’article 213 del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat 
per Reial decret 2/2004, de 5 de març (TRLRHL), estableix que els òrgans interventors de 
les Entitats Locals remetran amb caràcter anual a la Intervenció General de l’Administració 
de l’Estat un informe resum dels resultats dels controls desenvolupats en cada exercici, en 
el termini i amb el contingut que es regulen en les normes indicades en aquest article.

Atès que el Reial decret 424/2017, de 28 d’abril, pel qual es regula el règim jurídic del 
control intern a les entitats del sector públic local, estableix en el seu article 37 que l’òrgan 
interventor haurà d’elaborar amb caràcter anual i amb ocasió de l’aprovació del compte 
general, l’informe resum dels resultats del control intern assenyalat en l’article 213 del 
TRLRHL.
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Atès que aquest informe resum ha de ser remès al Ple, a través del/la President/a de la 
Corporació i a la IGAE i contindrà els resultats més significatius derivats de les actuacions 
de control financer i de la funció interventora realitzades en l’exercici anterior.

Vista la Vista la Resolució de 2 d’abril de 2020, de la Intervenció General de l’Administració 
de l’Estat, estableix les instruccions a les quals s’ha d’ajustar el contingut, estructura i 
format de l’informe resum.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i Alcaldia la present proposta a fi i efectes de DONAR 
COMPTE  a la mateixa i perquè sigui remès posteriorment al Ple de la Corporació: 

Primer.- Donar trasllat de l’informe resum dels resultats del control intern de l’exercici 2022 
de l’Ajuntament de Molins de Rei, per la serva remissió al Ple de la Corporació en la 
propera sessió que es celebri.

Segon.- Donar trasllat de l’informe resum dels resultats del control intern de l’exercici 2022 
de l’Ajuntament de Molins de Rei a la Intervenció General de l’Administració de l’Estat.

L’ògan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:
Doncs, si no hi ha cap observació, passem al punt 2, que és «Donar compte al Ple de 
l'informe resum del control intern de l'exercici 2022 de l'Ajuntament de Molins de Rei». I 
aquest punt el fa el regidor de Finances. Senyor Joan Carles Serra, endavant.

Sr. Serra:

Gràcies, alcalde.

Presenta el punt 2

Sr. Alcalde:

Molt bé. Obriríem el torn d'intervencions. Senyor Ricard Vinyets, endavant.

Sr. Vinyets:

Bé, el gran titular serien 138 informes desfavorables amb relació a expedients d'aprovació 
de la despesa i renaixement del crèdit de les factures corresponents a serveis realitzats per 
la mateixa empresa de manera continuada i periòdica en el temps, sense que existeixi 
contracte; expedients que provenen de la Junta de Govern Local. Apart, entre d'altres, 
també de la recomanació de vetllar pel compliment del procediment establert internament 
quant a l'atorgament de les gratificacions a hores extraordinàries del personal o diferents 
apreciacions sobre la gestió indirecta dels serveis públics amb Saba Aparcamientos, SA. 
138 informes creiem que són molts informes, són per fer-ho rodó un informe desfavorable 
cada tres dies. Per molt que ens diguin que són un 98 % favorables, un ajuntament 
modèlic com el nostre crec que hauria de voler el cent per cent. A més, aquest fet ve de 
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lluny i és reincident el 2020 i el 2021, quan ja hi ha un decret d'alcaldia, el 1641, amb un 
pla d'acció amb mesures a adoptar per esmenar aquestes deficiències. 

Ara, després d'un nou expedient on remarquen aquest aspecte desfavorable, ens insten a 
tornar a fer de nou en un màxim de tres mesos un nou pla d'acció, que imaginem que serà 
un copia i enganxa de l'esmentat 1641. Llavors, els demanem, si us plau, la seva aplicació 
real i no simplement un nou brindis al sol, perquè nosaltres també esperem que l'any que 
ve no haguem de fer també nosaltres un còpia i enganxa d'aquesta intervenció. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Gràcies. Molt bona tarda a totes les persones que estan avui aquí a la sala de plens i 
també a totes aquelles persones que ens escolten a través dels mitjans. Bé, jo primer de 
tot agrair com sempre la feina feta des del Departament d'Intervenció i de Control de 
Gestió per tota la feina que es fa en aquest expedient, que realment és molt feixuga. I, per 
tant, agrair en aquest sentit la feina que fa l'interventor i tota l'Àrea d'Economia. Li he 
comentat abans a l'interventor, revisant l'expedient, al punt 2.5 «Expedients de 
subvencions atorgades per l'Ajuntament», justament amb el conveni de la cavalcada de 
Reis per a l'exercici 2002, hi ha dos imports, un de 50.000 i un altre de 12.600, que entenc 
que aquest de 12.600 deu ser el mateix que allà baix amb les subvencions i convenis amb 
les AMPES i, per tant, deu ser un error material, que, en tot cas, demanaria que es mirés. I 
si és així, doncs, que se subsanés. En aquest sentit, crec que aquest expedient, aquest 
informe que fa l'interventor, deixa coses molt clares més enllà de la dada d'uns 138 
expedients que, en definitiva, sobre el global de les factures, doncs, podríem dir que 
realment és molt menor. I, per tant, jo crec que en això sí que hem de posar sobre la taula 
la bona feina feta des de tota la part de l'Ajuntament. I aquest és un valor que hem de 
posar en alça. Jo crec que moltes de les factures estan en aquest sentit i, per tant, sí que 
s'ha de valorar, doncs, que en el seu informe també reclama l'interventor que aquells 
contractes que sistemàticament encara no s'han acabat de solucionar, doncs, que es 
puguin solucionar. Això és quelcom que ve de llarg, és quelcom que algun dia ho hauríem 
d'acabar solucionant. I, per tant, esperem que amb aquest informe que ha d'aparèixer 
d'aquí a tres mesos, doncs, aquest pla de viabilitat, puguem tenir la solució ja prevista. 

Sobta també amb aquest informe un paràgraf que es refereix... a sota del control de 
personal, on està la part de la Secretaria, que... Espera que ho tinc per aquí... Que la 
Secretaria que enviï totes... «No consta el certificat de Secretaria sobre el número de 
sessions d'òrgans col·legiats a fi de procedir al seu abonament i a l'igual que l'import 
corresponent a cadascú». Per tant, crec que també Secretaria hauria de prendre nota 
d'aquests informes que fa l'interventor. 

I per acabar, també, com ja n'ha fet esment el regidor d'Economia i Finances, el fet de 
Saba on no es presenta  l'índex d'ocupació de les places que funcionen en règim de 
rotació de l'aparcament de la plaça del Mercat. Crec que, en tot cas, és quelcom en què hi 
hem de continuar insistint. Sí que és cert que l'empresa va entrar en un moment determinat 
un expedient de regulació de l'època Covid, del voltant d'uns 70.000 euros. També és cert 
que en la proposta de modificació de pressupost del mes de març ja hi havia una proposta 
per part de la tècnica que tancava això en uns 45.000 euros. Per tant, proposta que 
tampoc no vam dur al mes març, però que tampoc hem portat ara en aquests moments. 
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Per tant, entenem que aquesta liquidació o aquest tancament d'aquest expedient hauria de 
ser una de les prioritats del Govern per donar tancament a un expedient que ja ve de molt 
enllà. 

Bàsicament, doncs, aquest seria l'anàlisi que fem nosaltres d'un informe que jo crec que 
està excel·lentment fet per part de l'interventor.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Doncs, si no n'hi ha més, i vol tancar? Senyor Joan 
Carles, endavant.

Sr. Serra:

Òbviament, hem d'agrair... el Govern agraeix les seves intervencions positives i, sobretot, 
valorant la feina que hem fet internament amb tots els tècnics i totes les persones 
involucrades a les àrees d'aquest Ajuntament. Arribant deu mil, pràcticament deu mil 
informes, 9690, 9690 factures, i que siguin el 98 % totalment acceptables. I òbviament hem 
de mirar com corregir o com revisar el que ha sortit aquí, òbviament amb total 
transparència, perquè no d'aquí a tres mesos, sinó inclús abans a lo millor de tres mesos, 
puguem resoldre tot això. Igual que el tema del pàrquing subterrani, etcètera. Per tant, 
gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies a vostè. Així ha estat donat compte i ens hem assabentat

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

3.- Donar compte al Ple del Decret d’Alcaldia 1.503 de 10 de juliol de 2023 (Expedient. 
14/2023/ORPOL).-

Es dóna compta al Ple de l’Ajuntament, del Decret d’Alcaldia número 1503 de data 10 de 
juliol de 2023, el text literal del qual és el seguent:

“Decret d’Alcaldia Número:  1503  de data 10/07/2023
________________________________________________________________________

A la vila de Molins de Rei,

Xavi Paz Penche, alcalde de la vila de Molins de Rei, vist l'expedient 14/2023/ORPOL ,que 
resulta del procediment tramitat de/d' creació i composició de les Comissions Informatives, 
dicto aquest decret, que es fonamenta en els fets i en les consideracions que tot seguit 
s'exposen:

Per donar compliment als articles 17 i següents i 35 del Reglament Orgànic Municipal, en 
concordança amb l'article 38 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic 
de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, i 
mitjançant l'acord plenari adoptat en sessió extraordinària celebrada el dia 11 de juliol, 
aquest Ajuntament ha procedit a la creació i determinació de la composició de les 
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Comissions Informatives que, amb caràcter permanent, hauran de conformar la seva 
organització complementària municipal durant el present mandat, a la vista de la nova 
composició política d'aquest derivada dels resultats electorals de les últimes eleccions 
locals.

Atès que d'acord amb el que preveu l'article 20.1.c) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
Reguladora de les Bases del Règim Local, en concordança amb els articles 60.5 i 58.3 del 
Decret Legislatiu núm. 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, i amb l'article 19 del Reglament Orgànic 
Municipal, tots els Grups Polítics Municipals, en proporció a la seva representativitat a 
l'Ajuntament, tenen dret a participar, mitjançant la presència dels seus Regidors i 
Regidores, en els òrgans complementaris de l'Ajuntament que tinguin per funció l'estudi, 
informe o consulta dels assumptes que hagin de ser sotmesos a la decisió del Ple i el 
seguiment de la gestió de l'Alcalde, la Junta de Govern Local i els Regidors i Regidores 
que ostenten delegacions.

Atès que aquesta Alcaldia és competent, en la seva qualitat de President nat de tots els 
òrgans col·legiats complementaris d'aquesta Corporació, per designar els membres 
d'aquesta que han d'assumir la presidència de les Comissions Informatives en virtut de la 
corresponent delegació, així com per a adscriure als diferents Vocals representants dels 
Grups Polítics Municipals, a proposta del Grup corresponent.

Per tot això, aquesta Alcaldia, a la vista de les propostes elevades pels diferents Grups 
Polítics amb representació municipal, i en ús de les facultats que legalment té conferides.

Tenint en compte el que s'ha exposat i en virtut de les atribucions que té conferides per la 
legislació vigent.

DECRETO:

Primer.- Nomenar Presidents Delegats de les Comissions Informatives de caràcter 
permanent que a continuació es relacionen, als Tinents d'Alcalde, membres de la Junta de 
Govern Local, que així mateix s'especifiquen, adscrivint com a Vocals d'aquestes, a 
proposta dels diferents Grups polítics municipals, als Regidors i Regidores següents:

COMISSIO INFORMATIVA DE L'ÀREA DE SERVEIS ECONÒMICS I CENTRALS (ESC) I 
DE L'ÀREA D'ALCALDIA.

President: Sr. Miguel Zaragoza Alonso

Vocals:

- En representació del Grup Municipal PSC-CP (PSC-CP)

Titular: Sr. Miguel Zaragoza Alonso
Titular: Sr. Joan Carles Serra Bosch
Titular: Sra. Carme Madorell Colomina
Titular: Sr. Alejandro Herrero Basangé
Titular: Sra. Ainoa Garcia Ballestín
Suplent: Sra. Jessica Revestido Romero
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- En representació del Grup Municipal En Comú Podem (ECP)

Titular: Sr. Lucas Silvano Ferro Solé
Titular: Sr. Gerard Corredera Rebulà

- En representació del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya (ERC)

Titular: Sr. Ricard Vinyets Cid
Suplent: Sra. Marta Espona Burgués

- En representació del Grup Municipal Ara Molins (Ara)

Titular: Sr. Joan Albert Fabra Barrios
Titular: Sra. Rocio Segovia Mayán
Suplent: Sr. Ramon Sánchez Gil
Suplent: Sra. Eva Maria Janés Fraile

- En representació del Grup Municipal Enlaira Molins- Compromís Municipal (EN-CM)

Titular: Sra. Meritxell Galobart Soler

Secretaria: Sra. Rafaela Galera Hernández – Administrativa de Serveis Generals

COMISSIO INFORMATIVA DE L'ÀREA DE DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC (ADE)

Presidenta: Sra. Jessica Revestido Romero

Vocals:

- En representació del Grup Municipal PSC-CP (PSC-CP)

Titular: Sra. Jessica Revestido Romero
Titular: Sr. Joan Carles Serra Bosch
Titular: Sr. Ivan Mustieles Pozo
Titular: Sra. Esther Espinosa García
Titular: Sra. Carme Madorell Colomina
Suplent: Sra. Ainoa Garcia Ballestín

- En representació del Grup Municipal En Comú Podem (ECP)

Titular: Sr. Gerard Corredera Rebulà
Titular: Sr. Lucas Silvano Ferro Solé

- En representació del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya (ERC)

Titular: Sra. Meritxell Campmajó García
Suplent: Sr. Ricard Vinyets Cid

- En representació del Grup Municipal Ara Molins (Ara)
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Titular: Sr. Ramon Sánchez Gil
Titular: Sra. Eva Maria Janés Fraile
Suplent: Sra. Rocio Segovia Mayán
Suplent: Sr. Joan Albert Fabra Barrios

- En representació del Grup Municipal Enlaira Molins- Compromís Municipal (EN-CM)

Titular: Sra. Meritxell Galobart Soler

Secretaria: Sra. Carolain Nataly Ojeda Arancibia – Directora de Mercats

COMISSIO INFORMATIVA DE L'ÀREA DE SERVEIS A LES PERSONES (ASP)

Presidenta: Sra. Ainoa García Ballestín

Vocals:

- En representació del Grup Municipal PSC-CP (PSC-CP)

Titular: Sra. Ainoa García Ballestín
Titular: Sra. Jessica Revestido Romero
Titular: Sr. Joan Carles Serra Bosch
Titular: Sra. Carme Madorell Colomina
Titular: Sr. Ivan Mustieles Pozo
Suplent: Sr. Miguel Zaragoza Alonso

- En representació del Grup Municipal En Comú Podem (ECP)

Titular: Sr. Lucas Silvano Ferro Solé
Titular: Sr. Gerard Corredera Rebulà

- En representació del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya (ERC)

Titular: Sra. Alba Patricia Cabral Ortiz
Titular: Sra. Francesca Riera Forns

- En representació del Grup Municipal Ara Molins (Ara)

Titular: Sra. Rocio Segovia Mayán
Titular: Sr. Joan Albert Fabra Barrios
Suplent: Sr. Ramon Sánchez Gil
Suplent: Sra. Eva Maria Janés Fraile

- En representació del Grup Municipal Enlaira Molins- Compromís Municipal (EN-CM)

Titular: Sra. Meritxell Galobart Soler

Secretaria: Sra. Anna Planas Beltran-  Cap de Negociat de l’Oficina Administrativa de 
l’Àrea de Serveis de les Persones (ASP)
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COMISSIO INFORMATIVA DE L'ÀREA DE TERRITORI I SOSTENIBILITAT (SIT)

President: Gerard Corredera Rebulà

Vocals:

- En representació del Grup Municipal PSC-CP (PSC-CP)

Titular: Sr. Ivan Mustieles Pozo
Titular: Sra. Esther Espinosa García 
Titular: Sr. Alejandro Herrero Basangé
Titular: Sr. Miguel Zaragoza Alonso
Titular: Sra. Jessica Revestido Romero
Suplent: Sra. Carme Madorell Colomina

- En representació del Grup Municipal En Comú Podem (ECP)

Titular: Sr. Gerard Corredera Rebulà
Titular: Sr. Lucas Silvano Ferro Solé

- En representació del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya (ERC)

Titular: Sra. Marta Espona Burgués
Suplent: Sra. Meritxell Campmajó García

- En representació del Grup Municipal Ara Molins (Ara)

Titular: Sr. Ramon Sánchez Gil
Titular: Sra. Eva Maria Janés Fraile
Suplent: Sra. Rocio Segovia Mayán
Suplent: Sr. Joan Albert Fabra Barrios

- En representació del Grup Municipal Enlaira Molins- Compromís Municipal (EN-CM)

Titular: Sra. Meritxell Galobart Soler

Secretaria: Sra. Raquel Rúiz González-  Cap de Negociat de l’Oficina Administrativa 
de l’Àrea de Sostenibilitat i Territori (SIT), en funcions.

COMISSIO ESPECIAL DE COMPTES

President: Sr. Miguel Zaragoza Alonso

Vocals:

- En representació del Grup Municipal PSC-CP (PSC-CP)

Titular: Sr. Miguel Zaragoza Alonso
Titular: Sr. Joan Carles Serra Bosch
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Titular: Sra. Ainoa Garcia Ballestín
Titular: Sr. Alejandro Herrero Basangé
Titular: Sra. Esther Espinosa García
Suplent: Sr. Ivan Mustieles Pozo

- En representació del Grup Municipal En Comú Podem (ECP)

Titular: Sr. Gerard Corredera Rebulà
Titular: Sr. Lucas Silvano Ferro Solé

- En representació del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya (ERC)

Titular: Sr. Ricard Vinyets Cid
Suplent: Sra. Marta Espona Burgués

- En representació del Grup Municipal Ara Molins (Ara)

Titular: Sr. Joan Albert Fabra Barrios
Titular: Sr. Ramon Sánchez Gil
Suplent: Sra. Rocio Segovia Mayán
Suplent: Sra. Eva Maria Janés Fraile

- En representació del Grup Municipal Enlaira Molins- Compromís Municipal (EN-CM)

Titular: Sra. Meritxell Galobart Soler

Secretaria: Sra. Rafaela Galera Hernández – Administrativa de Serveis Generals

Segon.- La delegació als Presidents i Presidentes de les esmentades Comissions 
Informatives, de conformitat amb el que disposa l'article 44 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/86, de 
28 de novembre, produiran efectes des del dia següent a la data de notificació d'aquest 
Decret als Regidors i Regidores afectats, i tindran caràcter indefinit, sense perjudici de la 
potestat d'advocació d'aquesta Alcaldia.

Tercer.- Comunicar aquesta resolució als Regidors i Regidores afectats, entenent-se 
acceptada la competència delegada als Presidents i Presidentes de les Comissions 
Informatives de forma tàcita, si dintre del termini de les vint-i-quatre hores següents no es 
manifesta res en contra o es fa ús de la delegació, així com als Caps dels diferents Serveis 
Municipals i als treballadors/es que actuen com a Secretaris/es de les esmentades 
Comissions, pel seu coneixement i efectes.

Quart.- Publicar aquestes delegacions en el Butlletí Oficial de la Província, en el Butlletí 
d'Informació Municipal i en el Tauler d'Anuncis de l'Ajuntament, en compliment del que 
disposa l'article 44.2 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 
Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/86, de 28 de novembre i difondre el seu 
contingut, en compliment del Principi de Transparència, mitjançant la seva publicació 
actualitzada i permanent en la Seu electrònica municipal, en compliment del que disposen 
els articles 5 i següents de la Llei 19/2013, de 9 de desembre, de Transparència, Accés a 
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la Informació i Bon Govern i 8 i següents de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de 
Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern de Catalunya.

Cinquè.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquesta resolució en la propera sessió 
que es convoqui, en compliment del que es preveu a l'article 38 del Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Fem el punt tercer, que és «Donar compte al Ple del Decret d'Alcaldia 1503, de 10 de juliol 
del 2023», que entenc que si no hi ha observacions, ens donaríem per assabentats.

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

B- PROPOSICIONS D’ALCALDIA

4.- Acord sobre el nomenament de representants municipals en el Comitè Comarcal 
de la Creu Roja al Baix Llobregat Centre (Expedient 15/2023/ORPOL).-

PROPOSICIÓ

Un cop celebrades el passat dia 28 de maig les Eleccions Locals i constituït el nou 
Ajuntament derivat del seu resultat el passat dia 17 de juny, resulta necessari procedir a 
l'actualització dels representants de la Corporació en el Comitè Comarcal de la Creu Roja 
al Baix  Llobregat centre , Organisme en el que  aquest Ajuntament pot nomenar un 
representant. 

Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment té conferides, 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 

ACORDS 

Primer.- Designar com a representant, titular, d'aquest Ajuntament en el Comitè Comarcal 
de la Creu Roja, a la Regidora següent:  Senyora Ainoa García Ballestín, Regidora de 
Serveis Socials. 

Segon.- En cas d’absència, vacant, malaltia o qualsevol altre impediment de la Regidora 
delegada, assumirà directament i automàticament les seves competències aquesta 
Alcaldia, com a titular de la competència originària, entenent-se a aquests efectes 
exercitada la potestat d’advocació, en base al  present acord, sense necessitat d’un nou 
exprés en aquest sentit, sempre que així es notifiqui als interessants en l’expedient.

Tercer.- Comunicar aquest acord a la Regidora nomenada així com a l’entitat de la Creu 
Roja al Baix  Llobregat centre, pel seu coneixement i efectes, i difondre aquests 
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nomenaments, en compliment del Principi de Transparència, mitjançant la seva publicació 
actualitzada i permanent en la Seu electrònica municipal, en compliment del que disposen 
els articles 5 i següents de la Llei 19/2013, de 9 de desembre, de Transparència, Accés a 
la Informació i Bon Govern i 8 i següents de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de 
Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern de Catalunya.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem a les proposicions d'alcaldia. Els hi proposo fer les tres que hi ha que, com saben, 
és un canvi d'interpretació del criteri secretaria. 

Presenta els punts 4, 5 i 6

Si no hi ha cap intervenció, i els hi sembla, passaríem a la votació. Votaríem el punt 4. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 15 5

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 15 vots a 
favor del PSC (8), Molins en Comú Podem (2), Ara Molins (4),  Enlaira Molins (1) i 5 
vots en contra d’ERC (5).

5.- Acord sobre el nomenament de representants municipals en el Consell de 
Mobilitat de l’AMB (Expedient 16/2023/ORPOL).-

PROPOSICIÓ

Tal i com disposa l’article 1 del REGLAMENT DEL CONSELL DE MOBILITAT DE L’ÀREA 
METROPOLITANA DE BARCELONA es constitueix el Consell de Mobilitat  de l'Àrea 
Metropolitana de Barcelona (CMAMB) com a òrgan de participació, deliberació, assessor,  
propositiu i de consulta i també com a espai de trobada dels diferents agents 
representatius de les institucions, els organismes, les entitats i els sectors socials 
vinculades amb aquest àmbit, i  de la ciutadania de l'Àrea Metropolitana de Barcelona. 
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Tal i com disposa l’article 6.1.4 del Reglament regulador d’aquest Consell, en el seu òrgan 
plenari existeix una representació de tots els Ajuntaments metropolitans, mitjançant un 
representant municipal designat pel respectiu Ajuntament. 

Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple l'adopció dels següents 

ACORDS 

Primer.- Nomenar representant d'aquest Ajuntament al Ple del Consell de Mobilitat de 
l’Àrea Metropolitana de Barcelona a la Senyora Esther Espinosa García, Regidora de 
mobilitat. 

Segon.- En cas d’absència, vacant, malaltia o qualsevol altre impediment de la Regidora 
delegada, assumirà directament i automàticament les seves competències aquesta 
Alcaldia, com a titular de la competència originària, entenent-se a aquests efectes 
exercitada la potestat d’advocació, en base al  present acord, sense necessitat d’un nou 
exprés en aquest sentit, sempre que així es notifiqui als interessants en l’expedient.

Tercer.- Comunicar aquest acord a la Regidora nomenada, així com al Consell de Mobilitat 
de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, i difondre el seu contingut, en compliment del 
Principi de Transparència, mitjançant la seva publicació actualitzada i permanent en la Seu 
electrònica municipal, en compliment del que disposen els articles 5 i següents de la Llei 
19/2013, de 9 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern i 8 i 
següents de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i 
Bon Govern de Catalunya.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

El punt cinquè. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1
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Total 15 5

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 15 vots a 
favor del PSC (8), Molins en Comú Podem (2), ), Ara Molins (4),  Enlaira Molins (1) i 5 
abstencions d’ERC (5).

6.- Acord sobre el nomenament de representants municipals en l’Associació Fons 
Català de Cooperació al Desenvolupament (Expedient 17/2023/ORPOL).-

PROPOSICIÓ

Mitjançant acord plenari, aquest Ajuntament va manifestar la seva voluntat d’adherir-se a 
l’Associació Fons Català de Cooperació al Desenvolupament i d’acceptar els seus 
Estatuts, assumint amb això la tasca de divulgació d’aquest Fons Català de Cooperació. 

Atès que en conformitat amb el que disposa l’article 6 dels seus Estatuts reguladors, 
l’Assemblea General de l’Associació, que es el seu òrgan suprem, està integrada per la 
totalitat dels seus socis. 

Atès que un cop celebrades les Eleccions Locals i constituït el nou Ajuntament derivat del 
seu resultat el passat dia 17 de juny, resulta necessari un nou pronunciament d'aquest 
Ajuntament sobre la representació de la nova Corporació en l'Assemblea General 
d’aquesta Associació. 

Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment té conferides, 
proposa al Ple l’adopció dels següents 

ACORDS 

Primer.- Designar a la Regidora Delegada d’Acció Comunitària,  Senyora Jessica 
Revestido Romero, com a representant d’aquest Ajuntament en l’Assemblea General de 
l’Associació Fons Català de Cooperació al Desenvolupament. 

Segon.- En cas d’absència, vacant, malaltia o qualsevol altre impediment de la Regidora 
delegada, assumirà directament i automàticament les seves competències aquesta 
Alcaldia, com a titular de la competència originària, entenent-se a aquests efectes 
exercitada la potestat d’advocació, en base al  present acord, sense necessitat d’un nou 
exprés en aquest sentit, sempre que així es notifiqui als interessants en l’expedient.

Tercer.- Notificar el present acord a aquesta Associació, així com a la Regidora 
nomenada, pel seu coneixement i efectes i difondre aquest nomenament, en compliment 
del Principi de Transparència, mitjançant la seva publicació actualitzada i permanent en la 
Seu electrònica municipal, en compliment del que disposen els articles 5 i següents de la 
Llei 19/2013, de 9 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern i 8 i 
següents de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i 
Bon Govern de Catalunya.
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L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I el punt sisè. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 15 5

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 15 vots a 
favor del PSC (8), Molins en Comú Podem (2), Ara Molins (4),  Enlaira Molins (1) i 5 
abstencions d’ERC (5).

C – Assumptes dictaminats per les Comissions Informatives

COMISSIÓ ESPECIAL DE COMPTES

7.- Aprovar el  Compte general 2022 (Expedient 2/2023/CECOM).-

DICTAMEN

La Comissió Especial de Comptes, en sessió celebrada el 17 de maig de 2023, va informar 
inicialment de forma favorable el Compte General de l’exercici 2022.

Mitjançant edicte publicat en el Butlletí oficial de la Província del dia 25 de maig de 2023, el 
Compte General de l’exercici 2022 ha estat exposat al públic per un termini de quinze 
dies,durant els quals i vuit dies més, no s’ha presentat cap al·legació i/o reclamació segons 
informe de la Cap de l’Oficina d’Atenció Ciutadana de data 30 de juny de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Especial de Comptes la 
present proposta a fi i efectes emeti informe previ perquè sigui remés al Ple de la 
Corporació:
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Primer.- Informar favorable i definitivament el Compte General de l’Ajuntament de Molins 
de Rei corresponent a l’exercici 2022.

Segon.- Sotmetre al Ple de la corporació el Compte General de l’exercici 2022 per a la 
seva aprovació.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem, ara sí, als aspectes dictaminats per les comissions informatives. En primer lloc, i 
en aquest cas, hi ha una comissió específica que no es convoca, com saben, cada mes, és 
la Comissió Especial de Comptes, que configura el punt setè de l'ordre del dia, que és 
«Aprovar el compte general del 2022», i també en aquest cas fa l'explicació del punt el 
regidor de Finances. Senyor Joan Carles Serra, endavant.

Sr. Serra:

Gràcies, alcalde. 

Presenta el punt 7

Sr. Alcalde:

Doncs, obriríem el torn d'intervencions. No? Per aquí tampoc? No hi haurà intervencions? 
Doncs, passem a la votació d'aquest punt. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 19 1

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 19 vots a 
favor del PSC (8), Molins en Comú Podem (2), ERC (5), Ara Molins (4),  i 1 abstenció 
d’ Enlaira Molins (1).
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COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SERVEIS CENTRALS I ECONOMIA (ESC) I 
DE L’ÀREA D’ALCALDIA.

8- Aprovar el calendari oficial de festes laborals per a l’any 2024 (Expedient 
1/2023/GESHO).-

DICTAMEN

Fets

Vista la necessitat de donar compliment al procediment de comunicació al Departament 
d’Empresa i Treball de la Generalitat de Catalunya, la proposta de festes locals per a l’any 
2024 per al terme municipal de Molins de Rei.

Vist que l l’Ajuntament per acord adoptat pel Ple ha d’aprovar la proposta de dues festes 
locals i comunicar-ho al Departament d’Empresa i Treball de la Generalitat de Catalunya.

Vist el calendari de festes laborals per a l’any 2024, ORDRE EMT/153/2023, de 29 de 
maig, per la qual s'estableix el calendari oficial de festes laborals a Catalunya per a l'any 
2024, publicada al DOGC núm. 8935 – 13.06.2023 i que són les següents:

1 de gener (dilluns)
6 de gener (dissabte)
29 de març (divendres)
1 d'abril (dilluns)
1 de maig (dimecres)
24 de juny (dilluns)
15 d'agost (dijous)
11 de setembre (dimecres)
12 d'octubre (dissabte)
1 de novembre (divendres)
6 de desembre (divendres)
25 de desembre (dimecres)
26 de desembre (dijous)

Vist que l’article 1.c) de l’ordre esmentada estableix que:
“c) De les tretze festes esmentades a l'apartat a) n'hi haurà una, a triar entre el 6 de gener, 
el 1 d'abril, el 24 de juny i el 26 de desembre, que tindrà el caràcter de recuperable. Les 
altres dotze seran de caràcter retribuït i no recuperable.”

Vistes les instruccions rebudes del Regidor de Recursos Humans i organització i les 
consultes efectuades a les associacions de comerciants de Molins.

D’acord amb el que disposa l'art. 170.1.1) de l’Estatut d’autonomia de Catalunya; l’article 
37.2 del Reial Decret Legislatiu 2/2015, de 23 d'octubre, pel qual s'aprova el text refós de 
la Llei de l'Estatut dels Treballadors, i el Decret 177/1980, de 3 d’octubre, modificat pel 
Decret 17/1982, de 28 de gener, pel Decret 152/1997, de 25 de juny, i pel Decret 
146/1998, de 23 de juny.
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Vist l’informe-proposta del Cap de Negociat de Personal i Organització en funcions de data 
25 de juliol de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i de l’Àrea d’Alcaldia la present proposta a fi i efectes 
emeti informe previ perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

Primer: Proposar el dilluns 20 de maig (Pasqua Granada) i el dilluns 30 de setembre, com 
a les dues festes locals del 2024 per al terme municipal de Molins de Rei, que inclou els 
Caserius de La Rierada, de Sant Bartomeu de la Quadra i de Vallpineda.

Segon: Notificar la proposta al Departament d’Empresa i Treball de la Generalitat de 
Catalunya.

Tercer: Comunicar la proposta als coordinadors dels diferents àmbits de l’Ajuntament
 
L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem ara a la Comissió Informativa de l'Àrea de Serveis Centrals i Economia i de l'àrea 
d'Alcaldia amb el punt vuitè, primer de tot, «Aprovar el calendari oficial de festes laborals 
per a l'any 2024», i fa l'explicació d'aquest punt al senyor Miguel Zaragoza. Endavant.

Sr. Zaragoza:

Gràcies, alcalde. Bona tarda a tots i a totes que ens estan seguint. 

Presenta el punt 8

Sr. Alcalde:

Obriríem el torn d'intervencions. Endavant Meritxell Galobart.

Sra. Galobart:

Bona tarda a tothom. Bé, doncs, nosaltres votarem, evidentment, a favor del dictamen. 
Agraïm que en el moment que a Enlaire Molins es va detectar que la proposta inicial no era 
la correcta, ja que ens proposàvem divendres 27 de setembre i que dita proposta era un 
perjudici per al sector del comerç, ja que el divendres és el dia de la setmana que es 
produeixen més del 30 % de les vendes a la nostra vila i especialment coincideix amb els 
Encants, dels quals també s'obtenen uns bons resultats al comerç local. Per tant, celebrem 
que la nostra proposta s'hagi tingut en compte i hagi passat al dilluns 30, com ja s'havia fet 
d'altres vegades. Nosaltres, un cop vàrem saber de la proposta, ens vàrem posar en 
contacte amb el comerç, perquè la proposta no era adequada i volíem saber les seves 
necessitats, la seva opinió i escoltar-los per tenir-ho en compte. 
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Per tant, demanem que el més correcte és que es recuperi el Consell Consultiu del 
Comerç, que és on s'hauria d'informar d'aquest tipus de propostes. Estem convençuts que 
aquest Govern farà aquest tipus de propostes en un futur. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Endavant.

Sra. Espona:

Bona tarda a tothom. No, senzillament el comentari, en tot cas, agrair la iniciativa del grup 
d'Enlaire. Després hem vist també que han entrat instàncies de l'associació de venedors, 
etcètera, demanant el canvi. I entenc que és un bon canvi. Però, en tot cas, potser sí, 
prendre'n nota per ocasions properes, ja que aquestes festes es poden triar, perquè són a 
canvi d'una altra, tenir en compte sempre el col·lectiu que pugui sortir-ne perjudicat, 
malgrat aquesta deferència que explicava el regidor Zaragoza. Però, en tot cas, si es pot 
tenir en compte i així queda més clar per a tothom. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Molt bé, doncs, si vol tancar aquest punt o... No? Doncs, passem a votació. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 20

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

9.- Expedient de modificació del Pressupost 2023. Suplement de crèdit 2/2023. 
(Expedient 101/2023/MOPRE).-

DICTAMEN

El Ple de l’Ajuntament, en sessió extraordinària duta a terme el dia 11 de gener de 2023, 
va aprovar inicialment el Pressupost General de la Corporació per a l’exercici 2023. Al no 
haver-se presentat cap al·legació ni reclamació al mateix, el Pressupost General de la 
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Corporació per a l’exercici 2023 es considera aprovat definitivament mitjançant la 
publicació del mateix al BOP del dia 6 de març de 2023.

Atès l’estat actual d’execució del pressupost municipal de l’exercici 2023.

Atès l’informe tècnic obrant a l’expedient, el qual es desprèn la necessitat d’increment de la 
consignació pressupostària, urgent i inajornable, de l’aplicació pressupostària de despesa 
4020/336101/62200 Museu Palau Requesens – execució obra, per un import de 38.747,58 
euros, motivada per l’aprovació de l’Acta de preus contradictoris 2 de l’obra d’execució del 
Projecte de Rehabilitació i Recuperació del Palau de Requesens.

Atès que en el mateix informe tècnic es proposa de minoració de l’aplicació pressupostària 
de despesa 4320/162101/62400 Inversió vehicles servei recollida escombraries, pel mateix 
import, per finançar l’increment proposat.

Vist que d’acord a l’article 177 del  Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, els expedients de  
Suplement de crèdit es poden finançar amb anul·lacions o baixes de crèdits d’altres 
partides del pressupost vigent no compromesos.

Atesa la suspensió de les regles fiscals per a l’exercici 2023.

Vist l’informe favorable emès per l’Interventor accidental en data 12 de juliol de 2023.

Vist que d’acord a l’article 13.2.a) de les Bases d’Execució del Pressupost vigents, els 
crèdits extraordinaris i els suplements de crèdit es poden finançar amb romanent de 
tresoreria per a despeses generals i amb anul·lacions o baixes de crèdits d’altres 
aplicacions pressupostàries de despesa del pressupost no compromeses, les dotacions de 
les quals s’estimin reductibles, sense pertorbació del servei.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Econòmics i Centrals (ESC) la present proposta a fi i efectes emeti informe previ 
perquè sigui remés al Ple de la Corporació.

Primer.- APROVAR inicialment l’expedient de modificació del Pressupost 2023 següent:

TIPUS NÚMERO IMPORT
SUPLEMENT DE CRÈDIT 2/2023 38.747,58 €

Segon.- Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de la Província i en el Taulell d’anuncis 
de la Corporació per un període de quinze dies. Es considerarà definitivament aprovat si 
durant aquest termini, comptat a partir de l’endemà de la seva publicació en el BOP, no es 
presenten reclamacions.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:
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Passem el punt novè i desè, si els hi sembla, que vam dir de fer una explicació conjunta, 
malgrat que aquí també hi haurà una votació per separat, que és l'«Expedient de 
modificació de pressupost 2023 amb un suplement de crèdit 2/2023 amb un import de 
38.747 euros» i l'«Expedient de modificació de pressupost 2023, que és un suplement de 
crèdit i crèdit extraordinari per valor el suplement de 435.948 i el crèdit extraordinari de 
76.011 euros.» Fa l'explicació dels dos punts el regidor de Finances també de nou. Senyor 
Joan Carles Serra, endavant.

Sr. Serra:

Gràcies, alcalde. 

Presenta els punts 9 i 10

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyor Ricard Vinyets, endavant.

Sr. Vinyets:

Aviam, una modificació de pressupost on el 27 % de l'import correspon a política i 
habitatge social i on es complementa la gratuïtat de les escoles bressols municipals, 
evidentment, comptarà amb el suport del nostre grup. I també és clara la nostra voluntat de 
donar el suport necessari a grans esdeveniments que doten de personalitat la nostra vila, 
com són la Festa Major o el Festival de Cinema de Terror. No obstant això, en cap cas és 
una validació a la seva manera de procedir, que en altres ocasions ja li hem remarcat, 
sense anar més lluny, la setmana passada a la comissió informativa. Que al setembre 
tenim la Festa Major, que al novembre tenim el Festival de Cinema a Terror, ja ho sabem 
de cada any, no són dos fets extraordinaris que no puguem preveure. Llavors, no entenem 
que calgui esperar al mes de juliol per dotar econòmicament aquestes activitats. I només 
per citar-ne dues. És més, són activitats que, degut a la seva reiteració any rere any, 
també sabem perfectament quin cost aproximat solen tenir. Aleshores, estaríem d'acord 
que en un juliol, si econòmicament es pot, s'ampliï el pressupost d'aquestes activitats, però 
en cap cas que el gruix principal de la dotació econòmica s'aprovi ara al juliol. Perquè això, 
al final, el que comporta són dificultats de planificació, tant als tècnics com a les entitats, 
per molt que ens diguin que ho tenen previst. I, evidentment, l'oposició tampoc tenim la 
informació necessària. I llavors, en aquest cas, també us voldríem remarcar que, si us 
plau, no esperem avançar l'any per a tots aquests pressupostos de celebracions, no 
juguem sempre a la ruleta russa del romanent, aviam que ens queda, perquè 
probablement algun any ens podem agafar els dits. El pressupost del 2024 creiem que no 
pot reincidir en aquesta pràctica que tant els hi agrada practicar i que ara veurem si als 
seus nous socis de Govern també els hi agrada. 

Per altra banda, sense que s'interpreti aquest fet com un atac a l'organització de la Fira de 
la Candelera, ans al contrari, ja que ha de ser un buc insígnia del comerç i la cultura a la 
nostra vila, creiem que no és de rebut que avui se'ns plantegi un sobrecost de 58.158 
euros a fira passada. Quin exemple estem donant a entitats i associacions si el mateix 
consistori no és capaç de cenyir-se al pressupost que s'ha marcat a principi d'any? Un 
sobrecost que arriba cinc mesos més tard a aquest Ple i no ens serveixen les explicacions 
que ja ho tenien previst. L'Ajuntament creiem que ha de ser curós en les formes, 
segurament justificades i necessàries, però que com comprendreu donar exemple a la 
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ciutadania és important. Per tant, visca la fira, però controlem el que tenim i el que podem 
gastar. Vora 60.000 euros no és una broma, sigui la fira, sigui el que sigui. 

També en aquest aspecte, sobre el crèdit extraordinari, que la trobada de cerveses 
artesanals tampoc és cap novetat ni cap primera edició, creiem que s'hauria d'haver previst 
que enguany també tindria lloc i dotar-la en el seu moment de pressupost o, si més no, 
contactar amb l'organització per saber-ne la seva intenció de si l'anaven a tirar endavant o 
no. La proactivitat que ja vam marcar en la campanya electoral i que creiem que els hi 
manca a aquest Govern. 

I aprofitant l'avinentesa, pel que fa a l'enllumenat nadalenc, que també va inclòs aquí, els hi 
voldríem recordar que a l'hora de col·locar-lo, que cal tenir en compte que durant el cicle 
nadalenc té lloc la cavalcada de Reis, que no reincidim enguany a tornar a tenir dificultats 
al pas de les carrosses i l'enllumenat, creant uns sobrecostos que l'any passat podríem dir 
que eren comprensibles però que enguany, no. 

Llavors, com que hem unit els dos punts, també voldria fer un petit incís sobre el punt 
novè, dels 38.747 euros, recordant que el passat 10 de novembre de 2022 tenia lloc a la 
nostra vila un accident laboral amb un camió d'escombraries en mal estat i que els 
sindicats UGT i CGT manifestaven que l'únic que primava l'empresa era el servei i que el 
manteniment dels vehicles i la seguretat dels treballadors passava a una segona plana. 
Ara, sense en cap cas desmerèixer o posar en dubte la necessitat d'inversió en el Museu 
del Renaixement, que tornarem a tractar en el punt dotzè d'aquest Ple, i ja exposarem més 
detalladament la nostra postura, ens diuen que una inversió prevista en un camió 
d'escombraries no es portarà a terme, redirigint aquest import a l'esmentat museu. 

No dubtem que després del greu accident del 10 de novembre es van portar a terme les 
mesures correctives pertinents i som plenament conscients de la mala relació actual amb 
l'empresa de neteja, motiu que porta el consistori, evidentment, a desestimar la compra, 
però aprofitem aquesta modificació de crèdit per tornar a posar sobre la palestra que no 
s'invertirà en un nou camió, recordant al Govern que mentrestant, sobretot en aquest tema 
de la neteja, ha de vetllar per garantir la seguretat dels camions d'escombraries i dels seus 
treballadors. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyor Ramon Sánchez, endavant. I després Meritxell 
Galobart, endavant.

Sr. Sánchez:

Ara em sortia la vena de respondre a algunes de les coses que s'han dit, però, en tot cas, 
no és la meva tasca. Sí, començarem pel punt número 9, aquest suplement. Certament, 
nosaltres és evident que aquest suplement no l'haguéssim tret d'aquesta partida. Creiem 
que hi ha altres partides que sabem que no acabarem executant, que possiblement eren 
més oportunes a l'hora de poder fer aquest suplement de crèdit per tal de poder fer aquest 
pagament a aquests preus contradictoris del Palau de Requesens. En tot cas, això ja en 
parlem en el punt 12, però en aquesta partida, precisament, amb la neteja viària, que és un 
dels aspectes que realment la ciutadania més creu que hem de fer-hi incidència, és evident 
que aquí, que hi havien diners, i, que, per tant, vam tenir la voluntat d'evolucionar cap a 
una millora de la neteja viària i recollida d'escombraries, doncs, és evident que 
evidentment s'havia d'anar cap a aquest camí. Treure aquests diners d'aquesta partida, es 
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deixa una partida amb al voltant de 73.000 euros que, possiblement, si fem cas als tècnics 
i veiem aquests acords marc que també tenim amb l'Associació Catalana de Municipis, 
podem arribar a aconseguir alguna altra millora amb aquest import, si som hàbils a l'hora 
de gestionar. Però, en tot cas, aquesta partida per a nosaltres creiem que no és l'adequada 
per tal de fer aquest suplement de crèdit. 

Una modificació de crèdit que vostès porten per aquests 400 i pico mil euros on, i ho vaig 
dir també a la comissió informativa, tant amb emergència social, amb el servei 
d'assistència domiciliària i amb ajuts a l'habitatge, doncs, realment són diners que haurem 
d'acabar suplementant encara més a finals d'any, perquè, tal com ja diu l'informe, són 
diners que portem fins al mes d'octubre. Sobta, en canvi, que amb la proposta que es va 
fer el mes de març sobre la modificació de crèdit que es tenia prevista, s'opta que per al 
servei d'assistència domiciliària en aquell moment es demanessin 345.000 euros i avui en 
portem 25.000. Sobta molt que aquella partida hagi baixat un import tan gran. Podria dir el 
mateix, però en parlarem en un altre punt, del que passava amb els 182.000 euros dels 
preus contradictoris del Palau de Requesens i que els portarem en poc més de 110.000 
euros. 

Ens preocupa que tampoc no anem posant més diners o que no tenim clar o no sabem si 
el projecte està prou definit o prou madur, com és el projecte de la primera planta del Molí, 
amb tot el que té a veure amb les tecnologies 4.0. Un projecte que per a nosaltres és vital 
a l'hora de valorar aquesta nova incorporació de la ciutadania i sobretot dels nostres nens i 
nenes que estan als instituts envers les tecnologies 4.0. Aquest és un dels elements que 
per a nosaltres és realment important. Tampoc no entenem, i farem esment al que li dèiem 
abans amb l'informe de control de l'interventor, com és que no hem posat els diners per 
poder tancar l'expedient amb Saba. Aquests 45.000 i pico d'euros que ja havia tancat la 
tècnica de Serveis Municipals envers aquesta proposta. 

També trobem a faltar, perquè, en definitiva, tot el que vostès han posat en el pressupost, 
poca cosa a dir, són coses que hem de poder fer al final d'una proposta de modificació de 
pressupost de més de 6 milions d'euros del Ple del mes de març estem al voltant d'un milió 
i poc. Per tant, res més a dir. Però sí que és cert que trobem a faltar algunes partides, en 
canvi, que són encara més necessàries, com la millora en edificis municipals, on tenim des 
de fa temps el poder posar més diners per poder canviar la tela asfàltica de l'edifici on està 
el CEM actualment. És edifici nostre, per tant, sense posar aquests diners, cada vegada 
que tenim una pluja, realment el CEM va perdent història, va perdent papers que tenen en 
aquelles prestatgeries. I, per tant, és evident que en algun moment o altre ho haurem 
d'arreglar allò. 

No els culpo de res perquè el primer que no se'n va sortir vaig ser jo. Vull dir, per tant, crec 
que en algun moment hauríem de posar ja aquests diners per poder-ne posar. Hem perdut 
una ocasió. En tot cas, en aquest cas els hi faig esment perquè en la propera ho puguin 
posar i a veure si així a final d'any ho podem tenir solucionat. 

I per a nosaltres, un altre dels elements que també és molt important és saber què passa, 
perquè no ho han explicat, què passarà amb la Fàbrica dels Somnis i amb la cavalcada de 
Reis. Són dos dels elements que creiem que mereixen una explicació. Són dos dels 
elements que són fonamentals de cara al final d'any i de cara a aquesta il·lusió nadalenca 
que tenen tots els infants de Molins de Rei, que no ho veiem per cap lloc. I preocupa 
perquè això precisament és planificació, allò que el senyor Ferro va demanar en el debat 
que vàrem tenir el Foment, que planifiquem. Doncs, això és planificació. I la planificació 
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que avui no arriba. Perquè sí que és cert que la Fàbrica del Somnis, que es va treballar un 
projecte de canvi, un projecte ambiciós que era passar de Ca n'Ametller a la planta baixa 
del Molí, on ja s'han fet canvis que difícilment podrem tornar enrere. I, per tant, difícilment 
podrem tornar on estàvem. Si no posem els diners per poder fer l'encàrrec, doncs, no hi 
arribarem. Llavors, entenc que amb aquesta visió vostès intentaran fer o una modificació o 
intentar fer alguna vinculació per diners dins de la casa per intentar portar aquest aspecte 
que per a nosaltres també és fonamental. 

I ja per acabar, li vaig dir al regidor d'Economia i Finances, no ens creiem que la Festa 
Major costi 140.000 euros. Sempre ha costat molt més. Si aquest any ens en sortim, 
escolti'm, agraïts, faltaria més. Un bon exemple de restriccions en aquest sentit. Però 
permeti'ns la nostra incredulitat davant de tots aquests anys en que realment ens ha costat 
molt arribar a la xifra que ja teníem establerta dels 165.000 euros.

Sra. Galobart:

Bé, jo seré.. Des d'Enlaire, evidentment, juguem ara mateix amb el desavantatge, que no 
és una crítica, eh?, ni molt menys, juguem amb el desavantatge que, evidentment, no 
tenim tota la informació i no hem tingut el temps suficient. Jo simplement dos apunts molt 
ràpids respecte de la partida dels 38.000 euros del vehicle d'escombraries. Sí que és 
veritat que des d'Enlaire creiem que es podrien invertir en altres coses com, per exemple, 
comprar contenidors nous, ja que creiem que la vila ho necessita, i és de rebut, doncs, i 
que tots sabem que són necessaris. I respecte del que és l'augment dels 400 i pico mil 
euros, a nosaltres el que ens sorprèn és que al mes de juliol estiguem aprovant el 140.000 
euros de la Festa Major. Jo no sé si és molt o poc. Sí que trobo que aprovar-ho en un mes 
de juliol, quan la Festa Major és al mes de setembre, des d'Enlaire l'únic que demanem és, 
doncs, que faci una millor planificació i que el 2024 es facin realment uns pressupostos 
més reals que no s'hagin d'aprovar al mes de juliol. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Doncs, moltes gràcies. Ara tindríem ocasió de tancar el primer torn d'intervencions. Hi ha 
dos torns. També voldria parlar el Lucas Ferro i després el Joan Carles Serra. Endavant.

Sr. Ferro:

Jo seré molt breu. En primer lloc, per explicar l'esperit que ha guiat aquesta RLT, que és 
un esperit de ser capaços de portar avui allò que és urgent, allò que necessitem finançar 
fins al mes de setembre i fins al tancament de l'any. I, per tant, hem sigut molt concisos en 
la despesa que volíem mobilitzar avui, en allò que sí o sí havíem de ser capaços de 
finançar entre ara i la propera vegada que discutim d'això, que serà el setembre o serà a 
l'octubre. I, per tant, és una modificació molt concisa. La segona qüestió, és evident que hi 
ha despeses que haurien d'haver pogut ser incorporades en el pressupost, ho comentava 
el senyor Vinyets, i que evidentment és una qüestió que haurem de treballar per a l'any 
vinent i que nosaltres ens trobem de forma sobrevinguda, però que també volem fer 
avinent que hi ha marge a la RLT com per complir-les i que, per tant, en tot cas, hauríem 
de construir una altra lògica pressupostària, però que no afecta a cap dels serveis ni a cap 
de les activitats que es prestaran. I en tercer lloc, jo, senyor Sánchez, quan parlo de 
planificació no em refereixo al mateix que vostè, però sí que m'agradaria dir-li una qüestió, 
sense els 58.000 euros de sobrecostos de la fira que gestionava vostè, segurament avui 
tindríem més marge per planificar despeses fins a acabar l'any. Moltes gràcies.
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Sr. Alcalde:

Joan Carles, endavant.

Sr. Serra:

No entraré en el detall de totes les seves aportacions, que, òbviament, són sempre 
benvingudes. Inclús jo diria que si algun dels regidors i regidores vol aportar informació 
específica respecte de tots els temes que han sortit, òbviament, enriquiran el debat. Però, 
en tot cas, una reflexió afegida al Lucas Ferro que és, els diners són finits, per tant, 
sobretot quan hi ha una manca d'ingressos prevista d'una gran partida que sabem que 
passarà, que són les plusvàlues, hem de cenyir-nos a la realitat i això vol dir que no ho 
podem fer tot i que hem d'escollir. Hi ha un tema que sí que m'agradaria aclarir, el tema de 
Saba. Estem mirant de resoldre aquest contenciós que tenim amb ells, però probablement 
no podem avançar aquests diners perquè hem de parlar amb ells d'una altra forma, 
probablement, també per arribar a un acord o no. 

Res més a afegir, si algun regidor o regidora vol concretament dir algun dels aspectes que 
surten, per mi encantat. En tot cas, òbviament, sempre, ho repeteixo, gràcies per les seves 
aportacions perquè les tindrem en compte en la majoria dels casos.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, recordo que hi ha una petició d'un grup perquè en aquest torn hi pugui 
haver tres torns d'intervenció. Per tant, ara hauríem acabat el primer torn d'intervenció. 
Obriríem el segon torn d'intervenció. Per tant, no sé si algú? Doncs, endavant, senyor 
Vinyets.

Sr. Vinyets:

Bé, en resposta a les intervencions. Al senyor Lucas, dir-li que evidentment no dubtem que 
són despeses necessàries, però el que és una crítica és a l'estil de fer pressupostos del 
Govern que fins ara hem tingut de socialistes i Junts. I ara vostès tenen l'oportunitat, des 
que han entrat a Govern, de poder canviar aquest estil de fer pressupostos. Vull dir que en 
els proposta del 2024 veurem si aquest canvi és factible o no. 

I al senyor regidor Joan Carles, cenyir-nos a la realitat, precisament, és no aprovar al mes 
de juliol un pressupost per a una festa que farem d'aquí pràcticament dos mesos o menys.

Sr. Alcalde:

Més intervencions? Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Johan Cruyff deia que la millor defensa és un bon atac, que és el que ha fet el senyor 
Ferro. Jo no sé el que per a ell significa la paraula planificació, sé el que diu el diccionari. I 
diu el mateix per a vostè que per a mi. El mateix. En tot cas, jo no sé si per a vostè és 
important pagar les empreses o no és important, és preveure...? Entendre que hem de 
pagar les empreses que tenen un contracte o una licitació adjudicada, és important per a 
vostè o no és important per vostè? O tornarem al 2011, on ens vam trobar una situació 
econòmica extremadament dolenta. Lliçons, vostè? Lliçons, vostè? Escolti'm, la fira, 
58.000 euros. Sí. Jo vaig dir, suposo que vostè no em va escoltar quan estàvem a la 
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comissió informativa, no em va escoltar. Li vaig explicar. La Fira de la Candelera està 
infravalorada. La Fira de la Candelera, que té un contracte en què paguem una empresa 
per organitzar la fira, té unes despeses recurrents a què cada any hem d'anar fent front. 
Per tant, l'any anterior que no s'havien posat els diners que s'havien d'haver posat, no es 
va poder fer front a aquests diners. El mateix que em va passar quan vaig arribar el 2020. 
El 2020, al Govern que estava en solitari del Partit Socialista li va passar el mateix. O no 
se'n recorden quan vam parlar amb el Pep Puiggari de com faltaven aquells diners? No 
se'n recorden? Perquè jo sí que me'n recordo. Com pot ser que la fira és gasti tants 
diners? Són diners recurrents. Tenim un contracte... Cap problema. Per tant, no hem estat 
capaços de planificar o de posar tots els diners que tocava a la Fira de la Candelera per 
poder executar el que és la despesa ordinària de la Fira de la Candelera, del que li 
correspon a la Fira de la Candelera. 

Però quan deia que la millor defensa és un bon atac és perquè jo he fet una pregunta que 
no m'han respost. A mi ningú m'ha respost si farem la Fàbrica dels Somnis o farem la 
cavalcada de Reis. Perquè ho repeteixo, eh? Els diners seran efectius quan estiguin i s'han 
de fer moltes feines prèvies, que el que està passant actualment és que moltes de les 
persones que estan a les entitats acaben avançant diners de la seva butxaca per poder dur 
a terme una activitat que és de municipi. Per tant, hauríem de tenir la mirada que 
l'Ajuntament hauria de ser el primer garant que la ciutadania no posés diners de la seva 
butxaca per fer una activitat que ens honra i ens honora a tota la vila. Per tant, responguin 
aquesta pregunta, responguin quan ho portaran. I deixi d'atacar-me amb una partida que ja 
hi els vaig dir l'explicació que tenia quan ho vaig explicar jo a la comissió informativa a una 
pregunta del senyor Ricard Vinyets.

Sr. Alcalde:

Molt bé, doncs, tancaríem aquest segon torn d'intervencions. Senyor Miguel Zaragoza, em 
sembla, senyor Lucas Ferro i senyor Joan Carlos Serra. Endavant.

Sr. Zaragoza:

Sí, entenc que l'ordre soc jo. Bé, no fa falta que recordem... I en el fons podem estar molt 
d'acord en que a tots ens agradaria que el pressupost que aprovéssim inicialment 
contemplés aquelles despeses fixes que ja tenim reconegudes. Això ho sabem. És veritat 
que els darrers anys de la Covid vam fer algunes modificacions en les incorporacions 
inicials dels pressupostos. Però més enllà d'això, és una tècnica comptable que han fet tots 
els ajuntaments dels darrers anys. I aquí, tots els que estem aquí, directament o 
indirectament, governant o no governant, han participat d'aquesta tècnica comptable, és a 
dir, d'utilitzar el romanent per complimentar aquelles polítiques que es volien fer. I aquesta 
és la realitat. Ah, que a nosaltres ens agradaria modificar aquesta pràctica? És evident que 
crec que nosaltres hem de ser més rigorosos en l'execució del pressupost, amb la 
destinació de les partides. És que jo crec que a vegades... Jo crec que... i crec que va ser 
a la comissió informativa on el mateix regidor Sánchez ens deia «Bé, primer hem de ser els 
regidors els que hem de ser conscients que determinades coses no s'han de fer». Doncs, 
és veritat. I això és el que hem de fer i hem de ser rigorosos, perquè la situació és la que 
és, sempre és una situació complicada. Mai l'Ajuntament té prou diners com per anar 
repartint i fent tot allò que volem. Amb la qual ens toca administrar i gestionar els recursos 
que tenim, que és el que fem. I per fer això el que fem és ser curosos. És evident que 
nosaltres no volem que la gent vagi posant diners, ningú, de la seva butxaca, però el que 
hem de fer és seure a parlar i veure d'on i com fem les coses, sense xantatges, eh?, però 
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posant damunt de la taula, doncs, la realitat. I veure si els projectes que tenim, que moltes 
vegades alguns a nivell polític s'omplen la boca de dir que es facin sense veure quina és la 
conseqüència de prendre una decisió del «que es faci», perquè quan es diu això s'ha de 
saber quin és el cost i veure d'on ho trauràs. Aquesta és la nostra responsabilitat, val? Que 
jo crec que moltes vegades el que ens hem despistat és de tot això, que hem dit «no, 
vinga». I evidentment en alguns casos... I no posaré exemples perquè és evident que amb 
determinades dinàmiques, doncs, bé, tothom ha fet de tot, dins de la legalitat, eh?, que 
ningú s'espanti. Però és veritat que després arribes i et trobes situacions que has 
d'administrar. I aquesta és la realitat. 

Ràpidament amb el tema dels contenidors i els camions, és que és la voluntat treure-ho. El 
que passa és que és veritat que el que nosaltres calculem és que no necessitarem tant els 
diners ara i quan iniciem el procediment de contractació, ja reposarem el que pugui faltar 
l'any vinent. De la resta de coses, com ja vam explicar a la comissió informativa, ho 
implementarem. Volem ser molt estrictes en la línia de l'informe d'intervenció. És que a 
partir d'ara serem molt estrictes amb tothom, eh?, per controlar la despesa, perquè hi hagi 
determinades situacions que no passin. Aleshores, el que estem fent, com ja vam explicar, 
veure quines partides podem implementar amb modificacions de crèdit intern i la resta, que 
hem guardat una mica de diners, prendre les decisions que hàgim de prendre al setembre. 
Com vam fer l'anterior Govern, amb prudència, una modificació de la RLT dient «deixem 
diners per al Govern que pugui entrar». I aquesta és la decisió que vam prendre, e?, que 
podíem haver agafat, utilitzar tota la RLT i no deixar a ningú cap diner al pressupost. 
Doncs, escolta, amb un criteri de prudència vam dir «fem allò que necessitem amb criteris 
de prudència i d'urgència», i és exactament el que estem fent ara. Jo crec que hem de 
donar-li un cert marge al nou regidor de Finances perquè pugui fer-se amb el ritme del que 
significa gestionar les finances del municipi. I en aquesta línia estem, de fer les coses que 
ens toquen fer, però fer-les bé.

Sr. Alcalde:

Aneu responent regidors de Govern. Endavant.

Sr. Ferro:

No vull que monopolitzem tot el debat, perquè si no, em deixo de comentar les 
intervencions del senyor Vinyets, amb la que estic particularment d'acord en aquesta 
qüestió. Crec que podem fer les coses millor i crec que aquesta tardor tindrem oportunitat 
per començar a construir conjuntament uns pressupostos que siguin més ambiciosos a 
l'hora de contemplar despeses recurrents. Però em deia el senyor Sánchez, «què passa 
senyor Ferro, tornarem al temps on a aquest ajuntament no li preocupava pagar les 
empreses les despeses en què han concorregut?» No, precisament per això la mobilització 
de RLT contempla el 58.000 euros que falten per pagar de la fira. Perquè ens importa 
pagar les empreses en aquest municipi més enllà de la irresponsabilitat que hagin assumit 
alguns i que avui se'n renten les mans. 

Segona qüestió, jo no sé quin diccionari té vostè, però si vostè mateix diu que el 2020 això 
ja estava sobre la taula, planificació no n'ha tingut, perquè si l'hagués tingut el 2023 no 
estaríem així. I perquè li recordo també que aquests pressupostos també els va aprovar 
vostè, al Govern. I, per tant, o canviem de diccionari o ens el prenem en serio. I més enllà 
d'això, hi haurà cavalcada de Reis Mags, hi haurà Nadal, perquè vostès no són tan 
indispensables com es pensen, el Nadal no és seu, i el celebrarem tots plegats. I 
mobilitzarem recursos per fer-ho, no es preocupi.
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Sr. Alcalde:

Joan Carles, no sé si vols dir alguna cosa més?

Sr. Serra:

Afegir un agraïment particular al regidor Zaragoza pels ànims que ha donat perquè entri 
directament a finances, fiscalitat de l'Ajuntament.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, recordo que sí que hi ha un tercer torn. Per tant, si volen exercir aquest 
torn. No sé... Senyor Vinyets, no. Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Gràcies. Sí, com sempre, crec que és molt oportú sempre escoltar el senyor Zaragoza, 
perquè sempre té aquell to que realment torna tota la calma. I moltes vegades aquest to és 
molt interessant i alhora necessari. Per tant, agrair-li. Moltes de les paraules que vostè ha 
dit i que jo crec que amb aquests anys hem anat mantenint i hem anat treballant amb una 
paraula que sempre hem mantingut i que l'hem posat sobre la taula, que és la rigorositat. I 
vostè l'ha dit. I aquest és un dels elements que em sento més orgullós d'haver portat 
durant tots aquests anys i que espero que en aquests propers quatre anys continuï així. Els 
hi vaig dir, crec, en el debat el dia de la constitució de l'alcalde i, per tant, és evident que 
els seus encerts seran els encerts de Molins de Rei i, per tant, crec que en això estem tots. 
I al final tots treballem perquè Molins de Rei continuï millorant. Sí, evidentment, quan 
valorem una nova activitat hauríem de tenir, doncs, quin és el cost que realment tindran 
tots aquests equipaments, Palau Requesens, primera planta del Molí, també l'haurem de 
tenir amb el Molí Jove, que els hi agraeixo que hagin adaptat aquest nom que vam 
proposar nosaltres en el seu dia. I, per tant, com es deia, i crec que amb la meva 
intervenció a la comissió informativa on vaig animar el regidor i li vaig dir «escolta'm, 
espero que tinguis molts encerts amb aquest control de la despesa perquè crec que serà el 
millor per a tothom, crec que ho vam parlar en el seu dia amb el senyor Zaragoza, que 
aquest pressupost d'aquest Ajuntament s'ha de reformular. Si no el formulem, no hi ha 
cabuda per a tot. Vull dir, per tant, aquí hem de prendre decisions en aquest sentit, perquè 
amb una RLT de més de 6 milions d'euros que es proposava al mes de març que 
n'haguem executat una i continua havent-hi vida. Per tant, hi ha vida després d'algunes 
decisions. I, per tant, és evident que marge el regidor, tot. Escolti'm, crec que ha entrat 
vostè amb bon peu i, per tant, jo animar-lo a que vostè continuï en aquesta línia, és 
evident. Per tant, nosaltres sempre amb el regidor d'Economia i Finances volem tenir una 
relació estreta, perquè creiem que és part fonamental de l'equilibri d'aquest Ajuntament. I, 
per tant, és evident que amb vostè tindrem una estreta relació. 

I senyor Ferro, jo no em rento les mans. Si hi ha algo tinc històricament és que mai m'he 
rentar les mans de res. Mai. Sempre, sempre, sempre he afrontat els problemes. Sempre. I 
aquest problema, ho he dit abans, que sembla que no m'ha tornat a escoltar, que ho 
anàvem posant amb RLT. Per què? Doncs, el mateix que passa amb la senyora Ainoa 
García amb Cultura, perquè el pressupost, i ja ho veurà aquesta tardor, no ho engoleix tot. 
I com que el pressupost no ho engoleix tot, has de prendre decisions valentes, però 
decisions. I, a vegades, doncs, el devenir sembla que no pots acabar posant diners en 
alguna partida. No passa res, ja ho acabarem solucionant. Igual que quan posem o es fan 
encàrrecs de més feines a festa major i és un sobreesforç, s'acaba pagant. I no passa res. 
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S'acaba pagant, perquè gràcies a Déu tenim un pressupost, una liquiditat que sempre ens 
sobren diners a final d'any. Sempre sobren. Ja veurem què passa aquest any. Aquest és 
un bon moment, jo crec que cabdal, i crec que la prudència que manté aquest Govern en 
aquest sentit d'analitzar ben bé què s'ha de fer i cap a on ha d'avançar és positiva. Però, 
clar, hem de fer front a diferents obres que s'estan acabant i que haurem d'acabar 
liquidant. I no són imports menors. Per tant, pot ser que potser hi hagi un canvi de rumb 
amb la contractació de, per exemple, els nous contenidors i es vagi a un altre escenari i, 
per tant, es puguin reconduir diners d'aquelles partides per poder executar aquestes 
majors despeses de tancament d'obres que s'estan executant i que possiblement entre 
totes superarem el mig milió d'euros? Aquest és el forat que realment tenim sobre la taula i 
que hem d'acabar treballant. Tampoc no he vist diners per a quelcom que hauríem de 
treballar, que són les franges de seguretat dels barris de muntanya. No l'he vist. I saben 
que això no és un tema que treballem d'avui per demà. Ens costa molt anar avançant en 
aquesta línia. Per tant, jo els animo que, pel bé de tots, pel bé dels de la cavalcada de Reis 
i de la Fàbrica dels Somnis, pel bé de tothom, que si poden portar una altra modificació el 
mes de setembre, no esperin al mes d'octubre. Seria un exercici de responsabilitat envers 
tothom.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. No sé si algú vol tancar per part del Govern la intervenció? Sí? Senyor 
Miguel Zaragoza, endavant.

Sr. Zaragoza:

Jo, clar, entenc que quan diu el tema de les franges de seguretat, ja ho pensem, perquè 
sap vostè que ja no les podem mantenir i que en tot cas hem d'anar pensant en un futur 
com ho resoldrem, no? Perquè si nosaltres fiquéssim ara diners per fer franges de 
seguretat, sap vostè perfectament que ara en aquests moments no es poden fer ni es 
poden realitzar. I que, bé, és vostè molt conscient de la situació d'alt risc d'incendi on 
estem i quines són les prevencions que fa el Departament sobre aquesta matèria. Però, 
miri, quan nosaltres parlem de rigorositat i hi ha coses que volem canviar, efectivament, hi 
ha coses que volem canviar. Hi ha coses que creiem que cadascú ha de fer el que li toca, 
val? I Fira ha de fer fira. No ha d'anar fent coses com el Dia de la dansa, el no sé què de 
l'skate, el no sé què. Perquè això són coses que han de fer els departaments que els hi 
toca, que és aquí on nosaltres, i vostè ho sap, no coincidim amb el seu model. Creiem que 
aquest model seu d'anar fent activitats fora del que és la Fira de la Candelera no és el 
model que nosaltres li explicàvem que volíem fer. I això explica una part de la desviació 
d'aquests recursos que vostè, més enllà del que és la fira, és que jo crec que hem de 
parlar... Una cosa és la fira i una altra cosa és allò que en paral·lel s'ha anat fent a 
esquenes dels departaments afectats. I aquesta és la realitat. Aleshores, nosaltres aquest 
model ni estem d'acord ni coincidim ni el potenciarem. Si s'han de fer aquestes coses, 
seran els departaments que els toqui el que ho facin. I això li toca a tothom. Tothom, totes 
les àrees, tots els departaments, eh?, el que han de fer és coordinar-se i proposar que 
aquelles coses que els hi toquen, si hi ha algú altre que en paral·lel està intentant fer coses 
que nosaltres creiem que ha d'haver algú que lideri. Evidentment, el que sap, perquè sap 
sobre aquests temes, doncs, serà Cultura o serà Ensenyament o serà a qui li toqui o 
Esports. Aquí hem posat un exemple sobre el que nosaltres també considerem que és la 
rigorositat. I hem de dir que, com no és el model... Escolti, tenim molta feina i és veritat i 
vostè ho ha dit. No només tenim molta feina en fer un canvi substancial en el model de 
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gestió econòmica i en el pressupost de l'Ajuntament, sinó també de les nostres maneres 
de fer en alguns casos. I això és el que hem de fer i ens hem de posar les piles.

Sr. Alcalde:

Molt bé, doncs, teníem tres torns, eh? I no hi ha hagut al·lusions. No comencem el primer 
Ple ordinari debatent sobre al·lusions o no. No, no... Joan Albert Fabra... Un segon, si us 
plau. Jo demano, si us plau... No, a veure, senyor Sánchez, ara podríem continuar el debat 
i ho sap molta estona. Hi ha més punts de l'ordre del dia. Ara mateix no hi ha hagut 
al·lusions personals, que és l'únic que justificaria una paraula seva ara.

Sr. Sánchez:

Dos segons, dos segons, senyor alcalde. Aquest tema l'hauria pogut treure abans per 
poder debatre. Jo ara no he pogut debatre un tema en el qual hem parlat de la Fira la 
Candelera i no l'ha tret fins a la...

Sr. Alcalde:

Senyor Ramon. 

Sr. Sánchez:

En tot cas...

Sr. Alcalde:

Bé, deixem-ho, perquè, clar, només faltaria que cada regidor no pogués treure els temes 
quan ell desitgés, només faltaria. Per tant, cadascú estableix... Igual que vostè ha tingut 
una estratègia... No, perdó. Igual, i ho explico de cara a la pedagogia a tothom, igual que 
vostè ha marcat una estratègia i ha demanat tres torns d'intervenció en aquest punt, a 
diferència de la resta, després els que hi parlen també escullen en quin moment treuen 
cada un dels punts a partir de com funciona el debat. I senyor Joan Albert Fabra, no vull 
tornar-hi, hi insisteixo, les al·lusions personals no és nomenar una persona a partir de citar-
lo per les paraules que ha dit o no, és en referència a la persona que sí que esgrimeix la 
defensa d'aquella persona, no de l'argument polític que ha explicat anteriorment. I, per tant, 
no entrarem... No, és que, vaja, em sembla que començar el primer Ple d'aquest mandat 
de nou amb aquesta discussió, que és un déjà vu, no crec que toqui. Per tant, passaríem a 
la votació, si els hi sembla, d'aquest debat, que jo considero enriquidor i que certament 
posarà les bases de tots els altres punts d'economia que segur que haurem de parlar en 
un futur i profundament. I, per tant, el hi recordo que hem debatut dos punts el punt novè i 
desè. I, per tant, farem primer de tot la votació del punt novè del Ple. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5
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ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 15 5

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 15 vots a 
favor del PSC (8), Molins en Comú Podem (2), ERC (5) i 5 vots en contra d’ Ara 
Molins (4),  Enlaira Molins (1).

10.- Expedients de modificació del Pressupost 2023. Suplement de Crèdit 3/2023 i 
Crèdit Extraordinari 5/2023 (Expedient 107/2023/MOPRE i 108/2023/MOPRE).-

DICTAMEN

El Ple de l’Ajuntament, en sessió extraordinària duta a terme el dia 11 de gener de 2023, 
va aprovar inicialment el Pressupost General de la Corporació per a l’exercici 2023. Al no 
haver-se presentat cap al·legació ni reclamació al mateix, el Pressupost General de la 
Corporació per a l’exercici 2023 es considera aprovat definitivament mitjançant la 
publicació del mateix al BOP del dia 6 de març de 2023.

Tanmateix, i mitjançant DA núm. 381 de data 23 de febrer de 2023 es va aprovar la 
liquidació de l’exercici 2022, la qual, entre d’altres magnituds, estableix que el romanent de 
tresoreria per a despeses generals disponible és de 1.994.465,76 €.

Vistes les instruccions de l’Alcalde de la Corporació per tal d’incoar un expedient de 
modificació del Pressupost General de l’exercici 2023 per donar resposta a necessitats de 
consignació pressupostària, i finançat amb càrrec al romanent de tresoreria per a despeses 
generals.

Vistos els informes tècnics obrants en l’expedient.

Vist l’informe favorable emès pel Cap de Negociat de Control de Gestió en data 13 de juliol 
de 2023 i l’informe signat per l’Interventor accidental en data 14 de juliol de 2023.

Vist que d’acord a l’article 13.2.a) de les Bases d’Execució del Pressupost vigents, els 
crèdits extraordinaris i els suplements de crèdit es poden finançar amb romanent de 
tresoreria per a despeses generals i amb anul·lacions o baixes de crèdits d’altres 
aplicacions pressupostàries de despesa del pressupost no compromeses, les dotacions de 
les quals s’estimin reductibles, sense pertorbació del servei.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Econòmics i Centrals (ESC) la present proposta a fi i efectes emeti informe previ 
perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

Primer.- APROVAR inicialment l’expedient de modificació del Pressupost de l’exercici 2023 
següent:

TIPUS NÚMERO IMPORT
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SUPLEMENT DE CRÈDIT 3/2023 435.948,93 €
CRÈDIT EXTRAORDINARI 5/2023 76.011,74 €

Segon.- Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de la Província i en el Taulell d’anuncis 
de la Corporació per un període de quinze dies. Es considerarà definitivament aprovat si 
durant aquest termini, comptat a partir de l’endemà de la seva publicació en el BOP, no es 
presenten reclamacions.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I el punt 10 de l'ordre del dia. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 15 5

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 15 vots a 
favor del PSC (8), Molins en Comú Podem (2), ERC (5) i 5 vots en contra d’ Ara 
Molins (4),  Enlaira Molins (1).

11.- Creació d’un nou lloc de treball d’Assessor/a jurídic/a de l’àmbit econòmic 
(Expedient 4/2023/PLANT).-

DICTAMEN

Antecedents:

Vist que segons informe de la Cap de serveis jurídics e.f de data 12 de juliol de 2023 en el 
qual exposa la necessitat de disposar d’un assessor/a jurídic/a per tal d’atendre la gestió i 
assessorament jurídic vinculat a l’àmbit econòmic, amb l’objectiu d’assessorar i assistir als 
serveis econòmics de l'Ajuntament en assumptes de caràcter legal aconsellant 
oportunament el personal respecte aquelles consideracions legals susceptibles d'afectar 
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l'organització en aquest àmbit i tramitant els expedients que s'escaiguin, en concret, amb 
els aspectes següents:

1. Representar i defensar jurídicament els recursos contenciosos-administratius 
interposats contra els acords municipals en l'àmbit econòmic, contra liquidacions 
tributàries, reclamacions econòmiques de proveïdors o d'altres administracions i fer 
el seguiment dels processos judicials tramitant els procediments administratius 
relacionats.

2. Informar jurídicament els recursos interposats contra actes tributaris, ordenances 
fiscals i de preus públics, de reclamació d'interessos de demora o legals i contra 
qualsevol altre recurs presentat que afecti  l'àmbit econòmic de l'Ajuntament, en via 
administrativa i judicial.

3. Assessorar jurídicament en la redacció d'ordenances fiscals i de preus públics, 
bases d'execució del pressupost i de contractes que s'hagin de formalitzar en l'àmbit 
econòmic.

4. Assessorar jurídicament els convenis interadministratius que es tramitin per a dur a 
terme projectes d’inversió entre l'Ajuntament i  altres administracions. 

5. Assessorar en la modernització dels expedients sancionadors en l’àmbit tributari, 
mantenint-los actualitzats segons la normativa vigent.

6. Assessorar jurídicament en la confecció i execució del Pla anual de control financer.

7. Assessorar jurídicament en el control intern de les concessions municipals.

8. Assessorar jurídicament en els expedients d’endeutament.

9. Assessorar jurídicament en la tramitació dels expedients de subvencions.
10. Redactar informes jurídics i altra documentació de caràcter jurídic que s'escaigui.

11. Realitzar tasques de recerca de doctrina, jurisprudència i legislació.

12. Assumir la secretaria dels expedients sancionadors de l'àmbit tributari i econòmic 
en general.

Essent necessària l’execució d’aquest assessorament jurídic i control de legalitat per part 
dels assessors adscrits al departament de Serveis Jurídics.

Davant la situació de necessitat de personal al departament de Serveis Jurídics i 
Contractació (manquen assessors/es jurídics/ques per cobrir l’assessorament jurídic 
central de l’Ajuntament) i la inexistència d’un lloc de treball específic en la matèria 
vinculada a l’assessorament jurídic de l’àmbit econòmic que requereix de formació i 
coneixements especialitzats en l’àmbit del dret tributari i financer.

Fonaments jurídics
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Atenent a la demanda de la Cap de serveis jurídics e.f, es proposa la creació del lloc de 
treball 2040.04 d’assessor/a jurídic/a de l’àmbit econòmic, que ha estat negociat i 
consensuat amb la representació sindical, que tindria les següents característiques:

Lloc de treball: 2040.04 d’assessor/a jurídic/a de l’àmbit econòmic
Departament: Serveis jurídics
Responsable: Director/a de serveis de l'àrea de d'Economia i 

Serveis
Centrals

Classe de 
personal:

Funcionari/a

Grup: A1
Nivell destinació: 22
Nivell compl. 
específ.:

23

J ornada de treball: Ordinària, segons conveni /acord.
Dedicació: Setmanal ordinària, segons conveni /acord.
Horari: Laborables de 08:00 a 15:00
Dedicació especial Subjecte a flexibilitat horària.
Missió: Assessorar i assistir als serveis econòmics de 

l'Ajuntament en assumptes de caràcter legal 
aconsellant oportunament el personal respecte 
aquelles consideracions legals susceptibles d'afectar 
l'organització en aquest àmbit i tramitant els 
expedients que s'escaiguin.

Funcions 1. Representar i defensar jurídicament els recursos 
contenciosos-administratius interposats contra els 
acords municipals en l'àmbit econòmic, contra 
liquidacions tributàries, reclamacions econòmiques 
de proveidors o d'altres administracions i fer el 
seguiment dels processos judicials tramitant els 
procediments administratius relacionats.
2. Informar jurídicament els recursos interposats 
contra actes tributaris, ordenances fiscals i de preus 
públics, de reclamació d'interessos de demora o 
legals i contra qualsevol altre recurs presentat que 
afecti l'àmbit econòmic de l'Ajuntament, en via 
administrativa i judicial.
3. Assessorar jurídicament en la redacció 
d'ordenances fiscals i de preus públics, bases 
d'execució del pressupost i de contractes que s'hagin 
de formalitzar en l'àmbit econòmic.
4. Assessorar jurídicament els convenis 
interadministratius que es tramitin per dur a terme 
projectes     d'inversió    entre    l'Ajuntament     i    
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altres administracions.
5. Assessorar en la modernització dels expedients 
sancionadors en l'àmbit tributari, mantenint-los 
actualitzats segons la normativa vigent.
6. Assessorar jurídicament en la confecció i execució 
del Pla anual de control financer
7. Assessorar jurídicament en el control intern de les
concessions municipals.
8. Assessorar jurídicament en els expedients 
d’endeutament.
9 . Assessorar jurídicament en la tramitació dels
expedients de subvencions
10. Redactar informes jurídics i altra documentació 
de caràcter jurídic que s'escaigui.
11. Realitzar tasques de recerca de doctrina,
jurisprudència i legislació.
12. Assumir la secretaria dels expedients 
sancionadors de l'àmbit tributari i econòmic en 
general.
13. I, en general, altres de caràcter similar, dins la 

seva
categoria, que li siguin atribuïdes.

Forma de provisió: Mobilitat horitzontal interadministrativa
Requisits: Llicenciatura o grau en Dret

Nivell C de català.

Vist que correspon al Ple de l’ajuntament l’aprovació de la plantilla de personal i de les 
relacions de llocs de treball, d’acord a l’article 22.2.i) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de règim local(LRBRL) i l’article 52.2.j) Decret legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril pel qual s’aprova el Text refós de la llei municipal i de règim local de 
Catalunya(TRLMRLC) però l’article 21.1.k LRBRL i l’article 53.1.k) TRLMRLC atribueix a 
l’alcalde la potestat d’exercir competències del ple en cas d’urgència, donant compte al ple 
en la primera sessió que aquest convoqui per a la seva ratificació.

Vist que la plantilla de personal pot ser modificada durant l’exercici atenent a criteris 
d’organització administrativa interna, d’acord a l’article 27.1 del Decret 214/1990, de 30 de 
juliol, pel qual s’aprova el reglament del personal al servei de les entitats locals, quan 
disposa:

“1 La plantilla es pot modificar amb posterioritat a l’aprovació del pressupost durant l’any de 
la seva vigència, per respondre a l’establiment de nous serveis, per a l’ampliació, supressió 
o millora dels existents que no admetin demora per a l’exercici següent, com també si 
respon a criteris d’organització administrativa interna.”

Vist que s’ha negociat i acordat amb la representació sindical la creació de la fitxa de 
treball 2040.04 d’assessor/a jurídic/a de l’àmbit econòmic, en la sessió de la comissió 
paritària de 14 de juliol de 2023..
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Respecte a la despesa derivada del nou lloc de treball creat, aquesta es finança amb 
l’estalvi corresponent al lloc de treball de tresorer/a, després de la jubilació del titular en 
data 5 de juny de 2023.

Pel que respecta al tràmit que es requereix per la modificació de la relació de llocs de 
treball, qui subscriu considera que té un tràmit homologable al de la modificació de la 
plantilla i per tant cal estar a l’article 126.3 del Reial decret Legislatiu 781/1986, de 18 
d'abril, pel qual s’aprova el Text Refós de les Disposicions vigents en matèria de Règim 
Local, que  estableix que la modificació de la plantilla durant la vigència del pressupost 
requerirà el compliment dels tràmits establerts per a la modificació del mateix. 

El Text  Refós  de  la  Llei  Reguladora  d'Hisendes  Locals  aprovat  per  Reial  decret 
Legislatiu  2/2004,  de  5  de  març, regula en els articles 168 i 169 el procediment per 
l’aprovació del pressupost, i l’article 177 i 179 per la modificació del pressupost en els 
casos de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit i transferències de crèdit, establint 
que caldrà una aprovació inicial, que s’haurà d’exposar al públic, previ anunci en el butlletí 
oficial de la província, durant 15 dies hàbils, a comptar des de l'endemà al de publicació de 
l’anunci. Durant aquest termini els interessats podran examinar l’expedient i presentar 
reclamacions davant del ple de l’Ajuntament. En cas de no presentar-se reclamacions es 
considerarà definitivament aprovat.

Vist l'informe favorable i sense observacions de l'interventor accidental signat en data 14 
de juliol de 2023.
 
Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i de l’Àrea d’Alcaldia la present proposta a fi i efectes 
emeti informe previ perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

Primer: Aprovar inicialment la creació del lloc de treball 2040.04 Assessor/a jurídic/a de 
l’àmbit econòmic amb les següents característiques:

Lloc de treball: 2040.04 d’assessor/a jurídic/a de l’àmbit econòmic
Departament: Serveis jurídics
Responsable: Director/a de serveis de l'àrea de d'Economia i 

Serveis
Centrals

Classe de 
personal:

Funcionari/a

Grup: A1
Nivell destinació: 22
Nivell compl. 
específ.:

23

J ornada de treball: Ordinària, segons conveni /acord.
Dedicació: Setmanal ordinària, segons conveni /acord.
Horari: Laborables de 08:00 a 15:00
Dedicació especial Subjecte a flexibilitat horària.
Missió: Assessorar i assistir als serveis econòmics de 
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l'Ajuntament en assumptes de caràcter legal 
aconsellant oportunament el personal respecte 
aquelles consideracions legals susceptibles d'afectar 
l'organització en aquest àmbit i tramitant els 
expedients que s'escaiguin.

Funcions 5. Representar i defensar jurídicament els recursos 
contenciosos-administratius interposats contra els 
acords municipals en l'àmbit econòmic, contra 
liquidacions tributàries, reclamacions econòmiques 
de proveidors o d'altres administracions i fer el 
seguiment dels processos judicials tramitant els 
procediments administratius relacionats.
6. Informar jurídicament els recursos interposats 
contra actes tributaris, ordenances fiscals i de preus 
públics, de reclamació d'interessos de demora o 
legals i contra qualsevol altre recurs presentat que 
afecti l'àmbit econòmic de l'Ajuntament, en via 
administrativa i judicial.
7. Assessorar jurídicament en la redacció 
d'ordenances fiscals i de preus públics, bases 
d'execució del pressupost i de contractes que s'hagin 
de formalitzar en l'àmbit econòmic.
8. Assessorar jurídicament els convenis 
interadministratius que es tramitin per dur a terme 
projectes     d'inversió    entre    l'Ajuntament     i    
altres administracions.
9. Assessorar en la modernització dels expedients 
sancionadors en l'àmbit tributari, mantenint-los 
actualitzats segons la normativa vigent.
10.Assessorar jurídicament en la confecció i execució 
del Pla anual de control financer
11.Assessorar jurídicament en el control intern de les
concessions municipals.
12. Assessorar jurídicament en els expedients 
d’endeutament.
9 . Assessorar jurídicament en la tramitació dels
expedients de subvencions
14. Redactar informes jurídics i altra documentació 
de caràcter jurídic que s'escaigui.
15. Realitzar tasques de recerca de doctrina,
jurisprudència i legislació.
16. Assumir la secretaria dels expedients 
sancionadors de l'àmbit tributari i econòmic en 
general.
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17. I, en general, altres de caràcter similar, dins la 
seva

categoria, que li siguin atribuïdes.
Forma de provisió: Mobilitat horitzontal interadministrativa
Requisits: Llicenciatura o grau en Dret

Nivell C de català.

Segon: Exposar al públic, previ anunci en el Butlletí oficial de la província de 
Barcelona(BOPB), durant 15 dies hàbils la present modificació de la relació de llocs de 
treball, a comptar des de l'endemà al de publicació de l’anunci al BOPB. Durant aquest 
termini els interessats podran examinar l’expedient i presentar reclamacions o al·legacions 
que considerin davant l’Ajuntament. En cas de no presentar-se reclamacions es 
considerarà definitivament aprovat.

Tercer: Notificar el present acord a la Junta de personal i al Comitè d’Empresa de 
l’Ajuntament.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem al punt 11, que és la «Creació d'un nou lloc de treball d'assessoria jurídica de 
l'àmbit econòmic», i fa l'explicació el regidor de Recursos Humans. Senyor Miguel 
Zaragoza, endavant.

Sr. Zaragoza:

Gràcies, alcalde. 

Presenta el punt 11

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem torn d'intervencions. Senyor Vinyets, endavant.

Sr. Vinyets:

Bé, lamentem que la convocatòria del passat abril per cobrir el lloc de treball de tresorer a 
l'Ajuntament quedés sense que es presentés cap candidat. I és evident que la solució de 
nomenar de forma accidental el funcionari de carrera Joan Montserrat, malgrat comptar 
amb el vistiplau de la Direcció General de l'Administració Local de la Generalitat, no és 
sostenible per la gran càrrega de responsabilitat que ja ostenta aquesta persona. No és 
tant aquesta dependència i concentració de tasques en una mateixa persona i entenem 
aquest moviment de la creació de llocs de treball d'assessor jurídic en l'àmbit econòmic, 
tècnic d'administració general del grup A1, per permetre aquesta mobilitat horitzontal 
interadministrativa. Per tant, en tot aquest procés el que els hi reclamem és una celeritat 
per agilitzar aquest procés, de tal manera que permeti al més aviat possible descarregar de 
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la tasca de tresorer a un funcionari que ja ostenta moltes altres responsabilitats i, en 
aquest sentit, el nostre vot serà favorable.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Sí? Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Miri, jo crec que si hi ha hagut un exemple de falta de planificació, precisament, ha estat 
aquest lloc. El senyor Toni Torné fa dos anys va anunciar que es jubilaria. Fa dos anys. Es 
jubilava al cap d'un any. I vam allargar-li un any més. Per tant, durant dos anys realment no 
hem pogut preguntar quina era situació i quina era la solució? No hem pogut generar un 
relleu natural, un relleu jo crec que oportú? I al final, com deia el Ricard, hem tingut que 
tornar a carregar el Joan Montserrat de més feines? Cap de Personal, cap d'Informàtica, 
cap de Serveis Generals, Cap de Rendes, Cap de Personal. Home, potser tocava haver-
nos-ho pres amb més seriositat, perquè, en tot cas, si la qüestió era solucionar aquest 
problema, no pot haver-se jubilat i que el problema estigui sobre la taula, perquè ja va 
avisar que es jubilava. Per tant, aquest sí que és un tema en què hauríem hagut d'actuar 
molt abans.

Sr. Alcalde:

No? Doncs, si vol intervenir? Senyor Zaragoza, endavant.

Sr. Zaragoza:

Bé, el senyor Sánchez parla com si no hagués sigut membre d'un Govern que ha tingut 
que marcar durant els darrers dos anys un llistat de prioritats enorme, enorme, amb una 
situació que vam heretar de la gestió de recursos humans precària, amb una dimissió del 
cap de Recursos Humans al poc d'entrar nosaltres a assumir la nostra responsabilitat i 
amb una situació complicada, i ho hem de dir, no?, amb unes dificultats enormes per poder 
convocar places, val? I, efectivament, va haver-hi un moment en que va fer una consulta, 
el senyor Torné, diu «Escolta, potser em jubilaré abans.» Després va dir que no, eh? I en 
aquest procés nosaltres, escolti, hem fet el que havíem de fer. Ah, que podríem haver sigut 
més ràpids? Miri, no anomenaré el nivell de prioritats, perquè vostè ho sap, perquè jo, com 
a regidor de Recursos Humans, sempre, sempre, totes les prioritats, totes les actuacions 
que jo he fet com a regidor de Recursos Humans, n'han tingut vostè i l'alcalde 
coneixement, sempre. I sempre he demanat autorització per fer-ho tot, sempre. Posant 
damunt de la taula tots els problemes que teníem per poder decidir, perquè jo no soc el 
que decideix crear una plaça o un altra. Jo sempre els hi he dit això. Si hem de fer una 
cosa on prioritzem, perquè com ja sabem, no ho podem fer tot. Tot i que ara estem 
incorporant a un ritme frenètic de processos de selecció que van entre dos i tres a nivell 
mensual, cosa que és un ritme absolutament increïble. Increïble. Tenim planificada tota la 
incorporació dels nostres processos de selecció fins al 2024. I ho saben. Vull dir, 
evidentment, això té un procés.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Més intervencions? Doncs, endavant, senyor Sánchez.

Sr. Sánchez:
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Gràcies. El senyor Zaragoza ha fet esment que el que va passar ho van heretar el 2019, 
com si abans no hi hagués hagut un històric en què vostè també hi va participar. Perquè jo 
crec que de l'11 al 15 vostè també hi va ser en aquest Ajuntament i també sap i és 
conscient de com vam anar fent. I jo recordo perfectament, perfectament, una reunió amb 
vostè, l'alcalde, llavors alcalde Joan Ramon Casals, li vaig dir «escolta'm, tindrem un 
problema amb personal». I li vaig dir jo que portava sis mesos a l'Ajuntament. No en 
portava més. «Tindrem un problema». Aquell problema del qual «bé, bé, bé», va estar allà 
quan jo vaig ser alcalde. Per tant, no anava tan desencaminat que hi hauria un problema, 
perquè la gent en el mandat 11-15 ens va creure. Però realment després, doncs, entre tots 
i entenc, que ja sé per on anirà, que no vam fer les coses del tot bé, però ja hi havia un 
històric on havia marxat també el cap llavors de personal i vam tenir que tirar amb una 
persona que realment buscava que algú agafés el relleu, que va ser en el seu moment, el 
2019, el Joan Montserrat, que és un dels grans encerts que hi ha hagut a personal, vull dir. 
També és veritat que el departament de personal s'ha dotat amb moltíssima més gent per 
poder donar cobertura, precisament, a totes aquestes bosses que ara s'estan fent i que 
hauríem tingut que planificar molt abans tots plegats. És evident. Però ara tenim molta més 
gent per poder treballar-ho, cosa que celebrem. Faltaria més. En definitiva, si tenim els 
llocs ocupats, és evident que podem donar un millor servei a la ciutadania, que aquesta, en 
definitiva, és la funció que hem de fer tots i cadascun de nosaltres. Per tant, home, deixi de 
dir ja tot allò que va heretar, perquè nosaltres també vam heretar alguna cosa quan vam 
començar. I, en tot cas, no els hi tiràvem tantes fulles.

Sr. Alcalde:

Endavant, senyor Zaragoza.

Sr. Zaragoza:

Miri, no és habitual en mi defugir de res, de cap responsabilitat. I és que jo no he parlat del 
2019, només. No, miri, és veritat, jo he sigut responsable de Recursos Humans durant 
força temps a l'Ajuntament. I sí, vostè ha fet esment a l'anterior alcalde, s'ha oblidat que en 
aquell mandat, quan vam iniciar aquell mandat, va prendre una decisió unilateral de fer 
modificacions de llocs de treball en aquella mateixa, no?... Clar, riu. I llavors jo tinc que 
explicar, perquè, clar, quan arriba un a governar i agafa i té la responsabilitat de tal... però 
ve algú i li diu «això es fa perquè ho dic jo i punto». I a partir d'aquí ja no vam iniciar bé el 
mandat. Això és veritat. Però, miri, jo hi insisteixo. És a dir, nosaltres els darrers anys ens 
hem dedicat a planificar. I jo entenc que a lo millor tot el que ha passat bo en aquest 
Ajuntament és gràcies a vostè pel que sembla, i tot el que és dolent és culpa de la resta, 
però en el seu discurs això haurien d'intentar de fer autocrítica, vale? Perquè no és així. 
Moltes vegades tots ens equivoquem i tots agafem responsabilitats. I jo li vull recordar quin 
va ser el debat que va haver-hi el 2019 en plenes eleccions municipals, que era la nefasta 
gestió que es feia per part de l'Ajuntament de la gestió de recursos humans. I aquí tots 
vam dir «Hem de fer autocrítica», però és evident que algú té més responsabilitat que 
d'altres. 

I li vull recordar que en aquestes darreres eleccions aquest debat no ha existit i aquesta és 
la realitat. La realitat és que hem treballat molt, aquell Govern ha treballat molt i hem posat 
les bases per modernitzar la nostra administració, que era al que nosaltres ens vam 
comprometre.

Sr. Alcalde:
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Moltes gràcies. Doncs, recordo que aquest punt té dos torns intervencions, per tant, s'han 
esgotat. Per tant [Inaudible, 01.12.21] 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 20

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SOSTENIBILITAT I TERRITORI

12.- Aprovació de la relació de preus contradictoris i modificació del contracte de les 
obres del projecte per a la rehabilitació i recuperació del Palau Requesens a Molins 
de Rei. (Expedient 4/2022/COOOB).-

DICTAMEN

Atès que mitjançant acord únic del Ple en sessió extraordinària de 5 de novembre de 2020, 
es va aprovar inicialment el “Projecte executiu de Rehabilitació i Recuperació del Palau de 
Requesens” de Molins de Rei, acordant, així mateix, la tramitació d’urgència de l’expedient.

Atès que el projecte va quedar aprovat definitivament en no presentar-se al·legacions, 
d’acord amb el certificat emès per la Secretària de la Corporació en data 4 de desembre de 
2020.

Atès que mitjançant acord del Ple Municipal celebrat en data 27 de maig de 2021 es va 
adjudicar el contracte de l’obra de Rehabilitació i Recuperació del Palau de Requesens, 
de Molins de Rei, a l’empresa URCOTEX INMOBILIARIA, SLU, per import de 
2.823.871,56 €, IVA inclòs i un termini d’execució de 14 mesos, d’acord amb la resta de 
condicions derivades del Plec de clàusules administratives i del Plec de prescripcions 
tècniques i de l’oferta presentada per l’adjudicatari.

Atès que en data 21 de juny de 2021 es va formalitzar el contracte de referència amb 
l’empresa URCOTEX INMOBILIARIA, SLU, amb CIF B08948267, per import de 
2.823.871,56€, IVA inclòs, signant-se l’acta de comprovació de replanteig en data 23 
d’agost de 2021.
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Ates que mitjançant acord del Ple Municipal celebrat en data 3 de novembre de 
2022 en sessió ordinària, es va aprovar la relació de preus contradictoris i la modificació 
del contracte de les obres del projecte per a la Rehabilitació i Recuperació del Palau de 
Requesens a l’empresa URCOTEX INMOBILIARIA SLU per un import de 140.084,97 €, 
IVA exclòs, suposant un 6.002497 % sobre el total de l’import adjudicat, augmentat 
també en dos mesos el termini d’execució d’obra. Aquest va ser formalitzat en 
document públic administratiu en data 12 de desembre de 2022.

Atès que s’ha presentat en data 4 de juliol de 2023 amb número de registre d’entrada 
2023011269 els següents documents:

· Acta de preus contradictoris núm.2 de les obres del Projecte per a la rehabilitació 
i recuperació del Palau Requesens, signada pel Sr. Esteban Sala, en 
representació de l’empresa URCOTEX INMOBILIARIA, SLU, adjudicatària de les 
obres; així com per la Direcció facultativa, manifestant l’acord amb el preus 
contradictoris recollits en aquesta Acta.

· Informe tècnic de justificació de l’Acta de preus contradictoris núm. 2 signats per 
la direcció facultativa, on es justifiquen de manera detallada aquests preus per 
les diferents situacions imprevistes que han generat la necessitat de dur a terme 
canvis i treballs addicionals respecte al projecte adjudicat.

Atès que la direcció facultativa de les obres ha acordat amb el contractista els 11 preus 
contradictoris que figuren a l’Acta de Preus contradictoris núm. 2 i que suposen un 
increment econòmic de 94.006,268 Euros, abans IVA (113.747,58 Euros, IVA inclòs); 
import equivalent a un 4,03% sobre el pressupost d’adjudicació (el percentatge definit a 
l’informe tècnic de justificació de l’acta de preus contradictoris és d’un 4,028072168%).

LEGISLACIÓ APLICABLE

Respecte a la modificació contractual proposada, caldrà estar al que disposi:

- Llei 9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector públic (LCSP).

- Reial decret 1098/2001, de 12 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament general 
de la Llei de Contractes de les Administracions publiques (RGLCAP).

- Plec de clàusules administratives particulars que regeix el contracte de l’Obra de 
Rehabilitació i Recuperació del Palau de Requesens (PCAP).

- Llei 39/2015, d’1 d’octubre, de procediment administratiu comú de les 
administracions públiques (LPACAP).

FONAMENTS DE DRET

Atès l’article 190 LCSP, l’òrgan de contractació ostenta la prerrogativa de modificar els 
contractes administratius per raons d’interès públic en els casos i en la forma que 
preveuen l’art. 102 del RGLCAP i els arts. 203 i ss. LCSP , seguint el procediment que 
regula l’art. 191 i amb les particularitats que deriven de l’art. 207, 346.3 i disposició 
addicional 3a de la mateixa llei.
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Vist l’art. 242 de la LCSP que estableix que les modificacions dels contractes d’obres que 
suposin la introducció d’unitats d’obra no previstes en el projecte o les característiques de 
les quals difereixin de les que aquesta fixa, i no sigui necessari efectuar una nova licitació, 
els preus aplicables han de ser fixats per l’Administració, amb l’audiència prèvia del 
contractista, fet que es dona per acreditat amb la signatura per part del contractista de la 
justificació de preus contradictoris existents a l’expedient que ens ocupa.

Atès l’article 203.2 LCSP que regula els supòsits en què es permeten modificacions 
contractuals, segons si aquestes han estat o no previstes al PCAP.

MODIFICACIONS PREVISTES AL PCAP

Atès l’article 204 que regula la possibilitat de modificacions previstes en el PCAP, fins a 
un màxim del 20% del preu inicial del contracte.

Atesa la clàusula 41.1 del PCAP que recull un seguit de treballs que poden ser 
susceptibles de modificacions no previstes al projecte original, especialment durant les 
feines de buidat i desmuntatge d’elements patrimonials.

Atès l’informe tècnic emès per l’Àrea Metropolitana de Barcelona ( en endavant, AMB), de 
justificació i motivació de l’aplicació de 11 nous preus contradictoris, com a resposta a 
situacions imprevistes que han generat la necessitat de portar a terme diferents canvis i 
treballs addicionals respecte el projecte adjudicat.

Atès l’acord del Ple de data 3 de novembre de 2022, que aprova, per una banda, 
modificacions previstes al PCAP, en un percentatge del 5,35 % del preu inicial del 
contracte.

A l’informe tècnic de data 4 de juliol de 2023, es qualifica com a modificacions 
previstes d’acord amb la clàusula 41.1 del PCAP, 4 preus contradictoris per un import de 
26.855,25 €, el que suposa un increment del 1,369 % sobre el preu inicial del contracte:

01.- Reconstrucción arco FEF-16 
02.-
Restauración puerta madera
03.- Recuperación pavimento hidraulico 
06.- Recalce fachada

Atès l’import total de les modificacions previstes al PCAP, que representen un 
percentatge total del 6,719 % del preu inicial del contracte ( inferior al 20% que estableix 
la clàusula 41.1 del PCAP).

MODIFICACIONS NO PREVISTES AL PCAP

Atès l’article 205 LCSP en quant a la regulació dels supòsits que permeten una 
modificació contractual no prevista al PCAP, sempre que aquesta es limiti a introduir 
variacions estrictament indispensables per respondre a la causa objectiva que la faci 
necessària.
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En relació amb el contracte d'obra, l'article 242.1 LCSP regula el règim de modificació, 
establint que són obligatòries per al contractista les modificacions del contracte d’obres no 
previstes al PCAP, quan impliquin, aïlladament o conjuntament, una alteració en la seva 
quantia que no excedeixi el 20 % del preu inicial del contracte, IVA exclòs.

Atès l’informe tècnic de data 4 de juliol de 2023, que classifica com a 
modificacions no substancials i no previstes al PCAP d’acord amb la clàusula 41.2, 7 
preus contradictoris, per un import de 52.141,61 €, el que suposa un increment del 2,658 
% sobre el preu inicial del contracte:

04.- Muebles fan-coil
05.- Escaleras de seguridad, líneas de vida
 07.- Incrementop grueso cristales
08.- Recerdados metálicos
09.- Incremento de los puntos de control
 10.- Ajustes cuadros eléctricos
11.- Armarios humidificadores
Atès que aquesta modificació proposada té caràcter obligatori per al contractista ja que 
implica un increment en la quantia del contracte, juntament amb la modificació no prevista 
al PCAP i aprovada en data 3 de novembre de 2022 (0,65 % del preu inicial del contracte) 
, inferior al 20% del preu inicial del contracte (en concret del 3,308 %), d’acord amb 
l’article 242.1 en concordança amb l’article 206 LCSP.

Atès que el mateix article 205 LCSP regula al seu apartat 2.c) les modificacions no 
previstes i no substancials del contracte, amb l’obligació de justificar la seva 
necessitat i indicant les raons per les quals aquestes prestacions no es van incloure en el 
contracte inicial.

A l’informe esmentat de l’AMB, es justifica aquest extrem, fent una descripció detallada 
dels motius que generen la necessitat d’execució d’aquests nous treballs.

Atès que el text legal esmentat indica que per a què una modificació no es consideri 
substancial i no tingui com a resultat un contracte de naturalesa materialment diferent del 
subscrit inicialment, s’ha de complir:

- que l’obra resultant del projecte original o del plec, respectivament, més la 
modificació que es pretengui, NO requereixin una classificació del contractista 
diferent de la que, si s’escau, es va exigir en el procediment de licitació original.

A l’informe tècnic de data 4 de juliol de 2023, es deixa constància que no es dona 
aquesta circumstància.

- que la modificació NO alteri l’equilibri econòmic del contracte en benefici del 
contractista d’una manera que no estava prevista en el contracte inicial, per 
suposar la modificació més del 50% del pressupost inicial del contracte.

En l’expedient d’aquesta modificació es deixa constància que l’import corresponent a 
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l’esmentada modificació representa el 2,658 % del preu inicial del contracte.-

- que la modificació NO ampliï de manera important l’àmbit del contracte, en el 
sentit, per una banda, que el seu import no excedeixi, aïllada o conjuntament, el 
15% del seu preu inicial ( en aquest cas 0,65 % + 2,658 %, que fan un total de 
8,008 % ) o, bé que superi el llindar que en funció del tipus de contracte sigui 
aplicable per a considerar-lo subjecte a regulació harmonitzada (en aquest cas, 
el contracte, després de les modificacions per aquest concepte no arribaria a 
tenir un valor estimat igual o superior a 5.225.000 €, IVA exclòs); per altra banda, 
que l’obra objecte de modificació no estigui dins l’àmbit d’un altre contracte actual 
o futur, del qual s’hagi iniciat la tramitació de l’expedient de contractació (no es 
constata aquesta circumstància).

A la vista de l’exposat, la modificació que es proposa , en les dos seves vessants, ( per 
causes previstes i imprevistes en el PCAP), queda justificada d’acord amb l’Informe tècnic 
de justificació de l’Acta de preus contradictoris núm. 2 signada per la Direcció facultativa i 
de l’Informe tècnic de l’Arquitecte de l’Oficina Tècnica, i deriva de la necessitat de fer front 
a diferents situacions imprevistes que han generat l’ exigència de portar a terme canvis i 
treballs addicionals respecte al projecte adjudicat.

Vistos els arts. 204, 205, 206 i 242 de la LCSP en concordança amb la clàusula 41 del 
PCAP que estableix el procediment per tramitar modificacions previstes i no previstes en 
la documentació que regeix la licitació.

Atès que l’article 158 del RGLCAP estableix que els nous preus, un cop aprovats per 
l’òrgan de contractació, es consideraran incorporats a tots els efectes als quadres de 
preus del projecte, sense perjudici de la tramitació inherent a aquest tipus de 
modificacions.

Atès que, de conformitat amb el que disposa l’art. 203.3 LCSP en concordança amb la 
clàusula 41.3 del PCAP, les modificacions del contracte s’han de formalitzar de 
conformitat amb el que disposa l’article 153, i s’han de publicar al Perfil del contractant de 
l’òrgan de contractació i al Registre públic de contractes de la Generalitat de Catalunya, 
d’acord amb el que estableixen els articles 63, 207 i 335 LCSP.

La despesa per fer front a la modificació del contracte i preus contradictoris anirà a càrrec 
de l’ aplicació pressupostària 4020/336101/62200/3120 “Museu Palau Requesens 
execució obra", del pressupost 2023, condicionada a l’aprovació definitiva de l’expedient 
de modificació de pressupost amb número d’expedient 101/2023/MOPRE.

Atès que l’article 109.3 LCSP estableix que, quan el preu del contracte experimenti una 
variació com a conseqüència d’una modificació de contracte, s’haurà de reajustar l’import 
de la garantia perquè mantingui la proporció deguda amb el nou preu modificat. D’aquesta 
manera es requerirà a l’empresa adjudicatària a que en el termini de 15 dies naturals 
comptats des de la notificació de l’acord de modificació, dipositi un nou import en 
concepte de fiança de  4.700,31 €, que correspondran al 5% del nou preu incrementat del 
contracte.

Atès l’informe-proposta per la Comissió Informativa de SIT, de data 5 de juliol de 2023, de 
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la Cap d’Oficina administrativa de SIT en assignació de funcions s/DA 1521 de 28/08/19, 
amb els informes de la TAG de serveis jurídics de data 5 de juliol de 2023 i de l’interventor 
accidental de data 5 de juliol de 2023 amb la següent observació: “L’executivitat del 
present acord resta condicionada a l’aprovació definitiva de l’expedient de suplement de 
crèdit 2/2023 actualment en tràmit”, amb la conformitat de la Secretaria de data 10 de 
juliol de 2023.

Atès que l'òrgan competent per aprovar els preus contradictoris és l'òrgan de 
contractació,el Ple, d'acord amb la disposició addicional 2a LCSP, i la clàusula cinquena 
del PCAP que regeix aquest contracte.

Vista la proposta a la Comissió Informativa de SIT signada pel seu president en data 13 
de juliol de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, se sotmet a dictamen de la Comissió informativa Àrea de 
Sostenibilitat i Territori la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords 
següents:

Primer.- APROVAR de conformitat amb el que disposa l’art. 242.2 de la LCSP, la relació 
de Preus Contradictoris subscrits entre la Direcció facultativa de l’obra i el representant de 
l’empresa adjudicatària, generats en l’execució de les obres del Projecte per a la 
Rehabilitació i recuperació del Palau Requesens amb un import de 94.006,268 €, IVA 
exclòs, que comporta un increment en l’import adjudicat, entenent que queda incorporat a 
tots els efectes als quadres de preus del projecte, sense perjudici de la tramitació inherent 
a aquest tipus de modificacions.

Segon.- APROVAR la modificació del contracte de les obres del Projecte per a la 
rehabilitació i recuperació del Palau Requesens adjudicat a l’empresa URCOTEX 
INMOBILIARIA, SLU, amb CIF B08948267, per import de 94.006,268 €, IVA exclòs, 
suposant un increment del 4,027 % sobre el total de l’import adjudicat.

Tercer.- REQUERIR a l’empresa URCOTEX INMOBILIARIA, SLU, amb CIF B08948267, 
a què presenti dins el termini de 15 dies naturals des de la notificació del present acord, 
l’acreditació d’haver dipositat a disposició de l’Ajuntament la quantitat de 4.700,31 €, que 
correspon al 5% de l’import d’aprovació de la modificació del contracte, en concepte de 
fiança, en qualsevol de les modalitats previstes en l’article 108 de la LCSP.

Quart.- AUTORITZAR i disposar la despesa per l’import total 113.747,58 € (IVA inclòs), 
que es farà efectiva amb càrrec del pressupost 2023, condicionada a l’aprovació definitiva 
de la modificació de pressupost amb número d’expedient 101/2023/MOPRE.

Cinquè.- FORMALITZAR la modificació del contracte en document administratiu, una 
vegada dipositada la nova fiança.

Sisè.- PUBLICAR aquesta modificació al Perfil del contractant de l’Ajuntament i al 
Registre públic de contractes de la Generalitat de Catalunya.

Setè.- PRACTICAR en relació a l’exteriorització i difusió interna d’aquest acte els tràmits 
següents:
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NOTIFICACIONS: a l’empresa URCOTEX INMOBILIARIA, SLU i a l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona (AMB).

COMUNICACIONS INTERNES: als Departaments d’Intervenció, Tresoreria, Serveis 
Jurídics i a l’Oficina Tècnica i Obres Públiques.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passem a l'aspecte dictaminat, perquè n'hi ha un, de la Comissió Informativa de l'Àrea 
de Sostenibilitat i Territori amb el punt 12 de l'ordre del dia, que és l'«Aprovació de la 
relació de preus contradictoris i modificació del contracte de les obres del projecte per a la 
rehabilitació i recuperació del Palau Requesens a Molins de Rei». I jo mateix faré 
l'explicació d'aquest punt. 

Presenta el punt 12 

Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Gràcies. Bona tarda de nou. Bé, tal com ara explicava el senyor alcalde, ens trobem 
davant d'una segona relació de preus contradictoris i, per tant, d'un segon increment de 
l'import pel qual es va adjudicar el contracte de les obres a l'empresa Urcotex amb els 
2.800.000 i poc que es deia ara. Tot i així, no arribem encara a l'import pressupostat 
inicialment dels 3 milions i els increments no superen els límits legalment establerts. Des 
del punt de vista tècnic, no qüestionarem en absolut les intervencions que s'hi han de fer ni 
si es podien preveure o no, però sí que ens sobta que no es preveiessin, per exemple, els 
gruixos dels vidres o els armaris humidificadors, dintre d'unes intervencions no 
considerades substancials, però que pugen més de 52.000 euros. Cal acabar aquesta obra 
i votarem a favor d'aquesta relació de preus contradictoris, tot esperant que no calgui fer-
ne cap més. Però sobretot perquè, a més a més, es disposa d'una subvenció de la 
Generalitat que disminueix l'aportació municipal final per fer-la. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Sí, gràcies. Jo vaig fer una pregunta a la comissió informativa que no se m'ha respost. Jo 
vaig dir que la previsió d'aquesta segona aplicació era del voltant de 182.000 euros al mes 
de març i que al final sobta que s'hagi tancat en pràcticament un 40 % menys. Vaig 
demanar si podia haver-hi una explicació i, en tot cas...

Sr. Alcalde:
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Si vol li responc jo ara i pot continuar el primer torn d'intervencions per no perdre un torn 
d'intervencions. És veritat que va fer aquesta referència, també nosaltres ho hem comentat 
el tècnic. No, no. Que hi hagués una previsió o no, el que ara s'informa és aquest modificat 
d'obres amb aquest import. Ja els hi aviso que estarà pendent la finalització d'obra. Que 
segurament és aquest aspecte a què fa referència el senyor Sánchez i que, per tant, ja els 
hi explico i els hi anuncio, senyora Espona, que certament es necessitaran més diners per 
al tancament d'obres, que no està finalitzat segons els informes tècnics, perquè, com 
qualsevol tancament d'obra, requereix d'un acord, d'un consens, que el que presenta el 
constructor estigui validat pels arquitectes que validen i vetllen pel compliment de l'obra. I, 
per tant, sí. I un matís, bé, després entraré en el primer torn...  és la clarificació d'aquesta 
pregunta i, per tant, pot continuar amb el primer torn d'intervencions, senyor Sánchez.

Sr. Sánchez:

Gràcies. Bé, en tot cas, ens sobta possiblement igual aquests preus que ara falten en 
aquesta aplicació, igual se n'aniran a la part final que, com molt bé va dir el president de 
l'àrea, possiblement això ja ens allargarem entre unes coses i altres cap a principis d'any, 
possiblement, a fer la liquidació d'aquest tancament. Però, en tot cas, sí que és cert que a 
nosaltres ens sobtava, sent conscients que hi havia aquests 180 i escaig mil euros en el 
mes de març, que ara es tanqués per al voltant d'uns 70.000 euros menys. Per això a 
nosaltres ens sobtava i ho vàrem voler preguntar, en tot cas. 

Jo crec que el Palau Requesens, jo difereixo de l'opinió de la senyora Espona, crec que la 
feina que s'ha fet és excel·lent per part d'un tècnic com Josep Abulí, que jo crec que ha fet 
una feina excel·lent de seguiment i de control. Em referia, Marta, a que hi havia algunes 
coses que no es podien preveure o no. Bé, al final també és un element viu que s'han 
d'anar prenent decisions d'elements que hi intervindran després i que ja tenen una sèrie de 
requisits que possiblement igual en el primer moment no es van dur a terme. I, per tant, 
doncs, és un element que s'ha anat transformant i adaptant al que serà la seva nova 
realitat. I, per tant, jo crec que és un edifici del qual en podem estar orgullosos de com s'ha 
executat perquè ha tingut, entre altres coses, un cap d'obra que també ha estat una 
persona excel·lent, que ha estat un director d'obra, que ha estat una persona apassionada 
i que si algú vol que miri el seu Instagram perquè té una quantitat de detalls sobre aquesta 
obra realment exhaustius. 

Per tant, sigui o no l'aportació que nosaltres entenem que és la que toca, no ho sabem, 
això en tot cas ho saben els tècnics. I, per tant, això és el que decideixen. Doncs, celebrar 
que aquesta obra avanci i esperar ja que la puguem veure properament ja absolutament 
inaugurada.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, si no hi ha més intervencions, jo respondria ara tot. Estan d'acord amb les 
opinions del senyor Sánchez, vull dir, s'ha fet una obra i s'està fent una bona obra. Un 
matís respecte a les xifres. Amb aquesta segona modificació ja superem els 3 milions 
d'adjudicació inicial. I vindran més diners, ja els hi anunciem. És a dir, precisament, per 
això he explicat i he estat molt curós al dir que el primer modificat de 169.000 euros és el 
que pràcticament absorbia la baixa, que ens portava a la baixa de 3.100.000 euros a 
2.823.000 euros. Ara, el que sí que estem fent, per això s'han hagut de posar diners 
d'altres partides d'inversions, que no estan tan madures i aquesta sí que ho està, per fer 
front a aquest segon modificat d'obres. I, per tant, ara ja estaríem en un preu superior als 3 
milions, com no podia ser d'altra manera, tot recordant també que és una obra àmpliament 
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finançada per la resta d'administracions. Cal recordar que està finançada amb l'1,5 % 
cultural de l'entorn d'1.400.000 euros, 900.000 euros de FEDER, 200.000 euros de la 
Generalitat de Catalunya. És a dir, una inversió pràcticament de 3 milions i mig, poques 
vegades en aquest municipi s'han fet inversions d'aquest tipus, on de subvencions, a més 
finalistes, que jo sempre els hi recordo aquest tema, finalistes. Subvencions no de la línia 
de l'Àrea Metropolitana que treu vostè i decideix on van, sinó subvencions que s'han 
aconseguit expressament per a aquesta obra puntuades amb concurrència competitiva. No 
perquè nosaltres ho haguem decidit, sinó senzillament han vingut per haver valorat 
positivament aquest projecte tant dels Fons Europeus de Desenvolupament Sostenible, 
com de l'1,5 % cultural del Ministeri de Foment, com en aquest cas els 200.000 euros 
també que afegeix la Direcció de Patrimoni de la Generalitat de Catalunya. I que estem 
encara al darrera de veure si aconseguim, lògicament, més finançament per a aquesta 
obra. Per tant, crec que tots en podem estar satisfets, més enllà, hi insisteixo, d'haver 
aconseguit més coneixement d'aquest edifici i haver-ho recuperat per a un ús, que es pot 
estar més o menys d'acord, però la recuperació de l'edifici i l'embelliment de tota la plaça 
estaríem d'acord que és importantíssim. Obriríem un segon torn d'intervencions si així ho 
requereixen. Sí, sí, endavant.

Sra. Espona:

No, només volia fer un aclariment per si, en tot cas, no se m'ha entès bé. Jo no he 
qüestionat la feina dels tècnics en absolut ni la de l'empresa. Jo soc la primera que he 
visitat les obres en diverses ocasions i m'agrada. En tot cas, el nostre grup municipal ha 
qüestionat altres coses, però no la feina que havia fet l'empresa, però sí que ens sobta que 
en un equipament d'aquest tipus en què l'estat i la conservació de les obres que hi ha 
d'anar dintre, doncs, sembla que el que siguin aparells humidificadors... Per això he dit que 
ens havia sobtat, en tot cas, això, partint de la base que no soc tècnica en reconstrucció, ni 
d'edificis ni en armaris humidificadors. Però, en tot cas, sí que semblava que, en tot cas, 
era una peça que potser sí que havia d'estar. Tot i així, ja he dit que s'ha d'acabar i 
endavant.

Sr. Alcalde:

Doncs, molt bé. Doncs, només el matís, perquè ho veuen dels informes, no? L'increment 
del gruix dels cristalls a la passarel·la i ascensors panoràmics, tècnicament el que es 
decideix es donar a l'exposició dels tancaments de vidre de l'ascensor panoràmic i la 
passarel·la d'accés a la zona de museografia en planta baixa, es decideix que per millorar 
aspectes de seguretat front a l'impacte, és convenient l'increment dels cristalls previstos de 
4+4 a 5+5. Si això s'ha de preveure inicialment o no està a consideració dels tècnics, que 
ha fet referència a un aspecte d'onze aspectes que justifiquen aquesta modificació d'obres. 
Torno a dir que, entre altres, és la reconstrucció de l'arc de pedra de la finestra, restaurar 
la porta de darrera de fusta originària, la recuperació del paviment hidràulic, les escales 
homologables de seguretat. Per tant, un informe que ha estat a consulta de tots vostès i 
que entenem que justifica àmpliament aquesta modificació d'obres en aquest Palau de 
Requesens. 

Per tant, si els sembla, passaríem a la votació d'aquest punt. 

VOTACIÓ:
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Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 19 1

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 19 vots a 
favor del PSC (8), Molins en Comú Podem (2), ERC (5), Ara Molins (4) i 1 abstenció d’ 
Enlaira Molins (1).

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SERVEI A LES PERSONES

13.- Aprovar l’adhesió del manifest amb motiu del Dia internacional de l’orgull Lgtbi 
2023 (Expedient 11/2023/MOCIO).-

DICTAMEN

APROVAR L’ADHESIÓ DEL MANIFEST AMB MOTIU DEL DIA INTERNACIONAL DE 
L’ORGULL LGTBI 2023

Amb motiu del 28J Dia de l'Orgull Lesbià, Gai, Trans, Bisexual i Intersexual, des de Àrea 
d'Igualtat i Sostenibilitat Social de la Diputació de Barcelona ens han fet arribar la proposta 
de Manifest, el text del qual és el següent:

Manifest amb motiu del dia internacional de l’orgull lgtbi

El Dia de l’Orgull Lesbià, Gai, Trans, Bisexual i Intersexual es commemoren els fets del 28 
de juny de 1969 a la ciutat de Nova York, coneguda com la revolta Stonewall, on per 
primera vegada es va denunciar la vulneració de drets i la repressió social contra les 
persones LGTBI. Aquests fets van propiciar que s’escollís aquest dia per commemorar, 
reivindicar i reconèixer tant la diversitat en l’orientació afectiva i sexual com la identitat de 
gènere.

Uns anys més tard, el 26 de juny de 1977, es va portar a terme a Les Rambles de 
Barcelona la primera manifestació de tot l’estat, convocada pel Front d’Alliberament Gai de 
Catalunya (FAGC) amb la participació de quatre mil persones reivindicant els drets i 
llibertats.

Des de llavors han estat molts els avenços assolits, aquest any volem posar en valor 
l’aprovació de la primera llei estatal LGTBI, concretament, la Llei 4/2023, de 28 de febrer, 
per la igualtat real i efectiva de les persones trans i per la garantia dels drets de les 
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persones LGTBI, han calgut gairebé 45 anys de democràcia per fer-la possible, enmig de 
molta dedicació i reivindicació de partits polítics, agents socials i persones i col·lectius 
LGTBI.

Per altra banda, i des de l’àmbit local cada vegada son més els municipis que implementen 
polítiques LGTBI, arran, fonamentalment, de les competències locals que atorga la Llei 
11/2014, de 10 d’octubre, per a garantir els drets de lesbianes, gais, bisexuals, 
transgèneres i intersexuals i per eradicar l’homofòbia, la bifòbia i la transfòbia.

El món local és clau a l’hora d’implementar aquest marc legislatiu i desenvolupar polítiques 
públiques de sensibilització i de defensa de la diversitat sexual i de gènere, i en general de 
la garantia de les llibertats individuals i col·lectives i de construir territoris lliures d’LGTBI-
fòbia.

Enguany, cal estar alerta a les possibles conseqüències de l’augment de la presència de 
formacions polítiques d’extrema dreta en els ajuntaments i ens locals de la demarcació, 
fets que alimenten els discursos d’odi cap a persones i col·lectius LGTBI i esdevenen 
obstacles al desenvolupament de polítiques locals de diversitat sexual i de gènere.

Aquestes formacions polítiques, generen una tendència d’intimidació i qüestionament de 
les llibertats i els drets de les persones LGTBI, que en països membres de la Unió 
Europea, com Hongria o Polònia, generen un ambient simbòlic d’hostilitat que es 
materialitzen amb l’augment d’agressions cap a les persones LGTBI i amb accions com, 
per exemple, declaració de les anomenades “zones lliures d’ideologia LGTBI”. 

En el global de països de la Unió Europea, un 60% de les persones LGTBI manifesta que 
no s’atreveix a anar agafada de la mà amb la seva parella per por a que les assetgin i un 
37% han estat discriminades o assetjades algun cop a la seva vida per motiu d’orientació 
sexual. O bé el 33% de les persones enquestades notifiquen que eviten certs espais 
públics o ubicacions per temor a ser assaltades o amenaçades (FRA, 2020).

I en el context català tenim un augment del 19,8% d’incidències per violència LGTBI-
fòbiques en el primer trimestre de 2023 en comparació a l’any anterior, sent la demarcació 
de Barcelona, concretament el 72,9 % del total, on es registren més incidències -augment 
del 9,5 %- (Observatori Contra Homofòbia, 2023).

Cal fer un front per revertir aquesta situació, començant pels 311 pobles i ciutats de la 
província de Barcelona. No podem restar impassibles quan els delictes d’odi en relació a 
l’orientació i identitat de gènere son el segon motiu en aquesta categoria (19,8%) amb un 
ascens del 68,23% en relació a les xifres de l’any 2020 a tot l’estat (Ministeri de l’Interior, 
2021).

Pel 28J, un cop més, mostrem i fem explícit que treballar per a la igualtat vol dir tenir com a 
horitzó un escenari on les diferències per orientació sexual i de gènere són respectades 
amb igualtat de drets i viscudes amb total llibertat. És voluntat i compromís, per tant, de la 
nostra institució, lluitar de manera ferma i decidida pels drets i les polítiques LGTBI.

Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:
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ACORDS:

Primer.- Aprovar l’adhesió al Manifest de la Diputació de Barcelona amb motiu del Dia 
internacional de l’orgull LGTBI 2023.

Segon.-. FER PÚBLICS aquests acords a través dels diferents mitjans de comunicació 
municipals de titularitat pública (Ràdio Molins de Rei, el web municipal i el butlletí El Balcó 
de la Vila).

Tercer.- TRASLLADAR aquest acord a l’Àrea d’Igualtat i Sostenibilitat social de la 
Diputació de Barcelona, al Departament d’Igualtat i Feminismes de Generalitat de 
Catalunya i a l’entitat Rainbow Molins. 

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passaríem a la Comissió Informativa de l'Àrea de Serveis a les Persones amb el punt 
13, «Aprovar l'adhesió del manifest en motiu del Dia Internacional de l'Orgull LGTBI», i 
faria l'explicació d'aquest punt la senyora Jessica Revestido. Endavant.

Sra. Revestido:

Sí. Bon vespre a tothom i benvinguts i benvingudes, aquest és el primer Ple ordinari del 
mandat. 

Presenta el punt 13

Sr. Alcalde:

Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Francesca Riera.

Sra. Riera:

Gràcies. Bon vespre. Com a grup municipal al consistori vam participar en la lectura del 
manifest que acaba de llegir la regidora amb motiu del Dia Internacional de l'Orgull LGTBI. 
Per tant, és obvi que ara hi donarem el nostre vot a favor, tot i lamentar que la manca de 
temps no ens permetés fer les aportacions pròpies com a partit i com a grup, per tal 
d'aprofundir més en la proposta que es va portar a lectura, que era de la Diputació. Es 
centrava molt en el paper del món local a l'hora de treballar per les necessitats i 
reivindicacions d'aquest col·lectiu, i nosaltres hi estem d'acord. El nostre grup municipal 
creu fermament en la necessitat de continuar construint des de les institucions una societat 
més justa, evidentment, implementant polítiques concretes contra la repressió i l'exclusió 
que encara pateixen moltes d'aquestes persones. El compliment dels drets fonamentals i la 
dignitat de cada persona han de ser els eixos fonamentals sobre els que es construeixi 
qualsevol societat que es vulgui dir i s'anomeni democràtica, representant totes les 
persones, independentment de la seva orientació sexual o de la seva identitat de gènere. 
És per aquest motiu que volem recordar que el Pla Local LGTBI, a partir del qual treballa el 
nostre consistori, acaba aquest any 2023, finalitza. I, per tant, imaginem que des de la 
regidoria de Polítiques Feministes i LGTBI ja se'n té en compte l'actualització. A partir de 
les enquestes dels participants de l'elaboració del pla, es recullen aspectes positius de 
l'actuació municipal prèvia al llarg dels anys i en aquest mateix moment com a accions i 
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serveis de les necessitats del col·lectiu. Però també recull l'opinió i cito la pàgina vint-i-tres, 
per ser més concrets, «que l'Ajuntament, és receptiu, però juga un paper passiu.» És una 
opinió que continua dient «no és un paper capdavanter ni de lideratge.» També proposa 
tenir en compte la gent jove i les accions que duen a terme voluntàriament aquestes 
persones i la creació d'un Consell Municipal LGTBI. Cito que això està a les pàgines 33 i 
41, respectivament. El pla no s'ha acabat, el pla continua. Serem optimistes, volem ser 
optimistes i esperarem que aquestes propostes es duguin a la pràctica. Si volem donar 
valor als manifestos i a les realitats que ens imposen, hem d'aconseguir ser conseqüents 
també amb la part que ens correspon de responsabilitat. I aquest manifest trasllada la 
responsabilitat a aquest ens local. El nostre grup treballarà i aportarà tot el que sigui 
possible perquè aquest avenç en les reclamacions del col·lectiu LGTBI sigui possible. 
Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyora Txell Galobart, endavant.

Sra. Galobart:

Bé, jo seré molt breu, evidentment. Amb la regidora ja n'hem parlat alguna vegada. 
Clarament donar suport al col·lectiu. I una miqueta en línia amb la regidora impulsar que 
l'Ajuntament sigui un ens a fer més conscienciació social i que dues regidories tan 
importants com és LGTBI i com és Educació, per exemple, creiem des d'Enlaire que també 
han d'anar agafats de la mà per poder també ajudar i acompanyar molts joves que ara 
mateix estan vivint, com bé s'ha llegit el manifest, un moment crític per a la nostra societat. 
Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyor Joan Albert Fabra, endavant.

Sr. Fabra:

Bona tarda a tothom. Bé, aquest manifest, com ja es va comentar a la comissió 
informativa, i s'ha comentat també avui aquí, és de la Diputació i estaria bé que en 
properes ocasions aquest manifest es fes a Molins de Rei, en el sí de la regidoria d'LGTBI i 
Feminismes que per a això està. I sobretot això el que ens permetria és, primer de tot, que 
la resta de grups poguéssim fer aportacions per fer-nos aquest manifest nostre. 
Segonament, que les entitats o l'entitat, en aquest cas, de la vila que tracta aquests temes 
també pogués fer aportacions. I per últim, aterrar una mica les grans proclames que conté 
aquest manifest o altres manifestos d'aquest estil amb polítiques locals concretes que, al 
final, això és el que importa, no? És a dir, hi ha una problemàtica que en els darrers anys, 
per sort, s'ha adquirit una major consciència social al respecte, i el que hem de fer és 
resoldre-la. Però per resoldre-la cal emprendre mesures concretes. No val només 
proclamar-ho un cop l'any als quatre vents que hi ha aquest problema i que cal resoldre'l. I, 
en aquest sentit, doncs, això, nosaltres votarem a favor, evidentment, però pregaríem que 
en propers anys aquest manifest o manifestos semblants o per a altres ocasions, però que 
tinguessin un caràcter o un accent més local, que estiguessin més arrelats en polítiques 
concretes que puguem fer des de Molins de Rei i que poguessin participar tots en 
l'elaboració. I per últim, també, i tot i que és anecdòtic, però no vull deixar de dir-ho, 
manifestos on no hi hagi faltes sintàctiques, d'ortografia crec que no n'hi havia, però 
sintàctiques n'hi havia unes quantes, com és el manifest que avui aprovarem.
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Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, senyora Jessica Revestido, endavant.

Sra. Revestido:

Bé, primer de tot volia donar les gràcies a totes les forces polítiques que han donat el seu 
sentit de vot. Després voldria explicar una mica l'històric, estem treballant en aquesta 
regidoria –per si hi ha algun company o companya que no ho sap o que no li han 
traslladat–, des de la regidoria, crec que fa no sé si dos mandats que intentem que tots els 
manifestos que portem a Ple, la majoria, crec que aquest és l'únic cop que no ha passat 
per motius evidents. Recordo que el 28 de juny, bé, en aquell mes de juny no es va fer Ple, 
estaven els grups acabats de constituir i quan ens va arribar la proposta de manifest, 
doncs, no hi havia espai material per poder treballar la proposta de manifest. Doncs, torno 
a dir que portem dos mandats, si no m'equivoco, que tots els manifestos, declaracions 
institucionals des de la regidoria de Polítiques Feministes i des d'LGTBI les fem 
consensuades i rebent totes les aportacions dels equips, bé, de la resta de grups del 
consistori. Val a dir que veient l'històric és que les aportacions no les fan ni les feien des de 
tots els grups, sinó que hi havien dos o tres que sempre, o un, que sempre heu volgut 
participar. 

Llavors, aquesta és una situació excepcional en aquest manifest. I totes les següents que 
vindran al setembre, vindran pel 25N, tindrem el manifest contra la LGTBIfòbia, que 
casualment aquest mes de maig també ens va agafar en període electoral. És a dir, 
seguirem treballant en aquesta línia i que tothom estigui tranquil, que els manifestos es 
faran de manera consensuada, rebent totes les aportacions dels companys i companyes 
del consistori. 

I respecte al nou pla i treballar en fer activitats de manera municipal, doncs, recullo les 
aportacions, seguirem fent-les. S'han fet activitats, als instituts no perquè ja era fora 
d'horaris i de període lectiu, però hem fet activitats amb la biblioteca, hem fet activitats 
coordinades amb cultura, amb joventut també referides a la biblioteca, en espais d'oci. Vull 
dir que intentem treballar-ho de forma transversal, que segur que se n'han de fer moltes 
més. I en aquesta línia, doncs, seguirem treballant. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Doncs, moltes gràcies. Si no hi ha cap intervenció més, passarem a la votació. 

[Votació] 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5
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ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 20

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

14.- Aprovar la modificació del contracte de la gestió, en règim de concessió, de la 
llar d’infants La Traca, de titularitat municipal, situada al carrer Ferran Agulló, 5 de 
Molins de Rei ; la pròrroga de la concessió i la sessió de l’espai del carrer Sant 
Isidre, núm. 2, per a ús de la concessió de la llar d’infants La Traca (Expedient 
2/2023/CONSE).-

DICTAMEN

1.- ANTECEDENTS

1. El Ple municipal en sessió de data 2 d’abril de 2008 va aprovar , entre d’altres, els plecs 
de clàusules administratives i tècniques particulars de la concessió administrativa per a la 
gestió i explotació de la nova llar d’infants situada al carrer Ferran Agulló, núm. 5.

L’anunci de licitació es va publicar el dia 11 d’abril de 2008 al BOPB núm. 88 i al DOGC 
núm. 5109.

2. Per acord del Ple Municipal, en sessió celebrada el dia 28 de maig de 2008, es va 
aprovar l’adjudicació del contracte de la gestió i explotació , en règim de concessió, de la 
nova llar d’infants La Traca de titularitat municipal, situada al carrer Ferran agulló, 5 de 
Molins de Rei a l’empresa El Cargol de Molins SCCL, per un termini d’execució de 15 anys 
més una pròrroga d’un any, d’acord amb les condicions derivades del Plec de Clàusules 
Administratives i del Plec de Prescripcions Tècniques i d’acord amb l’oferta presentada per 
l’adjudicatari, la minuta del qual es va signar en data 31 de juliol de 2008.

3. En data 31 de desembre de 2010, el Ple municipal va acordar l’ampliació del nombre de 
places inicials de la Llar d’infants, de 82 a 87 i l’aportació municipal per a 92 places.

4. El Ple municipal aprova la modificació del contracte de concessió de referència, amb un 
increment d’un grup de 20 places públiques a partir del curs 2017-18, per un import de 
45.040,60 € per curs escolar, en data 29 de juny de 2017, que només es va aplicar al curs 
esmentat.

En la mateixa data, s’aprova l’alteració de la qualificació jurídica de la finca municipal 
ubicada al carrer Sant Isidre 2 de Molins de Rei, per passar a ser un bé de domini públic 
per afecció als serveis públics educatius i d’atenció a la infància amb efectes de l’1 d’agost 
de 2017.
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2.- EN QUANT AL RÈGIM JURÍDIC

Atès que als efectes d’analitzar en què condicions pot produir-se la modificació i pròrroga 
d’un contracte públic és determinant el règim jurídic aplicable al mateix.

El plec de clàusules administratives particulars es van aprovar mitjançant acord de Ple de 
data 2 d’abril de 2008 i es va publicar la licitació al perfil del contractant de l’Ajuntament,  
l’11 d’abril de 2008, essent vigent el Reial Decret Legislatiu 2/2000, de 16 de juny pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei de contractes de les administracions públiques (TRLCAP).

La llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del sector públic ( LCSP) entra en vigor el 
30 d’abril de 2008.

El contracte es va adjudicar en data 28 de maig de 2008.

La DT1a, apartats 1 i 2,  de la LCSP, estableix en quan al règim transitori:

 1. Els expedients de contractació iniciats abans de l’entrada en vigor d’aquesta Llei es 
regeixen per la normativa anterior. A aquests efectes s’enten que els expedients de 
contractació han estat iniciats si s’ha publicat la corresponent convocatòria del procediment 
d’adjudicació del contracte. En el cas de procediments negociats, per determinar el 
moment d’iniciació s’ha de tenir en compte la data d’aprovació dels plecs.

2. Els contractes administratius adjudicats abans de l’entrada en vigor d’aquesta Llei es 
regeixen, quant als seus efectes, compliment i extinció, inclosa la seva durada i règim de 
pròrrogues, per la normativa anterior.

Una interpretació literal d’aquesta disposició implica, que encara que la documentació és 
conforme al TRLCSP, resultarà d’aplicació la LCSP en quant al compliment, extinció, 
modificació, durada i règim de pròrrogues.

No obstant això, i en consonància amb l’Informe 43/08, de 28 de juliol de la JCCA de l’Estat , 
es pot concloure que per tal de no produir cap perjudici al contractista, es considera que és 
més ajustat a dret que en aquest sentit es mantingui l’aplicació d’allò establert en el PCAP en 
concordança amb el TRLCSP, vigent en el moment d’aprovació de les condicions del 
contracte, quan els efectes d’allò establert siguin diferents dels que es produirien a l’empara de 
les disposicions de la LCSP.

Normativa d’aplicació:

- Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local ( en endavant LRBRL)
- Reial Decret Legislatiu 2/2000, de 16 de juny pel qual s’aprova el text refós de la Llei de 
contractes de les administracions públiques ( en endavant TRLCAP).
-Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del sector públic ( en endavant, LCSP)
-Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals (ROAS), aprovat pel Decret 
179/1995, de 13 de juny.
- Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova el text refós de la llei municipal i 
de règim local de Catalunya ( en endavant TRLMRLCat).
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- Reial decret 1098/2001, de 12 d’octubre, pel qual s’aprova el reglament general de la llei 
de contractes de les administracions públiques ( en endavant RGLCAP) en els articles que 
siguin d’aplicació.
- Dret supletori

3.- EN QUANT A LA MODIFICACIÓ DE LA CONCESSIÓ 

3.1. D’acord amb la fonamentació que consta a l’Informe de la Cap del Negociat 
d’Educació, de 6 de juliol de 2023 ( en endavant, l’Informe) , la gratuïtat de l’Infantil 2 
ordenat per part de la Generalitat de Catalunya,  ha iniciat el procés de progressiva 
extensió cap a la universalitat del primer cicle d’Educació Infantil i el municipi ha d’avançar 
al costat de les necessitats de la seva població. És per aquest motiu que resulta necessari 
que les administracions locals incrementin progressivament l’oferta de places públiques en 
el primer cicle d’Educació Infantil ( etapa de 0 a 3 anys), amb la finalitat d’atendre totes les 
sol·licituds d’escolarització de la població infantil.

El Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària que es va dur a terme el 31 de maig de 2022 va 
adoptar, entre d'altres acords, el següent:

“ 8.- Modificació de l’ordenança fiscal C-10 ANNEX 3 reguladora de la taxa per la prestació 
de serveis a les Llars d’Infants de titularitat municipal (4/2022/ORDEN), que estableix la 
gratuïtat de l’Infantil 2 de setembre a juny i un import general mensual de 183,79 per a 
l’alumnat de Infantil 0 i 1 i per al mes de juliol de l’alumnat d’infantil 2. A aquest import se li 
pot aplicar la tarifació social segons el nivell de renda.”

Atès que és intenció de l’Ajuntament de Molins de Rei l’afavorir l’accés a aquest servei 
educatiu als infants de les famílies més desafavorides socio-econòmicament, fet que 
repercutirà positivament en el futur d’aquests vilatans, però també del conjunt del municipi.

En el mateix informe de la Cap del negociat d’Educació es deixa constància de l’increment 
de la demanda de places a les escoles bressol  en el municipi de Molins de Rei pel curs 
2022-23, que ha provocat una llista d’espera de famílies que no han pogut obtenir plaça 
per l’escolarització dels seus infants.

Davant d’aquest situació, per tal de donar compliment a la necessitat exposada , des del 
negociat d’Educació, es proposa modificar el contracte per la concessió de la gestió i 
explotació de la llar d’Infants Municipal La Traca, situada al carrer de Ferran Agulló, 5, en 
53 places escolars addicionals, amb efectes 1 d’agost de 2023, que compren l’ampliació de 
3 grups, un d’Infantil 1 i dos d’Infantil 2, per un import de  253.663,00 € per a tot el curs 
2023-2024, essent l’aportació de l’Ajuntament de 309 € per infant i mes, amb un mòdul de 
participació de 3.399 € per infant i curs, de la següent manera:

Curs 2023-2024  ampliació 53 places Import Pressupost
Servei escolarització, setembre a desembre 2023 (309 € 
x 53 alumnes x 4 mesos) 65.508,00 € 2023

Gratuïtat Infantil 2, setembre a desembre 2023 (183,79 € 
x 40 alumnes x 4 mesos) 29.406,40 € 2023

Total 2023 94.914,40 € 2023
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Servei escolarització, gener a juliol 2024 (309 €  x 53 
alumnes x 7 mesos) 114.639,00 € 2024

Gratuïtat infantil 2, gener a juliol 2024 (183,79 € x 40 
alumnes x 6 mesos) 44.109,60 € 2024

Total 2024 158.748,60 € 2024

TOTAL CURS 2023-2024 253.663,00 €

3.2. Per altra banda, de la necessitat d’ampliació de places de l’Escola Bressol La Traca, 
es dedueix una altra necessitat que és disposar de l’espai adequat per portar a terme 
aquest increment del servei. 

Atès que el Ple municipal en data 29 de juny de 2017, aprova l’alteració de la qualificació 
jurídica de la finca municipal ubicada al carrer Sant Isidre 2 de Molins de Rei, per passar a 
ser un bé de domini públic per afecció als serveis públics educatius i d’atenció a la infància 
amb efectes de l’1 d’agost de 2017.

Atès que a l’Informe de la Cap del Negociat d’Educació , es considera que per tal de 
procedir a l’ampliació de l’Escola Bressol la Traca, actualment gestionada de forma 
indirecta per la Cooperativa El Cargol de Molins, SCCP,  l’opció més viable és destinar 
l’edifici situat al carrer de Sant Isidre, 2, on s’havia ubicat la Llar d’Infants El Cargol a la 
concessió de la gestió i explotació de la llar d’infants municipal La Traca.

El projecte d’obres d’habilitació d’aquest edifici adjacent a la Llim La traca preveu una 
ampliació de la capacitat màxima de 66 places (2 grups d’Infantil 1 i 2 grups d’Infantil 2), 
per tal de puguin obrir-se encara 1 grup més endavant, quan sigui necessari o la 
disponibilitat pressupostària ho permeti. Per a aquesta adequació i la creació de noves 
places, el Departament d’Educació ha obert una línia de subvencions als ens locals per al 
finançament d’infraestructures, equipaments i funcionament de les noves places del primer 
cicle d’educació infantil en centre públic que ha estat sol·licitada per aquest Ajuntament.

3.3.- Fonaments de dret

Atesos els articles 238 i 248 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel que s’aprova el 
Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals, en quant a la potestat que l’ens 
concedent té d’ordenar discrecionalment les modificacions del servei que l’ interès públic 
exigeix.

Atès l’art. 163 TRLCAP que regulava la modificació del contracte de gestió de serveis 
públics facultant a l’Administració a modificar “ per raons d’ interès públic les 
característiques del servei contractat...”

Atesa la clàusula 4.1 PCAP que estableix que “ Per motius d’nterés públic, l’Ajuntament 
podrà modificar , en qualsevol moment, les característiques i condicions del servei, però 
mantindrà, en tot cas, l’equilibri econòmic financer de la concessió”, per indicació de l’art. 
258 LCSP.
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D’acord amb la clàusula 4.4 PCAP,  EL CARGOL DE MOLINS SCCL s’ha de fer càrrec del 
manteniment i consums del l’edifici assignat al servei, així com dels recursos personals 
necessaris per a l’obertura d’aquests tres nous grups.

A aquest efecte, caldrà que es faci càrrec de les despeses de manteniment i consums de 
l’edifici del carrer Sant Isidre núm. 2 i la contractació de 5 educadors/es, 1 coordinador/a 
pedagògic, amb funcions de suport a la direcció que també impartirà docència, tal com 
estableix el Reglament de Llars d’Infants Municipals, i una ampliació de jornada de la 
persona administrativa de la cooperativa atès l’increment del nombre d’infants i la gestió 
que se’n deriva.

La modificació dels contractes de gestió de servei públic es troba regulada a la LCSP, amb 
caràcter general als articles 195 i 202 i, específicament a l’article 258.

Atès  l’article 202 LCSP que estableix que un cop perfeccionat el contracte, l’òrgan de 
contractació té la potestat d’introduir unilateralment modificacions en les característiques 
del servei, solament quan sigui per raons d’interès públic donades per necessitats noves o 
causes imprevistes  i  justificant-ho degudament a l’expedient ( l’Informe de la cap del 
Negociat d’Educació justifica aquests extrems) tenint en compte que la modificació 
proposada no pot afectar les condicions essencials del contracte ( a l’expedient es justifica 
que no s’altera l’objecte de la prestació principal – servei de llar d’infants- ni es modifiquen 
les condicions ni les prestacions del contracte inicial ).

Aquest mateix article disposa la previsió de la modificació al PCAP ( consta a la clàusula 
1.4 PCAP) i l’obligació de formalitzar el corresponent acord de modificació. 

Atès l’art. 195 LCSP en concordança amb la DA 2a.8) LCSP,  en quant a l’exigència en els 
procediment de modificació del contracte, del requisit previ d’informe del servei jurídic 
corresponent ( integrat en aquesta proposta)  i de donar audiència al contractista ( el 
concessionari manifesta el seu acord mitjançant la presentació del pressupost per a la 
gestió de l’EBM la Traca, incloent l’ampliació de 3 grups, un d’Infantil 1 i dos d’Infantil 2, i la 
consegüent gestió de l’edifici situat al carrer Sant Isidre, 2).

Atès l’art. 87. 3 LCSP en quant al reajustament de la garantia en cas de  variació del preu 
del contracte com a conseqüència d’una modificació, en el termini de 15 dies naturals  
comptats des de la data en que es notifiqui a l’empresari l’acord de modificació, que en el 
cas que ens ocupa és el corresponent al 4% de l’import de la modificació, per indicació de 
la clàusula 15.2 PCAP.

Atès l’art. 114.1 del Reial decret Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril pel qual s’aprova el Text 
Refós de les disposicions vigents en matèria de Règim Local “L’òrgan de l’entitat local 
competent per contractar segons la Llei ostenta també la prerrogativa... de modificar, per 
raons d’interès públic , els contractes celebrats”

Així mateix, la clàusula 16.1 PCAP estableix que l’òrgan de contractació ostenta la 
prerrogativa de modificar els contractes.

En el mateix sentit, els art. 195 i 202 LCSP, fan referència respecte la competència de 
l’òrgan de contractació per a l’aprovació de la modificació dels contractes:
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· art. 195.1 : “ En els procediments que s’instrueixin per a l’adopció d’acords relatius 
a la interpretació, modificació ….. “

· art. 195.4: “ Els acords que adopti l’organ de contractacio posen fi a la via 
administrativa i son immediatament executius.”

· art. 202: “ Una vegada perfet el contracte, l’órgan de contractació només pot 
introduir-hi modificacions per raons d’interès públic …”

Vist que l’acord d’adjudicació de la concessió va ser adoptat pel Ple de la Corporació  atès 
el que disposen l’art. 52.2.n) de la TRLMRLCat i la Disposició addicional 2a LCSP, 
correspon al Ple l’aprovació de la modificació proposada.

3.- En quant a la pròrroga del contracte

Com ja s’ha exposat en l’apartat anterior, la concessió per a la gestió i explotació de la llar 
d’infants situada al carrer Ferran Agulló, 5 (La Traca), es va adjudicar a la Cooperativa El 
Cargol de Molins, SCCP,  per un termini de 15 anys , amb finalització el 31 de juliol de 
2023.

La clàusula 3.2 PCAP estableix una pròrroga d’1 any de durada més, comptat a partir del 
dia següent al de la finalització del termini contractual inicial, essent aquesta objecte de 
pacte exprés entre l’Ajuntament i el concessionari abans de la finalització del contracte.

Atès l’art. 23 LCSP que disposa que la pròrroga és obligatòria per l’empresari.

Atès l’informe de la cap del Negociat d’Educació que manifesta que la Cooperativa El 
Cargol de Molins, SCCL ha prestat el servei de manera satisfactòria al llarg dels 15 anys 
d’execució del contracte. Així mateix informa favorablement la pròrroga per un any més del 
contracte, amb efectes 1 d’agost de 2023 fins al 31 de juliol de 2024.

Atès que en el mateix informe es deixa constància que el concessionari ha manifestat la 
seva conformitat a la pròrroga de la concessió mitjançant el registre d’entrada núm. 
2023016466 de data 3 de juliol de 2023.

Atesa la disposició addicional 17a de la Llei 2/2021, de 29 de desembre, , de mesures 
fiscals, financeres, administratives i del sector públic (Acompanyament als pressupostos) i 
l’acord GOV/129/2022, de 21 de juny, que regulen el finançament de les escoles bressos i 
les llars d’infants municipal per cobrir la part del cost del servei d’escolarització que satisfan 
les famílies per plaça escolar corresponent al tercer curs del primer cicle d'educació 
infantil, I’Infantil 2, amb un mòdul fix de participació de 1.600 € per plaça i any a partir del 
curs 2022-2023.

Atès l’informe del cap del Negociat de control de gestió, de data 5 de juliol de 2023 pel qual 
s’informa favorablement al pressupost presentat pel Cargol de Molins, SCCP per el curs 
2023-24 per a la gestió de l’Escola Bressol Municipal.

Atès que el preu del contracte pel termini de pròrroga ( curs 2023-2024)  queda fixat de la 
següent manera:

aplicació 
pressupostària Curs 2023-2024 Import Pressupost
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3040/323101/22794 Servei escolarització, setembre a 
desembre 2023 166.860,00 € 2023

3040/323101/22792 Gratuïtat Infantil 2, setembre a 
desembre 2023 58.812,80 € 2023

 Total 2023 225.672,80 € 2023

la que correspongui
Servei escolarització, gener a juliol 
2024 292.005,00 € 2024

la que correspongui
Gratuïtat Infantil 2, gener a juliol 
2024 88.219,20 € 2024

 Total 2024 380.224,20 € 2024

 TOTAL CURS 2023-2024 605.897,00 €  

El finançament de l’import de la pròrroga corresponent a l’exercici pressupostari 2024 
restarà sotmès al compromís d’existència de crèdit adequat i suficient en el respectiu 
pressupost, de conformitat amb els articles 117.2 LCSP i 174.1 del Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals ( Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març).

Atès l’art. 23.2 LCSP en quant a la competència de l’òrgan de contractació per a aprovar  
la pròrroga del contracte.

Vist que l’acord d’adjudicació de la concessió va ser adoptat pel Ple de la Corporació  atès 
el que disposen l’art. 52.2.n) de la TRLMRLCat i la Disposició addicional 2a LCSP, 
correspon al Ple l’aprovació de la present pròrroga.

Atès l’art. 52.4 de la TRLMRLCat, el Ple podrà delegar les seves atribucions a l’Alcalde. 

Atès l’informe-proposta de la Cap del Negociat d’Educació, de data 11 de juliol de 2023, 
amb l’informe jurídic favorable sense observacions de la Tècnica d’Administració General, de 
data 11 de juliol de 2023, amb la conformitat preceptiva de la Secretaria Accidental (DA 1470 
de 6/7/2023) i amb l’informe de l’Interventor accidental, de data 12 de juliol de 2023, amb 
l’observació següent: “l’executivitat de l’expedient resta condicionada a l’aprovació de 
l’expedient de suplement de crèdit 3/2023, actualment en tramitació”, que ha estat tinguda en 
compte.

Atès l’informe del Cap del Negociat de Serveis Generals, de data 14 de juliol de 2023, del que 
es desprèn que s’ha de dur a terme la revocació de les llicències d’ocupació temporal 
atorgades a CDIAP i a MIB, i atorgar una llicència d’ocupació temporal a El Cargol de Molins 
SCCL per a l’ús del local ubicat al carrer Sant Isidre, núm. 2, les quals s’estan tramitant.

Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

ACORDS

Primer.- Aprovar la modificació del contracte de la gestió, amb El Cargol de Molins SCCL, 
en règim de concessió, de la nova llar d’infants de titularitat municipal, situada al carrer 
Ferran Agulló, 5, amb un increment d’un grup d’Inicial1, amb 13 places, i dos grups de 
I’Inicial 2, amb 40 places, per un import per al curs escolar 2023-24 de 253.663 € (dos 
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cents cinquanta-tres mil sis-cents seixanta-tres euros) per curs escolar, i amb les aules i 
espais necessaris ubicats al carrer Sant Isidre, núm. 2.

Segon.- Aprovar la pròrroga del contracte per a la gestió, en règim de concessió, de la llar 
d’infants La Traca, pel termini d’un any, del 31 de juliol de 2023 al 31 de juliol de 2024, i per 
un total de 140 places.

Tercer.- APROVAR el preu provisional del mòdul de participació de l’Ajuntament de Molins 
de Rei, per al curs 2023-2024 per un import de 3.399 € per alumne i curs, que suposa una 
mensualitat de 309,00 € (de setembre a juliol), i fins a un màxim de 135  alumnes, mentre 
no es resolgui l’auditoria del curs 2023-2024.

Quart.- APROVAR l’aportació al concessionari per a la gratuïtat de l’escolarització de 
l’Infantil 2 per al curs 2023-2024 corresponent a l’aportació de les famílies per un import 
anual de 1.837,90 € anuals i una mensualitat de 183,79 (de setembre a juny), i fins a un 
màxim de 80 alumnes.

Cinquè.- Adscriure a la concessió administrativa de la gestió i explotació de la Llar d’infants 
la Traca del carrer Ferran Agulló,5, la finca de domini públic del carrer sant Isidre, 2 de 
781,33 m2, sobre la qual hi ha una superfície construïda de 375,78 m2 i que està afectada 
a serveis públics educatius i d’atenció a la infància per acord del ple de 29 de juny de 2017.

Sisè.- AUTORITZAR i DISPOSAR la despesa màxima total corresponent, ampliació i 
pròrroga, pel curs 2023-2024, condicionada a l’aprovació definitiva de la modificació de 
pressupost amb núm. d’expedient 107/2023/MOPRE, següent:

aplicació 
pressupostària Curs 2023-2024 Import Pressupost

3040/323101/22794 Servei escolarització, setembre a 
desembre 2023 (135 alumnes) 166.860,00 € 2023

3040/323101/22792 Gratuïtat Infantil 2, setembre a 
desembre 2023 (80 alumnes) 58.812,80 € 2023

 Total 2023 225.672,80 € 2023

la que correspongui
Servei escolarització, gener a juliol 
2024 (135 alumnes) 292.005,00 € 2024

la que correspongui
Gratuïtat Infantil 2, gener a juliol 
2024 (80 alumnes) 88.219,20 € 2024

 Total 2024 380.224,20 € 2024

 TOTAL CURS 2023-2024 605.897,00 €  

La despesa corresponent a l’exercici 2024 restarà suspesa d’executivitat i condicionada la 
seva eficàcia a la disponibilitat de crèdit pressupostari suficient i idoni.

Setè.- Requerir a El Cargol de Molins SCCL per a que en el termini de 15 dies a comptar 
des de l’endemà en que la modificació esdevingui aprovada definitivament, aporti la 
documentació referent al dipòsit de la garantia complementària corresponent al 4% del cost 
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de l’ampliació de la concessió, sense tenir en compte l’import de la gratuïtat infantil 2,  per 
un import 7.205,88 € (set mil dos-cents cinc euros amb vuitanta-vuit cèntims).

vuitè.- Facultar a l’Alcalde per prendre els acords necessaris per a fer efectius els presents  
acords.

Novè.- Aprovar la minuta corresponent a la formalització de la modificació esmentada i de 
la pròrroga de la concessió, com annexos del contracte formalitzat en data 31 de juliol de 
2008. 

Desè.- Establir que durant el termini de pròrroga, regiran els plecs de clàusules 
administratives i tècniques particulars, aprovats per acord del Ple Municipal en sessió 
celebrada el dia 2 d’abril de 2008 i la resta de documentació contractual i legislació que 
sigui d'aplicació.

Onzè.- Notificar els presents acords a El Cargol de Molins, SCCL, i als Negociats 
d’Educació, Serveis Jurídics, Rendes, Serveis Generals i Intervenció.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passem al punt 14 de l'ordre del dia, que és «Aprovar la modificació del contracte de 
la gestió en règim de concessió de la llar d'infants de la Traca, de titularitat municipal, 
situada al carrer Ferran Agulló, 5, de Molins de Rei, la pròrroga de la concessió i la cessió 
de l'espai del carrer Sant Isidre, número 2, per a l'ús de la concessió de la llar d'infants de 
la Traca.» I fa l'explicació d'aquest punt el regidor d'Educació, senyor Lucas Ferro. 
Endavant.

Sr. Ferro:

Moltes gràcies. 

Presenta el punt 14

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Marta Espona, endavant. 

Sra. Espona:

Gràcies. Bé, celebro les paraules del Lucas Ferro, regidor, perdó, que no em sortia el 
càrrec. Ho sento. Respecte, doncs, la possibilitat de la universalitat de l'escola bressol, 
d'aquesta etapa, precisament, perquè, en tot cas, era l'oportunitat que nosaltres vam posar 
sobre la taula el maig de l'any passat quan parlàvem de l'aprovació dels preus públics de 
les escoles bressol, precisament, perquè aquesta gratuïtat de l'I2, el que representava era 
una oportunitat per a la conciliació de la vida laboral i familiar i després també l'accés del 
dret de tots els infants a accedir a l'educació. Per tant, doncs, que es reconegui des 
d'aquest punt de vista, doncs, ens sembla molt positiu, com també que s'hagi fet l'esforç 
per a aquest augment d'un I1 més i dos I2 més, vaig a poc a poc, perquè si no és un 
embolic de números, amb la possibilitat d'un altre I1 més, amb aquestes 13 places amb 
aquesta previsió de futur. No entraré ara aquí en la polèmica de si se sabia, no se sabia la 



SEC/MBF/ALD
ACTA PLE 26/07/2023

SESSIÓ ORDINÀRIA

Pàg. 79/114

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

gratuïtat de l'I2, però el que sí que sabem és que s'acosta la gratuïtat de l'I0 i de l'I1. Per 
tant, caldrà, bé, veig cares, les propostes hi són, una altra cosa és que sigui difícil, però, en 
tot cas, doncs, no podrem dir quan arribi que no ho sabíem. Si més no, doncs, el que cal 
és fer realment una feina de previsió molt important i que es treballi des de tots... els que 
puguem, des de tots els àmbits, perquè realment aquesta gratuïtat sigui efectiva i real per 
al màxim d'infants de la vila, que és el que ens interessa. Per tant, el nostre vot, 
evidentment, serà a favor d'aquest nou contracte.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyora Meritxell Galobart.

Sra. Galobart:

Bé, nosaltres votarem a favor també d'aquest punt, perquè creiem que és correcta la 
pròrroga de concessió, perquè compartim que en un futur hi hagi la municipalització 
d'aquest servei. Però en aquest objectiu de municipalització, que repeteixo, compartim, es 
respectin les condicions del personal de l'actual cooperativa, que es tingui en compte la 
seva opinió i la seva professionalitat des de fa més de 15 anys que duen a terme de 
manera molt efectiva i correcta. Tenim un servei extremadament competent i també 
esperem que aquest Ajuntament estigui preparat per quan vingui l'I1 gratuït. Des d'Enlaire 
tenim el compromís de fer un seguiment exhaustiu d'aquest procés cap a la 
municipalització, dialogant i escoltant els professionals a la cooperativa i a les famílies de 
Molins de Rei per tal de mantenir el sistema que fa quinze anys que funciona. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyor Ramón Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Gràcies. Sí, al final heu tingut que trobar una solució a un problema que, en definitiva, es 
va generar i, per tant, crec que és de justícia felicitar el Govern municipal perquè ha trobat 
una solució per a un problema que ens anirem trobant. Només amb unes paraules que ha 
dit la regidora, si és cert que s'aproxima aquesta gratuïtat de l'I0 i I1, que a Molins de Rei 
ens ho acabin pagant tot, que no haguem de posar més diners com estem fent ara i que, 
per tant, prenguin decisions que vagin en línia que aquells que posem més diners del que 
paga la Generalitat, doncs, que ens ho compensin. Perquè, clar, que uns vagin prenent 
decisions i que nosaltres haguem d'anar pagant... Doncs, bé, diguem que no és del tot just, 
eh? Perquè al final això recau, va sobre la nostra economia. I parlàvem abans del 
pressupost que acabarem parlant en els propers mesos i, precisament, aquest és un dels 
elements que també podrà comportar a futur un altre desequilibri. Per tant, prego a 
cadascú en els llocs que tingui d'interès, pugui transmetre que a Molins de Rei tenim una 
situació que a nosaltres una acció de la Generalitat ens costa diners, segurament com 
moltes altres, però en definitiva aquesta ens afecta molt. I jo també posar en valor una de 
les coses que ha dit la Meritxell, que jo crec que és l'excel·lent equip docent i educatiu que 
tenim a les nostres escoles bressol des de fa molts anys. I ho diu algú que ha portat el nen 
a la concertada i a la municipal. I jo estic encantat del tracte que es va rebre precisament a 
la llar d'infants El Molí. Vull dir, crec que va ser un tracte excel·lent per part d'aquestes 
vetlladores i jo només el tarannà aquell que tenen de com enfoquen aquesta etapa docent, 
crec que és extremadament positiu. I, en tot cas, doncs, vetllar perquè això sigui una 
realitat. I celebrar, doncs, que a un problema haguem estat capaços de trobar una solució.
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Sr. Alcalde:

Senyor Lucas Ferro, si vol afegir alguna cosa? Després jo també respondré breument.

Sr. Ferro:

Només un parell de qüestions. Evidentment, la universalització d'un servei no el decreta un 
ajuntament. Jo el que deia és que creiem que segurament la gratuïtat de l'I2 i dels altres I a 
mesura que vagin venint, que no en tenim previsió, el que acabarà comportant és un debat 
a nivell català i esperem que a nivell d'arreu de l'Estat sobre que l'educació infantil és una 
etapa que va del 0 a 5 i que mereix ser un dret universal per al conjunt de famílies. I que 
aquesta gratuïtat, a pesar de no estar ben planificada i no haver comptat amb els 
ajuntaments, la volem entomar pel cantó bo, perquè posa en valor les escoles bressol i 
perquè ajuda moltes famílies a poder conciliar. I, per tant, és una qüestió positiva. 

Respecte al que deia la Txell, evidentment, aquest procés ens emplacem en el temps, 
tenim temps per fer-lo, comptarem amb totes les treballadores, tenim la immensa sort, i 
amb això estic molt d'acord amb el Ramon, que no fem aquest procés perquè considerem 
que la cooperativa que gestionen les llars d'infants no ho faci bé. Al contrari, estem molt 
contents del servei que presten, estem molts contents de la tasca que fan les treballadores. 
Jo la meva experiència com a pare ja us l'aniré explicant a partir de setembre, però, de 
moment, les trobades que hem tingut com a regidor d'educació ha sigut molt positiva. I 
tenim la sort que fem aquest procés des d'una satisfacció amb la prestació del servei 
immensa i que valorem molt el servei que fa la cooperativa i la vocació que té tot el 
personal docent. I, per tant, tenim aquesta immensa sort de poder abordar aquest procés 
amb tranquil·litat, sabent que s'han de conciliar qüestions laborals, que s'han de conciliar 
prestacions de serveis, però que ho fem des de la tranquil·litat de saber que a Molins de 
Rei les escoles bressol municipals ofereixen totes un servei excel·lent, vocacional i 
professional. I, per tant, tenim aquesta sort.

Sr. Alcalde:

Sí, sí, sí. Jo faria una referència tot i així a aquest aspecte a què ha fet referència el senyor 
Sánchez. També senyora Espona vostè ha dit, doncs, aquesta mesura que vindrà. Cal 
contextualitzar també perquè estem on estem, això hi ha un Govern de la Generalitat que, 
amb un pacte difícilment subscrit per les entitats municipalistes, que es va fer sota un criteri 
amb molts advertiments, decideix prendre una mesura que ens afecta i canvia la demanda 
històrica que teníem a les llars d'infants municipals de tots els municipis i decreta el març 
del 2022, amb molt poc marge per planificar l'increment de places que necessitàvem i que 
es va generar en molts municipis. I això és el que va comportar que aquest any hem 
d'agrair, primer de tot, un esforç molt important a les tècniques bàsicament de les llars 
d'infants, perquè l'única mesura que vam ser capaços de trobar en tres mesos, 
l'Ajuntament de Molins de Rei, va ser un increment de ràtio que es diu, és a dir, d'infants 
per cada una de les aules, que és a què ens vam comprometre a eliminar el curs proper, el 
que començarem 2023-2024. Que per a això sí que necessitàvem un temps de planificar el 
creixement d'instal·lacions amb la creació d'aquests espais. Si aquest any, tal com s'havia 
compromès la Generalitat de Catalunya a ampliar la gratuïtat del servei a l'I1 i a l'I0 no s'ha 
produït és per un rebuig clar i contundent del municipalisme. Perquè el que no pot ser és 
que es vagin imposant mesures sense la pertinent dotació econòmica cap als ajuntaments 
i sense haver resolt el que una mitjana de 1.600 euros per plaça i any, com totes les 
mitjanes, a alguns ajuntaments els hi va bé i a d'altres ens ha anat molt malament. I, per 
tant, abans hem parlat sobre si el pressupost municipal ho engoleix tot. És que no només 
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és que hagi d'engolir, diguem-ne, l'increment dels costos d'alguns serveis, sinó en aquest 
cas el que estem fent és incrementar el servei. Perquè una decisió d'una administració que 
actua, permeti'm, si més no amb lleugeresa, no amb tota la lleialtat que caldria, decideix 
que a l'Ajuntament de Molins de Rei, quan les famílies per als seus infants paguen com a 
mínim 1.870 euros l'any, decideix donar-li només 1.600. Per cada plaça i any es genera un 
dèficit afegit, quan, a més a més, incrementem en 53 places l'any que ve, en les 40 d'I2 no 
només hem d'aportar els nostres preus que hi teníem, sinó a més a més el diferencial entre 
el que pagaven les famílies que no paguen i els 1.600 euros que rebem de la Generalitat. 
Per tant, permeti'm, però cada cop ho hem de dir clar i contundent, si la Generalitat no 
aporta més diners, el servei de llars d'infants serà un servei que cada cop penjarà més a 
les esquenes dels municipis, que no reben el finançament adequat, com a mínim una sèrie 
de municipis, per sufragar aquest servei. Per això hem de posar més diners. Tots estem 
contents que les famílies no hagin de pagar. Però segur que si gestionessin no estarien 
igual de contents si haguessin de trobar els diners que ara mateix no rebem de qui ha 
decidit aquesta mesura i no aporten als ajuntaments que realment, doncs, teníem un cost 
per plaça més elevat que la mitjana de les places de llars d'infants del país. Senyora Marta 
Espona, endavant. Segon torn.

Sra. Espona:

Ara hem dit moltes coses a veure per on començo. Bé, el senyor Sánchez i ara, d'alguna 
manera, crec que també es definia així, s'ha plantejat aquesta decisió com un problema al 
qual se li havia de trobar una solució. Jo no el plantejo com un problema. Jo l'he plantejat 
com una oportunitat en què, evidentment, bé, jo m'ho miro així, d'acord? Crec que és una 
oportunitat realment per donar unes facilitats i per realment aconseguir que una etapa 
tingui també un aprofitament per a tot el col·lectiu infantil més gran del que hi ha ara. I 
realment, tal com deia el Lucas, doncs, d'alguna manera es reconegui també la bona feina 
educativa que es fa en aquests centres i no d'aparcament de criatures. És a dir, li donem 
un valor educatiu totalment. De manera que, des d'aquest punt de vista, crec que és una 
mesura, no ho negarem, que evidentment ha comportat uns problemes econòmics, també 
és veritat que la mesura de 1.600 euros per criatura és una mitjana de Catalunya i està clar 
que en els llocs en què la plaça és més cara pel motiu que sigui, i els seus motius hi són, 
òbviament, doncs, clar, la diferència és diferent. Però, bé, suposo que és bastant lògic fer 
una mitjana. Després, em dol el que ha dit al final el senyor alcalde, si nosaltres haguéssim 
de fer els números, no ho miraríem d'aquesta manera. Home, si nosaltres haguéssim de 
fer els números perquè estiguéssim al Govern, també ens preocuparia d'on treure els 
diners. Però, personalment, com a mínim, continuaria pensant que és una mesura més 
positiva que no pas negativa. I, per tant, que segurament representa un esforç per a tots 
plegats molt difícil de... veig que he creat polèmica, molt bé, està bé, perquè portàvem una 
estona molt seriosos tots plegats. Bé, ara ja no sé a qui ha de contestar perquè, clar, tots a 
la vegada, ja no ho sé. Bé, en tot cas, aquest és el meu...

Sr. Alcalde:

Més intervencions? Senyor Sánchez?

Sr. Sánchez:

No, si jo crec que és una notícia positiva. Al final estem aconseguint que l'etapa educativa 
sigui gratuïta des d'I0. I, per tant, crec que és un aspecte positiu. L'únic que crec que val la 
pena, ja que s'ha de prendre aquesta decisió, doncs, és intercedir davant de la Generalitat 
i «escolta'm, hi ha municipis que tenen una altra realitat», i això hem de veure com no va 
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cap a les arques municipals i s'ha de preveure com ho pot gestionar o com ho pot finançar 
la Generalitat. Jo crec que aquest és un element, però que la notícia crec que acabarà sent 
positiva, jo crec que això no ho discuteix ningú. Jo crec que això no ho discuteix ningú. 
Però, en tot cas, crec que el finançament i aquí, en tot cas, estem garantint els diners dels 
impostos de la gent de Molins de Rei on els posem. I, per tant, que una decisió que pren la 
Generalitat hauria de prendre-la amb la mesura que financés tota l'aportació de la mesura 
presa. Igual que hi ha altres municipis que reben més del que gasten. I això és quelcom 
que no té lògica. 

Jo només una cosa, senyor Lucas, a la comissió informativa a les conclusions del cap de 
Serveis Generals, a les conclusions posava «i caldrà efectuar els tràmits de revocacions i 
autoritzacions». Vostè em va parlar d'autoritzacions i ho vaig dir, però això revocacions no 
sé què és. I li vaig dir «si m'ho pot aclarir o si ho tenim previst, doncs, ja està». Era només 
això. Perquè bé...

Sr. Alcalde:

Gràcies. Ara segur que acabarà i tancarà el punt el senyor Lucas Ferro. Jo només el matís, 
que sembla que ha creat un cert debat. Jo en cap cas he dit que la mesura sigui negativa. 
Estan fent gestos com «no». És una mesura molt positiva per a les famílies, no és positiva 
per a les finances municipals. Però perdonin, aquí estem gestionant les finances 
municipals i és el que estem parlant. I és que l'àmbit i la decisió les defineixen els dos 
plans, per a les famílies, positiva des del primer dia. El que dic és que si estiguessin 
governant i haguessin de trobar els diners per a les finances municipals, no estarien tan 
contents segurament. I el que sí que aquí hem de fer és reclamar, és que tothom que tingui 
responsabilitat per incidir en el Govern de la Generalitat, doncs, faci arribar el que jo crec 
que és l'opinió majoritària de regidors i regidores, que no es poden prendre decisions 
d'aquest tipus que afectin les finances municipals. I els hi recordo que un any més tard, 
perquè aquest va ser el compromís de la Generalitat, que es creés una comissió on 
abordar l'especificitat dels ajuntaments que no veien compensada la part que aportaven les 
famílies, i un any més tard aquesta comissió no ha avançat res. Aquesta comissió, on hi ha 
representants de la Federació Catalana de Municipis, de l'Associació Catalana de 
Municipis i del Departament d'Educació, no ha avançat res. Perdonin, per alguna qüestió 
serà que en la remodelació del Govern qui ja no hi és és el conseller d'Educació que hi 
havia. Per alguna raó serà, entre d'altres, aquesta mesura. I el sector, afortunadament, ho 
està agraint. Perquè el to, afortunadament, de la nova consellera és un altre. Però, home, 
no amaguin la realitat. Hi va haver una decisió que no es va portar bé des d'un punt de 
vista del que parlem, de la lleialtat institucional. I, per descomptat, per a les famílies és una 
decisió més que positiva, només faltaria. Senyor Ferro, endavant.

Sr. Ferro:

Simplement, els acords de revocació, es que ara estava consultant el correu, perquè 
pensava que us els havien enviat, però ho estàvem mirant i no tal. Si no recordo malament, 
i cito de memòria, crec que es refereix als serveis que avui ocupen l'edifici que els deixaran 
d'ocupar. Em sembla que l'últim que queda, que és el CDIAP, l'abandona el 31 de juliol. 
Per altra banda, sobre l'estat de les obres i tal, em sembla que només manca, o sigui, 
falten les obres del pati, falta acabar algunes obres vinculades a que el fet que ampliem La 
Traca implica noves mesures de seguretat contra els incendis i tal. Ja sap que quan saltes 
alguna barrera de tamany, de volum, d'alumnes, etc., es compliquen els tràmits. Falta el de 
bombers. I crec que cap qüestió més, més enllà de muntar mobiliaris i habilitar espais. 
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Sobre el debat de si és una mesura positiva, si nosaltres l'hem entomat com una mesura 
positiva, prova d'això és que en aquest Ple hem discutit molt sobre el molt o poc romanent 
que mobilitzem, hem mobilitzat romanent per a les escoles bressol, perquè ens ho hem 
marcat com una prioritat en positiu. I en un moment on estem discutint d'on arribem i on no 
arribem de despeses econòmiques, hem ampliat una tercera línia més d'Infantil 2 perquè 
totes les famílies tinguin accés al curs, que és gratuït. 

Per tant, evidentment, ho entomem com una cosa positiva. No jo com a regidor d'Educació, 
tot el Govern, perquè tot el Govern és conscient que si mobilitzem romanent per a una 
cosa no el mobilitzem per a una altra cosa. I, per tant, tots ens ho hem marcat com un fet 
positiu i tots ens ho hem marcat com un fet on podíem aportar una mica més –bé, una 
mica, les quantitats econòmiques són considerables–, que podíem aportar més per intentar 
arribar fins al final i cobrir tota la demanda d'Infantil 2.  

Sobre el que ha fet la Generalitat, jo crec que és un bon exemple que hi ha mesures que si 
no es coordinen amb l'àmbit local, poden acabar generant efectes negatius. I és evident 
que a efectes comptables és negatiu el que s'ha fet. No només és evident en termes 
comptables, és que la Generalitat ha perdut un judici contra uns quants ajuntaments que li 
van dir «Escolta, a mi em surt que el cost per plaça és bastant major del que em 
reconeixes tu», i l'ha perdut. Jo crec que aquesta sentència també els hauria de fer 
reflexionar que, evidentment, els serveis municipals que es dictaminen des de la 
Generalitat de Catalunya han de tenir la valoració econòmica que pertoca a cada municipi 
i, per tant, la Generalitat ha d'assumir que aquelles decisions que prenen i tenen impacte 
econòmic per als ajuntaments les ha de valorar adequadament per a tots els ajuntaments. 
Però que la decisió és positiva i generarà una inèrcia positiva i posa en valor l'educació 
infantil, està tot aquest Govern convençut, tan convençut que en un moment de dificultat 
hem fet un sobreesforç per intentar arribar més enllà inclús d'una ampliació que ja s'havia 
fet i intentar cobrir tota la demanda existent a Infantil 2.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, passaríem a la votació d'aquest punt 14. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 20
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Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

15.- Aprovar els preus aplicables, l'harmonització i la gratuïtat de l’Infantil 2 per al 
curs 2023-2024 i següents de l’Escola Bressol Municipal El Molí (Expedient 
3/2023/CONSE).-

DICTAMEN

Atès l’informe de la Cap del Negociat d’Educació, de data 11 de juliol de 2023, el qual es 
transcriu literalment:

“El Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària que es va dur a terme el 27 de setembre de 
2022, va aprovar, entre d’altres, els preus aplicables, l’harmonització de l’Infantil 0 i 1 i la 
gratuïtat de l’escolarització de l’Infantil 2 per al curs 2022-2023 i següents de l’Escola 
Bressol El Molí, segons el quadre adjunt. (Expedient 9/2022/CONSE).

Concepte Import preus 
curs 22-23

Import taxa 
(famílies)

Import 
subvenció 
Ajuntament

Servei d’escolarització i 
activitats estiu Inf 0 i 1

449,14 € 183,79 € 265,35 €

Servei d’escolarització Inf 2
(40 places)

449,14 € 0 € 449,14 €

Servei activitats estiu Inf 2 449,14 € 183,79 € 265,35 €
Servei d’acollida fix 71,72 € 34,91 € 36,81 €
Servei d’acollida eventual 19,05 € 9,28 € 9,77 €

Amb data 22 de juny de 2023 el Cargol de Molins SCCL ha presentat el pressupost de 
despeses previst per al curs 2023-2024, per a les escoles bressol la Traca i el Molí. En el 
cas de l’Escola Bressol el Molí s’ha tingut en compte les previsions d’ocupació màxima de 
l’escola, i tenint en compte els resultats negatius de l’anterior exercici i l’increment de 
preus. S’ha mantingut, però el preu del sou de les educadores atès que no s’han acordat 
increments en el conveni del sector, però s’ha incorporat el pagament del CPP 
(Complement de Desenvolupament Professional), recollit en conveni, i que s’ha començat 
a aplicar des del desembre de 2022.

En aquesta proposta es preveu una aportació d’harmonització de 275 € per part de 
l’Ajuntament per mes i infant i el manteniment de la taxa (aportació de les famílies) en 
183,79€ per al servei d’escolarització. Els preus són els relacionats a continuació:

Concepte Import preus 
curs 22-23

Import taxa 
(famílies)

Import 
subvenció 
Ajuntament

Servei d’escolarització i 
activitats estiu Inf 0 i 1

458,79 € 183,79 € 275 €

Servei d’escolarització Inf 2
(40 places)

458,79 € 0 € 458,79 €

Servei activitats estiu Inf 2 458,79 € 183,79 € 275,00 €
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Servei d’acollida fix 71,72 € 34,91 € 36,81 €
Servei d’acollida eventual 19,05 € 9,28 € 9,77 €

Cal recordar que des del curs 2022-2023 s’aplica la gratuïtat de l’Infantil 2 per a les 
famílies. I que per aquest motiu, l’adjudicatari ja no pot obtenir els ingressos provinents de 
les famílies amb infants matriculats a Infantil 2, de setembre a juny. Per tant, es 
l’ajuntament, que és el beneficiari de la subvenció del Departament d’Educació, qui ha de 
satisfer a l’adjudicatari les quantitats previstes corresponent al pagament de les famílies 
d’aquest curs.

La despesa prevista pel curs 2023-2024, és la següent:

Curs 2023-2024 Import Pressupost
Servei escolarització, setembre a desembre 2023 (275 € 
x 61 alumnes x 4 mesos) 67.100,00 € 2023
Servei escolarització gratuïtat famílies, setembre a 
desembre 2023 (183,79 € x 40 alumnes x 4 mesos) 29.406,40 € 2023
Servei acollida fix + eventual, setembre a desembre 
2023 (estimatiu: 20 acollides fixes x 36,81 € x 4 mesos i 
20 acollides eventuals x 9,77 €) 3.140,20 € 2023

Total 2023 99.646,60 €
Servei escolarització, gener a juliol 2024 (275 € x 61 
alumnes x 7 mesos) 117.425,00 € 2024
Servei escolarització gratuïtat famílies, gener a juny 
2024  (183,79 € x 40 alumnes x 6 mesos) 44.109,60 € 2024
Servei acollida fix + eventual, gener a juliol 2024 
(estimatiu: 20 acollides fixes x 36,81 € x 7 mesos i 35 
acollides eventuals mensuals x 9,77 €) 5.495,35 € 2024

Total 2024 167.029,95 €

TOTAL CURS 2023-2024 266.676,55 €  

Vist l’anterior, aquest Negociat d’Educació proposa el següent:

Primer.- Aprovar els preus aplicables, l’harmonització de l’Infantil 0 i 1 i la gratuïtat de 
l’escolarització de l’Infantil 2, pel curs 2023-2024 per un màxim de 61 places i següents 
cursos, dels diferents serveis de l’EBM El Molí següents, mentre no es resolgui l’auditoria 
del curs 2022-2023:

Concepte Import preus 
curs 22-23

Import taxa 
(famílies)

Import 
subvenció 
Ajuntament

Servei d’escolarització i 
activitats estiu Inf 0 i 1 (21 
places)

458,79 € 183,79 € 275 €

Servei d’escolarització Inf 2
(40 places)

458,79 € 0 € 458,79 €

Servei activitats estiu Inf 2 458,79 € 183,79 € 275,00 €
Servei d’acollida fix 71,72 € 34,91 € 36,81 €
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Servei d’acollida eventual 19,05 € 9,28 € 9,77 €

Segon.- AUTORITZAR i DISPOSAR la despesa màxima corresponent pel curs 2023-2024, 
amb càrrec, per vinculació jurídica, a les aplicacions pressupostàries i pels imports 
següents:

aplicació 
pressupostària Curs 2023-2024 Import Pressupost

3040/323101/48001

Servei escolarització i d'acollida, 
setembre a desembre 2023 (màxim 61 
alumnes)

70.240,20 € 2023

3040/323101/48007 
Gratuïtat Infantil 2, setembre a desembre 
2023 (màxim 40 alumnes) 29.406,40 € 2023

 Total 2023 99.646,60 €  

La que correspongui
Servei escolarització i acollida, gener a 
juliol 2024 (màxim 61 alumnes) 122.920,35 € 2024

La que correspongui
Gratuïtat Infantil 2, gener a juny 2024 
(màxim 40 alumnes) 44.109,60 € 2024

 Total 2024 167.029,95 €  

Tercer: Supeditar l’acord segon a l’aprovació definitiva de l’expedient de romanent líquid de 
tresoreria.

Quart: Notificar el acords a El Cargol de Molins, SCCL, i traslladar-los al Negociat de 
Control de Gestió i a la Intervenció municipal.”

Atès la clàusula 7.3 del Plec de Clàusules administratives particulars que regeixen la 
contractació, mitjançant concurs obert i tràmit d’urgència, de la gestió i explotació de la llar 
d’infants El Molí. 

Atesos els articles 249.b) del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel que s’aprova el 
Reglament d’obres, activitats i servei dels ens locals, i l’art. 242 i 249 del 258 del Real 
Decret Legislatiu 2/2000, de 16 de juny, pel qual s’aprova el text refós de la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques (TRLCAP). 

Atès l’informe-proposta de la Cap del Negociat d’Educació, de data 12 de juliol de 2023, 
amb de l’Interventor accidental, de data 12 de juliol de 2023, amb l’observació següent: 
“l’executivitat de l’expedient resta condicionada a l’aprovació de l’expedient de suplement de 
crèdit 3/2023, actualment en tramitació”, que ha estat tinguda en compte.

Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

ACORDS
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Primer.- Aprovar els preus provisionals aplicables, l’harmonització de l’Infantil 0 i 1 i la 
gratuïtat de l’escolarització de l’Infantil 2, pel curs 2023-2024 per un màxim de 61 places i 
següents cursos, dels diferents serveis de l’EBM El Molí següents, mentre no es resolgui 
l’auditoria del curs 2022-2023: 

Concepte
Import preus 

curs 22-23
Import taxa 

(famílies)
Import 

subvenció 
Ajuntament

Servei d’escolarització i 
activitats estiu Inf 0 i 1 (21 
places)

458,79 € 183,79 € 275 €

Servei d’escolarització Inf 2
(40 places)

458,79 € 0 € 458,79 €

Servei activitats estiu Inf 2 458,79 € 183,79 € 275,00 €
Servei d’acollida fix 71,72 € 34,91 € 36,81 €
Servei d’acollida eventual 19,05 € 9,28 € 9,77 €

Segon.- Autoritzar i disposar la despesa màxima corresponent pel curs 2023-2024, 
condicionada a l’aprovació definitiva de la modificació de pressupost amb núm. 
d’expedient 107/2023/MOPRE, amb càrrec a les aplicacions pressupostàries i pels 
imports  següents: 

aplicació 
pressupostària Curs 2023-2024 Import Pressupost

3040/323101/48001

Servei escolarització i d'acollida, 
setembre a desembre 2023 (màxim 61 
alumnes)

70.240,20 € 2023

3040/323101/48007 
Gratuïtat Infantil 2, setembre a 
desembre 2023 (màxim 40 alumnes) 29.406,40 € 2023

 Total 2023 99.646,60 €  

La que correspongui
Servei escolarització i acollida, gener 
a juliol 2024 (màxim 61 alumnes) 122.920,35 € 2024

La que correspongui
Gratuïtat Infantil 2, gener a juny 2024 
(màxim 40 alumnes) 44.109,60 € 2024

 Total 2024 167.029,95 €  

Tercer.- Notificar aquest acord a El Cargol de Molins, SCCL, i traslladar-ho als Negociats, 
d’Educació, Tresoreria, Control de Gestió i Intervenció municipal. 

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I passem al punt 15, que és «Aprovar els preus aplicables, l'harmonització i la gratuïtat de 
l'Infantil 2 per al curs 2023-2024 i següents de l'Escola Bressol Municipal El Molí». 
Endavant, senyor Lucas Ferro.
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Sr. Ferro:

Moltes gràcies. 

Presenta el punt 15

Sr. Alcalde:

Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Bé, suposo que hi arribaré, però m'hi de llançar. Bé, nosaltres, en tot cas, i amb això sí que 
som coherents, l'any passat, quan vam votar també l'aprovació d'aquests preus, ja vam 
exposar que, en la línia del que jo deia fa un moment, i és en entomar, doncs, aquesta 
gratuïtat també des de l'administració local, no estàvem d'acord que la quota del mes de 
juliol anés a càrrec de les famílies i, en tot cas, l'any passat va ser un sentiment unànime 
en l'oposició. Per tant, aquest any nosaltres continuem opinant el mateix. Aquí apareix com 
a activitats d'estiu. Activitats d'estiu, al nostre entendre, doncs, són els casals d'estiu als 
quals tu portes voluntàriament el teu fill o la teva filla. I el que entenem que es fa a les 
escoles bressol durant el mes de juliol, pel que en tot cas les educadores han explicat, és 
l'activitat normal. La prova és que la matricula tu la fas del setembre al juliol, no la fas fins 
al juny. Per tant, entenem que aquest mes de juliol no hauria d'anar a càrrec de les 
famílies. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Més intervencions? Doncs, senyor Lucas, si vol respondre? Endavant.

Sr. Ferro:

Jo he de dir que no hi estic excessivament d'acord amb la seva intervenció. Fins ara el que 
tenim és un calendari escolar a les escoles bressol que si podem l'apurem fins a l'última 
setmana de juliol. Aquest curs em sembla que per primera vegada, si no recordo 
malament, l'última setmana han pogut fer treball intern. Crec que no hauríem d'apostar per 
aquest model. I és evident que tenir les escoles bressol amb activitat ordinària fins al 31 de 
juliol segur que ajuda moltes famílies a poder conciliar, perquè moltes famílies no 
començaran vacances fins l'1 d'agost, qui les comenci. Però és evident també que posar 
l'educació infantil sobre la taula i el valor que té vol dir que hem d'assumir que les 
treballadores, les educadores, necessiten temps per preparar el curs vinent, per fer el 
tancament d'aquest curs, per poder fer treball no lectiu, per poder fer formacions en eines 
pedagògiques, per poder planificar quins espais es volen fer nous per al curs vinent, i que 
això exigeix que hi hagi una part, com passa a l'educació primària o com passa a 
l'educació secundària, que al final de curs hi hagi treball no lectiu. Perquè si no ho fiem tot, 
i és veritat que estem molt contents amb aquest servei, a que les educadores facin aquest 
treball no lectiu fora de la seva jornada laboral i compaginin haver de seguir fent classes 
amb els nens i nenes, amb els infants, amb enviar els informes de final de curs a les 
famílies, amb fer els tancaments, amb reunir-se entre elles per veure com planifiquem el 
curs següent, a costa d'un sobreesforç. I creiem que això no és de rebut. I, de fet, aquesta 
és una de les coses que haurem de discutir quan discutim de la internalització del servei i, 
per tant, quan discutim d'horaris i de com acabem de finançar aquest mes de juliol. Però jo 
personalment, us ho dic honestament, crec que les educadores es mereixen també poder 
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planificar el curs i poder fer un tancament del curs amb els infants i amb les famílies i poder 
tenir espais de formació que no siguin només assumint que per voluntarietat han de fer tota 
aquesta feina fora del seu horari laboral. I que això ho hem de saber conciliar i que hem de 
trobar solucions. I, per tant, crec que en això tenim tot un curs per discutir-ho, però volia 
marcar d'inici la meva posició. Perquè crec que també hem de valorar que no tota la feina 
que fan les educadores a Molins de Rei la fan en horari lectiu amb els alumnes.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Sí, té un segon torn d'intervenció, senyora Marta Espona. Endavant.

Sra. Espona:

Només com a aclariment. Em sembla genial i, a més a més, indispensable que les 
educadores puguin preparar-se el curs durant el mes de juliol, tal com la resta de docents 
fan en les altres etapes. Però és que nosaltres no hem marcat això. És a dir, aquí el que 
diu és que els infants es matriculen de setembre a juliol i que faran activitats. És a dir, vaja, 
en tot cas, no he desprès de tots els informes que m'he llegit que el mes de juliol sigui 
voluntari i que faran unes coses diferents. Em sembla perfecte que les educadores no facin 
la feina d'atenció als infants durant el juliol i es puguin preparar, reciclar tot el que sigui 
necessari. Però, en tot cas, jo no l'he marcada aquesta calendarització, és la que està 
posada aquí, en tot cas, com a herència. Per tant, si és així, doncs, aleshores no fem 
l'obligatorietat del juliol i que hi vagi qui vulgui, i aleshores el pagui. Però, en tot cas, de 
moment, de moment, jo el que he entès és que per a aquest any sí que és així.

Sr. Alcalde:

Tanques?

Sr. Ferro:

En parlarem, perquè és veritat que aquest any heretem encara les condicions que estan 
fixades al contracte, però també és veritat que tenim una doble realitat entre l'Infantil 0 i 1 
que paguen les famílies i l'Infantil 2 que no paguen les famílies. I que també tenim una 
doble realitat entre aquelles que ja són de gestió municipal directa i aquelles que són 
concessionades. En tot cas, tenim tot el curs per debatre del juliol i per debatre, com deia 
abans la Txell, de les condicions amb què planifiquem les condicions de les educadores a 
Molins de Rei i en podrem parlar.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, passem a la votació d'aquest punt. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2
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ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 15 5

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 15 vots a 
favor del PSC (8), Molins en Comú Podem (2),  Ara Molins (4),  Enlaira Molins (1) i 5 
vots en contra d’ERC (5).

16.- Aprovar la sol·licitud de la renovació del reconeixement obtingut l’any 2018 de 
l’Ajuntament de Molins de Rei a la convocatòria de reconeixement del Programa 
Ciutats Amigues de la Infància, liderat per UNICEF Comitè Español l’any 2023 
(Expedient 1/2023/SAGEN).-

DICTAMEN

Atès que el Programa Ciutats Amigues de la Infància, liderat per UNICEF Comité Español, 
té com a objetiu general treballar i garantir l’aplicació de la Convenció sobre els Drets de 
l’Infant.(ONU, 1989), ratificada pel nostre país l’any 1990, en l’àmbit dels Governs Locals.

Atès que UNICEF encapçala el Programa Ciutats Amigues de la Infància, amb l’objectiu de 
contribuir a millorar les condicions de vida dels nens, nenes i adolescents mitjançant la 
implantació de polítiques municipals que garanteixin el seu desenvolupament integral amb 
un enfocament de drets.

Atès que entre els requisits que estableix UNICEF destaca l’existència d’un Pla local 
d’infància i adolescència que marqui les línies estratègiques, les mesures i les actuacions a 
impulsar des de l’Ajuntament per respondre a les necessitats i els reptes del col·lectiu, 
instrument del qual sí que disposa la nostra vila i va ser aprovat en sessió ordinària del 
trenta de març de dos mil vint-i-tres, i aprovat per unanimitat.

Atès que també es valora la creació de consells locals d’infància i adolescència per 
fomentar la participació i la democràcia activa entre el col·lectiu menor de 18 anys, i Molins 
de Rei té dos òrgans de participación; un format per infants de deu a onze anys de la vila, 
que es va constituir el 20 de novembre de 2016 i l’atre per adolescents de dotze a setze 
anys, que es va constituir l’1 de març de 2019, es reuneix mensualment per col·laborar 
activament en la construcció, desenvolupament i millora de la vila.

Atès que el Ple municipal celebrat el vint-i-cinc de gener de dos mil divuit va aprovar per 
unanimitat presentar-se a la convocatòria de reconeixement del Programa de Ciutats 
Amigues de la Infància liderada per UNICEF.

Atès que Unicef va reconèixer Molins de Rei com a Ciutat Amiga de la Infància 2018-2022.

Atès que el Programa Ciutats Amigues de la Infància es va posar en funcionament a 
Espanya l’any 2001 i té el suport del Ministerio de Sanidad, Servicios Sociales e Igualdad, 
la Federación Española de Municipios y Provincias (FEMP), l’Instituto Universitario UAM-



SEC/MBF/ALD
ACTA PLE 26/07/2023

SESSIÓ ORDINÀRIA

Pàg. 91/114

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

UNICEF de Necesidades y Derechos de la Infancia y la Adolescencia (IUNDIA) i UNICEF 
Comité Español.

Atès que el Programa Ciutats Amigues de la Infància i el Segell de Reconeixement Ciutat 
Amiga de la Infància afavoriran els interessos de la població en general i de la infància en 
particular; considerem, a més a més, que el nostre municipi compleix amb els requisits 
estipulats en les bases de la convocatòria oberta per UNICEF Comité Español, i 
manifestem la nostra voluntat de contribuir activament a la difusió i aplicació de la 
Convenció sobre els Drets dels Infants a la nostra vila.

Per tot això informa favorablement a sol·licitar a UNICEF la sol·licitud de la renovació del 
reconeixement obtingut l’any 2018 de l’Ajuntament de Molins de Rei a la convocatòria 
atorgat pel Programa Ciutats Amigues de la Infància i als compromisos que se’n deriven.

Atès l’informe proposta del Cap del Negociat d’Infància i Joventut de data 13 de juliol de 
2023. 

Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

ACORDS

PRIMER. Sol·licitar a UNICEF Comité Español la participació i renovació del 
reconeixement obtingut l’any 2018  de l’Ajuntament de Molins de Rei en la convocatòria del 
Reconeixement atorgat pel Programa Ciutats Amigues de la Infància de l’any 2023, pel 
proper quatre anys.

SEGON. Assumir el compromís de col·laborar conjuntament amb UNICEF Comité Español 
per garantir l’aplicació de la Convenció sobre els Drets dels Infants al municipi.

TERCER. Mostrar la implicació i el compromís de l’Ajuntament de Molins de Rei a liderar 
accions per millorar la qualitat de vida i els drets dels infants de la vila.

QUART. Fer públics aquests acords a través dels diferents mitjans de comunicació 
municipals de titularitat pública (Ràdio Molins de Rei, el web municipal i el butlletí El Balcó 
de la Vila).

CINQUÉ. Notificar aquests acords a UNICEF Comité Español i UNICEF Comitè Catalunya, 
i Donar-ne compte al Consell Escolar Municipal, al Consell d’Infants i el Consell 
d’Adolescents.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem al punt setzè, que és «Aprovar la sol·licitud de la renovació del reconeixement 
obtingut l'any 2018 per l'Ajuntament de Molins de Rei en la convocatòria de reconeixement 
del programa Ciutats Amigues de la Infància, liderat per UNICEF Comitè Espanyol, l'any 
2023». Aquest punt, com saben, l'hauria de defensar la regidora d'Infància, que és la 



SEC/MBF/ALD
ACTA PLE 26/07/2023

SESSIÓ ORDINÀRIA

Pàg. 92/114

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

persona que s'ha excusat. I, per tant, farà l'explicació d'aquest punt la presidenta de l'àrea, 
senyora Ainoa García. Endavant.

Sra. García:

Bona tarda a tots i a totes, també als que ens estan escoltant des de casa. 

Presenta el punt 16

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. S'obriria el torn d'intervencions. Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Seré molt breu, eh? Completament d'acord. Votarem a favor, òbviament, d'aquesta 
renovació del programa Ciutats Amigues de la Infància. Tot el que vagi en la línia de 
garantir els drets i la participació dels infants, doncs, hi estem completament d'acord, i 
certament s'està fent molta feina. Però volíem fer una proposta que precisament va directa 
al programa Ciutat Amiga de la Infància, que segurament no és de la regidoria d'Educació, 
però com que es pot treballar transversalment, doncs, es pot fer arribar –suposo que és via 
pública o no sé quin és–, que és si es podria tenir en compte que es dignifiqui l'espai que 
precisament es diu la plaça dels Infants, aquí al carrer Major, on a més a més hi ha un rètol 
enorme que diu que formem part d'aquest programa de Ciutats Amigues de la Infància, i la 
veritat és que no està gaire digne. I després a nosaltres ens han arribat, doncs, problemes 
amb les instal·lacions. Aleshores, potser caldria fer una revisió d'aquest espai. Ja dic que 
no és en la línia del programa, eh?, però si es pot tenir en compte la proposta, doncs, 
millor. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Més intervencions? Sí? Senyor Ramón Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Sí. Una plaça que crec que ja va ser atacada en una primera instància i es va tenir que 
tornar a repintar. Per tant, agraïm aquesta aportació i, en tot cas, que es valori. Sí, jo crec 
que s'ha explicat. Crec que és una d'aquelles decisions que com a municipi ens posiciona i 
estar en un conveni amb l'UNICEF jo crec que ens dona un valor afegit molt gran. Que jo 
crec que la feina que s'està fent amb el Consell d'Infants i, també, d'Adolescents crec que 
és excel·lent per part d'uns tècnics que s'ho creuen i que fan una feina realment 
encomiable a l'hora d'intentar implicar-los, de generar-los qüestions, de preguntar-los. Jo 
vaig anar a alguna vegada alguna reunió seva i realment, bé, tenim molta sort de tenir 
aquests tècnics i aquests dos educadors que realment els intenten ajudar i els intenten 
preveure de cara al futur. Per tant, crec que és d'aquells convenis que són agraïts de poder 
signar i, en tot cas, que Molins de Rei l'any 2018 s'hi presentés i el 2019 ho aprovessin, 
doncs, per a nosaltres és un orgull. I, per tant, que hi hagi ara aquesta renovació, doncs, és 
per a nosaltres important.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyora Ainoa García, si vol tancar?
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Sra. García:

Prenem nota del que comenta la regidora Marta Espona sobre el tema de la dignificació de 
l'espai. Farem un cop d'ull, una revisió a veure quines són les millores que es poden fer. I 
totalment d'acord amb el que diu el Ramon, no?, la feina que fan els tècnics i la voluntat i 
les ganes que posen els infants i els adolescents és molt gran i els resultats els tenim a la 
vista, no? Que jo sempre poso el mateix exemple, adolescents que en el Consell d'Infants 
van anar a fer un potcast a la ràdio, ara estan fent el seu propi programa de ràdio a la ràdio 
municipal, no? Aleshores, són aquestes petites coses que t'omplen d'orgull. Moltes gràcies 
a tots pel vostre suport.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, passem a la votació. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 20

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

17.- Aprovar els acords individuals de Formació Dual de l'alumnat de l’institut 
Gabriela Mistral per l’activitat formativa en el desenvolupament de la beca de 
formació, pel curs 2023-2024 (Expedient 18/2023/CONIN).-

DICTAMEN

Atès l’informe de la tècnica d’Educació, de data 17 de juliol de 2023 del qual es dedueix el 
següent:

Que l’ordre EDU/2085, de 20 d’agost de 2020, actualitza l'organització de la formació en 
alternança en els ensenyaments de formació professional inicial (Formació Dual) i la 
dedicació  de l’alumnat: 1000 hores en total, de les quals 100h de pràctiques són no 
remunerades i la resta amb beca.

Que mitjançant el Decret d’Alcaldia núm. 1239 de data 15 de juliol de 2 de juliol de 2022 es 
va aprovar el Conveni de col·laboració entre l’Administració de la Generalitat, mitjançant el 
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Departament d’Educació, i aquest Ajuntament per desenvolupar la Formació Dual amb 
l’institut Gabriela Mistral de Sant Vicenç dels Horts, durant el període 2022-2026, modificat 
pel Decret d’Alcaldia núm. 1378 de 27 de juny de 2023, pel qual s’incorporen nous cicles 
formatius i programes que ofereixen els centres educatius següents.

· Cicle Formatiu de Grau Mitjà Dual d’Atenció a persones en situació de 
dependència, amb codi CFPM SC10

· Cicle Formatiu de Grau Superior Dual d’ Integració Social, amb codi CFPA SCC0
· Cicle Formatiu de Grau Superior Dual d’Administració de Sistemes Informàtics en 

Xarxa, perfil professional Ciberseguretat, amb codi CFPA ICA1.

Atès que durant el mes de juliol de 2023, s’ha concretat la proposta d’acords individuals, 
entre les alumnes de l’Institut Gabriela Mistral, la llar d’avis i les tres escoles bressols 
municipals de l’Ajuntament de Molins de Rei, de les beques DUAL pel curs 2023-2024, 
establint la participació de 4  alumnes als equipaments citats, segons la següent 
distribució:

ALUMNA DNI Tipus de Grau Departament/equipa
ment

INSS

AEG *731V GM Atenció a les 
persones en situació 
de dependència

Llar d’avis 081349145481

IBA *293Z GS Educació Infantil EBM El Molí 081283829018
USA *041Q GS Educació Infantil EBM El Rodó 081445184979
JGG *272V GS Educació Infantil EBM La Traca 081022640047

Atès que el model de l’acord individual de l’alumne, REF05/ACORD, amb el vist i plau del 
Departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya, que ens ha fet arribar l’institut per 
a la seva signatura, se’n desprenen alguns aspectes a tenir en compte: 

1.- Compensació econòmica a l’alumnat:

Vist que, segons l’apartat n) de la clàusula 2 del conveni l’ajuntament es compromet a fer 
“una aportació econòmica que, sense perjudici del que s’acordi en la negociació col·lectiva 
laboral, no potser inferior a: 

1) En els cicles formatius de grau mitjà, el 50% del Salari Mínim Interprofessional de 
l’any 2020. 

2) En el cicles formatius de grau superior, el 60% del Salari Mínim Interprofessional de 
l’any 2020 durant la primera meitat de l’estada a l’entitat, i al 70% al llarg de la 
segona meitat. 

Segons el conveni, l’alumnat en règim de formació dual ha de fer un màxim de 1.000 hores 
de treball a l’empresa, de les quals 900 son remunerades. 

Donat que la mitjana anual de dies laborables per mes és de 18 dies, tot contemplant els 
dies festius, aquestes hores es distribuiran proporcionalment en 180 dies en un màxim de 
10 mesos (setembre 2023 –juny 2024) a raó de 5 hores diàries. 

Els càlculs de l’import per hora i jornada de 5 hores seran els següents, prenent com a 
base l’SMI del 2020 tal i com estableix el conveni (950 €):  
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a) En el cas dels Cicles Formatius de Grau Mitjà s’estableix que es pagarà la quantitat 
de 296,97 € bruts al mes (50% import jornada proporcional 5 hores SMI 2020 / 
16,49 €/dia i 3,29 €/hora)

b) En el cas dels Cicles Formatius de Grau Superior s’estableix que: 
· Durant la primera meitat de l’estada a l’entitat (setembre-gener) es pagarà la 

quantitat de 356,25 € bruts mensuals (60% import jornada proporcional 5 hores 
SMI 2020 / 19,79 €/dia i 3,95 €/hora)

· Durant la segona meitat de l’estada a l’entitat (febrer- juny) es pagarà la 
quantitat de 415,63 € bruts mensuals (70% import jornada proporcional 5h SMI 
2020 / 23,09 €/dia i 4,62 €/h)

Vist que el curs 2023-2024 està previst que hi participin en el programa de Formació Dual 
3 alumnes de graus superiors i 1 alumna de grau mitjà.

Atès que l’import corresponent a les quatre beques pel curs 2023-2024 es distribueixen en 
dues anualitats pressupostàries el desglossament seria el següent: 

Núm. 
Beques

Import 
 (setembre a 
gener 2023) 

Gratificació 
mensual 

bruta

Import 
(gener a 

juny 2024)

Gratificació 
mensual 

bruta

TOTAL

3 CFGS 4.275,00 € 356,25 € 7.303,20 € 415,63 € 11.578,20 €
1 CFGM 1.187,48 € 296,87 € 1.781,22 € 296,87 € 2.968,70 €
TOTAL 5.462,48 € 9.084,42 € 14.546,9 €

2.- Calendari Dual 2023-2024

La data d’inici de l’activitat formativa serà el dia 12 de setembre de 2023 i el dia 
d’acabament serà el dia que hagi complert les 900 h de la seva formació Dual, com a data 
màxima el dia 28 de juny de 2024 en el cas de les alumnes de Grau Superior i el 14 de 
juny de 2024 en el cas de l’alumna de Grau Mitjà segons queda recollir als acords 
individuals. 

El dia 12 de setembre de 2023 l’alumnat estarà donat d’alta a la Seguretat Social com a 
becàries per jornada sencera. 

Atesos els documents REF05/ACORD, corresponents a cadascun dels Acord individual 
amb les alumnes per l’activitat formativa en alternança en el desenvolupament de la beca 
de formació concreten les dades de les alumnes que participaran en l’activitat, l’empresa, 
en aquest cas l’Ajuntament de Molins de Rei i el centre educatiu, en aquest cas l’Institut 
Gabriela Mistral.

Atès que cal designar responsables tutors/res per a cada una de les persones de l’alumnat 
participant del projecte. 
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Atès que en el pressupost municipal de l’exercici 2023 existeix l’aplicació pressupostària 
núm. 3040/320001/48001 Formació Dual té crèdit suficient per assumir la despesa 
corresponent (RC núm. 12023000030354).
 
Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

ACORDS

Primer: Aprovar els acords individuals per a l’activitat formativa en el desenvolupament de 
la beca de formació per al curs 2023-2024, de l’institut Gabriela Mistral de Sant Vicenç dels 
Horts, als equipaments municipals i per l’alumnat següent:

ALUMNE DNI EQUIPAMENT 
MUNICIPAL

INSS

AEG *731V Llar d’avis 081349145481
IBA *293Z EBM El Molí 081283829018
USA *041Q EBM El Rodó 081445184979
JGG *272V EBM La Traca 081022640047

Segon: Donar d’alta a la Seguretat Social com a persones becàries a les alumnes 
participants a partir del 12 de setembre de 2023, de dilluns a divendres, i per una jornada 
de 25 hores setmanals, fins a un total de 900 hores. 

Tercer: Realitzar la gratificació econòmica, abonant l’import al compte bancari indicat per 
l’alumnat que figuren a l’expedient en document separat, següent:

· 1 alumne de CFGM: 16,49 euros bruts al dia per la jornada de 5 hores diàries 
(3,29 euros/hora).

· 3 alumnes de CFGS: de setembre 2023 a gener 2024, 19,79 euros bruts al dia 
per la jornada de 5 hores diàries (3,95 euros/hora); de febrer a juny 2024, 21,87 
euros bruts al dia per la jornada de 5 hores diàries (4,37 euros/hora). 

Quart: AUTORITZAR I DISPOSAR la despesa corresponent amb càrrec a les aplicacions 
pressupostàries i pels exercicis següents:

Aplicació 
pressupostària

import 
beques

exercici 
comptable observacions

N/3040/320001/48001 5.462,48 € 2023 de setembre a desembre de 2023
a determinar 9.084,42 € 2024 de gener a juny de 2024

Cinquè: Designar com a responsables de les  alumnes en pràctiques a Montserrat Piña i 
Canals per l’EBM El Rodó, a Olga Pellicer Pintado per l’EBM La Traca, a Marta Roca 
Balasch per l’EBM El Molí i a Cristina Llagostera Sánchez per la Llar d’Avis Municipal. 

Sisè: Notificar aquest acord a l’Institut Gabriela Mistral, al negociat de Personal i 
Organització, i a Intervenció
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PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara sí que si els sembla, els dos darrers punts els tractaríem conjuntament, és el dissetè i 
el divuitè, que és «Aprovar els acords individuals de formació dual de l'alumnat, en un cas, 
de l'Institut Gabriela Mistral, per a l'activitat formativa en el desenvolupament de la beca de 
formació per al curs 2023-2024 i, en l'altre, és en el cas de l'Institut Bernat el Ferrer». I fa 
aquesta explicació el regidor d'Educació mateix. Senyor Lucas Ferro, endavant.

Sr. Ferro:

Sí, moltes gràcies. Seré breu. 

Presenta els punts 17 i 18

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Intervencions? Doncs, si no n'hi ha cap, faríem la votació per separat. El 
punt dissetè. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 20

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

18.- Aprovar els acords individuals de Formació Dual dels alumnes de l’Institut 
Bernat el Ferrer per l’activitat formativa en el desenvolupament de la beca de 
formació, pel curs 2023-2024 (Expedient 19/2023/CONIN).-

DICTAMEN

Atès l’informe de la tècnica d’Educació, de data 17 de juliol de 2023, del qual es desprèn el 
següent:
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Que l’ordre EDU/2085, de 20 d’agost de 2020, actualitza l'organització de la formació en 
alternança en els ensenyaments de formació professional inicial (Formació Dual) i la 
dedicació  de l’alumnat: 1000 hores en total, de les quals 100h de pràctiques són no 
remunerades i la resta amb beca.

Que mitjançant el Decret d’Alcaldia núm. 1239 de data 15 de juliol de 2 de juliol de 2022 es 
va aprovar el Conveni de col·laboració entre l’Administració de la Generalitat, mitjançant el 
Departament d’Educació, i aquest Ajuntament per desenvolupar la Formació Dual amb 
l’institut Bernat el Ferrer de Molins de Rei durant el període 2022-2026. 

Atès que durant el mes de juliol de 2023, s’ha concretat la proposta d’acords individuals, 
entre les alumnes de l’Institut Bernat el Ferrer i la direcció de l’ASP i el Negociat 
d’Informàtica, de les beques DUAL pel curs 2023-2024, establint la participació de 2  
alumnes, l’un amb formació de CFGS desenvolupament d’aplicacions web i l’altre DFGS 
assistència a la direcció, amb la distribució següent:

ALUMNE/A DNI Àrea o 
Departament

INSS

UTM *220E Informàtica 081281504553
NGR *689D ASP 081406498450

Atès que el model de l’acord individual de l’alumne, REF05/ACORD, amb el vist i plau del 
Departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya, que ens ha fet arribar l’institut per 
a la seva signatura, se’n desprenen alguns aspectes a tenir en compte: 

1.- Compensació econòmica a l’alumnat:

Vist que, segons l’apartat n) de la clàusula 2 del conveni l’ajuntament es compromet a fer 
“una aportació econòmica que, sense perjudici del que s’acordi en la negociació col·lectiva 
laboral, no potser inferior, en En el cicles formatius de grau superior, el 60% del Salari 
Mínim Interprofessional de l’any 2020 durant la primera meitat de l’estada a l’entitat, i al 
70% al llarg de la segona meitat. 

Segons el conveni, l’alumnat en règim de formació dual  ha de fer un màxim de 1.000 
hores de treball a l’empresa, de les quals 900 son remunerades. 

Donat que la mitjana anual de dies laborables per mes és de 18 dies, tot contemplant els 
dies festius, aquestes hores es distribuiran proporcionalment en 180 dies en un màxim de 
10 mesos (setembre 2023 –juliol 2024) a raó de 5 hores diàries. 

En el cas dels Cicles Formatius de Grau Superior s’estableix que: 

- Durant la primera meitat de l’estada a l’entitat (setembre-gener) es pagarà la 
quantitat de 356,25 € bruts mensuals (60% import jornada proporcional 5 hores SMI 
2020 / 19,79 €/dia i 3,95 €/hora)

- Durant la segona meitat de l’estada a l’entitat (febrer- juny) es pagarà la quantitat 
de 415,63 € bruts mensuals (70% import jornada proporcional 5h SMI 2020 / 23,09 
€/dia i 4,62 €/h)
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Vist que el curs 2023-2024 està previst que hi participin en el programa de Formació Dual 
dos alumnes de cicles formatius de Grau Superior.

Atès que l’import corresponent a les dues beques pel curs 2023-2024 es distribueixen en 
dues anualitats pressupostàries de la següent forma el desglossament seria el següent: 

Núm. 
Beques

Import 
(setembre a 

desembre 2023) 

Gratificació 
mensual 

bruta

Import 
(gener a 

juny 2024)

Gratificació 
mensual 

bruta

TOTAL

2 CFGS
TOTAL 2.850,00 € 356,25 € 4.650,00 € 415.63 € 7.718,80 €

2.- Calendari Dual 2023-2024

La data d’inici de l’activitat formativa serà el dia 12 de setembre de 2023 i el dia 
d’acabament serà el dia que hagi complert les 900 h de la seva formació Dual, com a data 
màxima el dia 12 de juliol de 2024 segons queda recollit als acords individuals. 

El dia 12 de setembre de 2023 els alumnes estaran donats d’alta a la Seguretat Social com 
a becaris per jornada sencera

Atesos els documents REF05/ACORD, corresponents a cadascun dels Acord individual 
amb les alumnes per l’activitat formativa en alternança en el desenvolupament de la beca 
de formació concreten les dades de les alumnes que participaran en l’activitat, l’empresa, 
en aquest cas l’Ajuntament de Molins de Rei i el centre educatiu, en aquest cas l’Institut 
Bernat el Ferrer.

Atès que cal designar responsables tutors/res per a cada una de les persones de l’alumnat 
participant del projecte. 

Atès que en el pressupost municipal de l’exercici 2023 existeix l’aplicació pressupostària 
núm. 3040/320001/48001 Formació Dual té crèdit suficient per assumir la despesa 
corresponent (RC núm. 12023000030353).

Atès l’informe-proposta de la Cap del Negociat d’Educació, de data 18 de juliol de 2023.

Atès l’informe de l’Interventor Accidental, de data 18 de juliol de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

ACORDS

Primer: APROVAR els acords individuals per a l’activitat formativa en el desenvolupament 
de la beca de formació per al curs 2023-2024, de l’institut Bernat el Ferrer de Molins de 
Rei, als Departaments municipals i per l’alumnat següent:

ALUMNE/A DNI Àrea o 
Departament

INSS
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UTM *220E Informàtica 081281504553
NGR *689D Direcció ASP 081406498450

Segon: DONAR D’ALTA a la Seguretat Social com a persones becàries a les alumnes 
participants a partir del 12 de setembre de 2023, de dilluns a divendres, i per una jornada 
de 25 hores setmanals, fins a un total de 900 hores. 

Tercer: REALITZAR la gratificació econòmica, abonant l’import al compte bancari indicat 
per l’alumnat que figuren a l’expedient en document separat, següent:

· 2 alumnes de CFGS: de setembre de 2023 a gener de 2024, 19,79 euros bruts 
al dia per la jornada de 5 hores diàries (3,95 euros/hora); de febrer a juny de 
2024, 23,09 euros bruts al dia per la jornada de 5 hores diàries (4,62 
euros/hora). 

Quart: AUTORITZAR I DISPOSAR la despesa corresponent amb càrrec a les aplicacions 
pressupostàries i pels exercicis següents:

Aplicació 
pressupostària

import 
beques

exercici 
comptable observacions

N/3040/320001/48001 2.850,00 € 2023
de setembre a desembre 
de 2023

a determinar 4.868,80 € 2024 de gener a juny de 2024

Cinquè: DESIGNAR com a responsables dels  alumnes en pràctiques a Josep Ibáñez 
Coma a l’Àrea de Serveis a les Persones i a Joan Montserrat Olivella al Departament 
d’Informàtica. 

Sisè: NOTIFICAR aquest acord a l’Institut Bernat el Ferrer, al negociat de Personal i 
Organització, i a Intervenció.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

El punt divuitè. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4



SEC/MBF/ALD
ACTA PLE 26/07/2023

SESSIÓ ORDINÀRIA

Pàg. 101/114

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 20

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

D – QÜESTIONS SOBREVINGUDES

19.- Qüestions sobrevingudes.-

19.-a) Qüestió Sobrevinguda. 

Es procedeix de la votació sobre la ratificació de la inclusió d’aquest punt, en virtut 
de l’article 82.3 ROF:

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 20

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació acorda per unanimitat dels membres 
presents, la ratificació de la inclusió d’aquest punt.  

PROPOSTA

Vist que, mitjançant Decret d’alcaldia núm. 1389, de 26 de juny de 2023, de Delegacions 
de l’Alcalde a Regidors i Presidents d’Area es van  crear les Àrees de l’Ajuntament amb el 
següent resultat: 

- Alcaldia 
- Àrea de Serveis Centrals i Economia (ESC) 
- Àrea de Serveis a les Persones (ASP) 
- Àrea de Territori i Sostenibilitat (SIT) 
- Àrea de Desenvolupament Econòmic (ADE) 
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Atès que les diferents àrees estan en l’actualitat estudiant la redacció i modificació de 
diversos reglaments necessaris per al bon funcionament dels seus serveis.

Atesa l’organització per àrees esmentada establerta pel bon funcionament de l’Ajuntament.  

Atès que les corporacions municipals estan facultades per intervenir en l’activitat dels 
ciutadans mitjançant l’aprovació d’ordenances i reglaments, tal com reconeixen els arts. 
84.1 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL) i 236.1 
i 237 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la llei 
municipal i de règim local de Catalunya (TRLMRLCat).

Vist que l’Àrea de Serveis Centrals i Economia (ESC) i l’Àrea d’Alcaldia preveuen l’estudi 
per a la redacció o modificació de diversos reglaments necessaris per al bon funcionament 
dels seus serveis, entre els quals hi ha: 

·Reglament del cementiri
·Ordenança reguladora de l’Administració electrònica 
·Reglament per a la inscripció d’entitats i associacions en el registre oficial d’entitats i 

associacions de Molins de Rei
·Reglament Orgànic Municipal

Vist que l’Àrea de Serveis a les Persones (ASP) preveu l’estudi per a la redacció o 
modificació de diversos reglaments necessaris per al bon funcionament dels seus serveis, 
entre els quals hi ha: 

· Reglament de funcionament dels equipament esportius
· Reglament del servei residencial i de centre de dia per a gent gran 
· Reglament del Consell Escolar Municipal 
· Ordenança regulador d’ajuts socials objectius
· Reglament de funcionament de les llars d’infants
· Reglament de funcionament del Museu Municipal 
· Reglament de funcionament del Museu del Renaixement
· Reglament de l’Espai Jove
· Reglament del Consell d’Adolescents

Vist que l’Àrea de Territori i Sostenibilitat (SIT) preveu l’estudi per a la redacció o 
modificació de diversos reglaments necessaris per al bon funcionament dels seus serveis, 
entre els quals hi ha: 

· Reglament de l’aigua
· Reglament dels Horts urbans
· Ordenança reguladora dels procediments d’intervenció municipal en 

l’edificació i l’ús del sòl i del subsòl (ORPIME)

Vist que l’Àrea de Desenvolupament Econòmic (ADE)  preveu l’estudi per a la redacció o 
modificació de diversos reglaments necessaris per al bon funcionament dels seus serveis, 
entre els quals hi ha: 
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· Reglament del mercat municipal
· Ordenança reguladora de les terrasses

Atès l’art. 62.1 i 2 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova al Reglament 
d’obres, activitats i serveis del ens locals (ROAS), que disposa: 

- Acordada la formació o modificació d'una ordenança, s'ha de designar una comissió 
d'estudi encarregada de redactar el text de l'avantprojecte de la norma. 

- L'esmentada comissió ha d'estar integrada per membres de la corporació i personal 
tècnic, propi o aliè, sota la presidència d'un d'aquells. La comissió pot proposar que 
s'encomanin per a aquesta finalitat estudis, informes o dictàmens a professionals 
aliens a l'ens. 

Atès que les corporacions municipals poden crear comissions d’estudi per tal de redactar 
ordenances i reglaments per tal de regular el funcionament de diversos serveis segons els 
articles 48.2.a), 60.4 i 100 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el 
Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (TRLMRLCat) i l’art. 62 del 
Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis 
dels ens locals.

Atès que correspon al Ple determinar el nombre i la denominació de les comissions 
d’estudi, d’informe i de consulta, així com llurs modificacions, tal com estableix l’art. 60.3 
TRLMRLCat.

Per tot això, es proposa que el Ple acordi:

PRIMER: APROVAR la creació de les comissions d’estudi següents:

· Comissió per a l’estudi i redacció de reglaments o normatives d'ús dels diferents 
serveis o equipaments de l’Àrea de Serveis Centrals, Economia i Alcaldia.

· Comissió per a l’estudi i redacció de reglaments o normatives d'ús dels diferents 
serveis o equipaments de l’Àrea de Serveis a les Persones.

· Comissió per a l’estudi i redacció de reglaments o normatives d'ús dels diferents 
serveis o equipaments de l’Àrea de Territori i Sostenibilitat.

· Comissió per a l’estudi i redacció de reglaments o normatives d'ús dels diferents 
serveis o equipaments de l’Àrea de Desenvolupament Econòmic.

SEGON: NOMENAR els membres de les comissions d’estudi següents:

Comissió per a l’estudi i redacció de reglaments o normatives d'ús dels diferents serveis o 
equipaments de l’Àrea de Serveis Centrals, Economia i Alcaldia:

· President/a: el President/a de l’Àrea de Serveis Centrals, Economia i Alcaldia o 
regidor/a en qui delegui.
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· Vocals:
o Regidors/es membres de la Comissió Informativa de l’Àrea de Serveis 

Centrals, Economia i Alcaldia o regidor/a en qui deleguin. 
o Les persones tècniques necessàries de l’àmbit del reglament/ordenança a 

redactar.
o Una persona assessora jurídica.

· Secretari/a: la persona que exerceixi les funcions de secretaria de la Comissió 
Informativa a l’Àrea de Serveis Centrals, Economia i Alcaldia o persona en qui es 
delegui. 

Comissió per a l’estudi i redacció de reglaments o normatives d'ús dels diferents serveis o 
equipaments de l’Àrea de Serveis a les Persones:

· President/a: el President/a de l’Àrea de Serveis a les Persones o regidor/a en qui 
delegui.

· Vocals:
o Regidors/es membres de la Comissió Informativa de l’Àrea de Serveis a les 

Persones o regidor/a en qui deleguin. 
o Les persones tècniques necessàries de l’àmbit del reglament/ordenança a 

redactar.
o Una persona assessora jurídica.

· Secretari/a: la persona que exerceixi les funcions de secretaria de la Comissió 
Informativa a l’Àrea de Serveis a les Persones o persona en qui es delegui. 

Comissió per a l’estudi i redacció de reglaments o normatives d'ús dels diferents serveis o 
equipaments de l’Àrea de Territori i Sostenibilitat:

· President/a: el President/a de l’Àrea de Territori i Sostenibilitat o regidor/a en qui 
delegui.

· Vocals:
o Regidors/es membres de la Comissió Informativa de l’Àrea de Territori i 

Sostenibilitat o regidor/a en qui deleguin. 
o Les persones tècniques necessàries de l’àmbit del reglament/ordenança a 

redactar.
o Una persona assessora jurídica.

· Secretari/a: la persona que exerceixi les funcions de secretaria de la Comissió 
Informativa a l’Àrea de l’Àrea de Territori i Sostenibilitat o persona en qui es delegui. 

Comissió per a l’estudi i redacció de reglaments o normatives d'ús dels diferents serveis o 
equipaments de l’Àrea de Desenvolupament Econòmic:

· President/a: el President/a de l’Àrea de Desenvolupament Econòmic o regidor/a en 
qui delegui.

· Vocals:
o Regidors/es membres de la Comissió Informativa de l’Àrea de 

Desenvolupament Econòmic o regidor/a en qui deleguin. 
o Les persones tècniques necessàries de l’àmbit del reglament/ordenança a 

redactar.
o Una persona assessora jurídica.
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· Secretari/a: la persona que exerceixi les funcions de secretaria de la Comissió 
Informativa a l’Àrea de Desenvolupament Econòmic o persona en qui es delegui. 

TERCER: DELEGAR a l’Alcalde el nomenament específic de tot el personal tècnic de la 
Comissió segons el reglament/ordenança a redactar i/o modificar.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passaríem el darrer punt, qüestions sobrevingudes, el punt dinovè. Sí que saben que 
avui hi ha una qüestió sobrevinguda que vàrem informar. Primer de tot, hauríem de 
posicionar-nos sobre la incorporació d'aquest punt a l'ordre del dia. Com saben, és «La 
creació de les comissions d'estudi dels reglaments diversos que ha d'aprovar aquest 
Ajuntament». 

[Votació] 

Presenta el punt 19 

Per tant, s'obriria el torn d'intervencions. Senyor Joan Albert Fabra, endavant. Si no és 
d'aquest punt... No hi ha intervencions d'aquest punt. Fem la votació d'aquest punt. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 8

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 20

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova la present proposta per unanimitat 
dels membres presents.

20.- Precs i preguntes.-

PREC DEL GRUP MUNICIPAL ARA MOLINS SOBRE LA NECESSITAT DE FER 
ALGUNA ACTUACIÓ A LES ESCALES QUE CONNECTEN EL CARRER DEL MERCAT 
AMB EL CARRER JAUME BALMES.
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Sr. Alcalde:

Ara sí que passaríem el punt vintè de l'ordre del dia, «Precs i preguntes». Els hi recordo 
que... que no marxem. Informo, ara tenen oportunitat de fer les seves preguntes i/o precs. 
També els hi recordo que hi ha hagut tres preguntes entrades per via escrita pel grup 
municipal d'Esquerra Republicana, que donarem resposta via oral els diferents membres 
de Govern. I ara sí que és el torn seu per si volen fer alguna pregunta. Senyor Joan Albert 
Fabra, endavant.

Sr. Fabra:

Molt bé. Sí, jo tinc un prec i una pregunta que són de dos temes diferents. Començaré pel 
prec, que és un prec, evidentment, al Govern, però en concret i molt especialment a la 
regidora d'Espai Públic. I és amb relació a estudiar, fer alguna actuació a les escales que 
connecten el carrer del Mercat amb el carrer Jaume Balmes. Són unes escales on ja s'han 
produït uns quants accidents, tenen unes mides que, tot i no sortir-se de la legalitat i d'allò 
que està establert, sí que són diferents a les mides estàndards d'altres escales. A més, el 
que vindria a ser el fil de l'esglaó té un angle molt recte. Aleshores, bé, jo conec un cas 
concret, perquè justament va passar el dia de les eleccions, no? Una persona que venia 
precisament de votar, que és va caure allà i la veritat és que va tenir una lesió important. I 
pel que m'he informat, s'han produït altres caigudes, no potser amb una lesió de tanta 
importància, però sí caigudes que amb unes petites intervencions, que jo ara en suggeriré 
un parell, jo crec que ho podem resoldre. I sobretot per la gent gran, que ens podem evitar 
alguna desgràcia, no? La primera intervenció que es podria estudiar és la instal·lació 
d'unes baranes centrals perquè és una escala molt ampla i la gent té una... No, no, ara, 
ara... Sí, tothom es pot preguntar i què passa amb el camell? Perquè, clar, el camell també 
ha de pujar aquella escala. No, però aquestes baranes poden ser desmuntables i 
aleshores quan se celebri el camell, doncs, treure-les i tornar-les a posar, no té gaire 
complicació. 

I després sí que una altra intervenció encara més senzilla és el tema de posar motllures 
perquè el fil de l'esglaó no tingui un angle tan recte, sinó que hi hagi un petit desnivell 
perquè sigui més difícil tropessar, com passa en altres escales com, per exemple, les del 
pont que connecta el poliesportiu amb el mateix carrer Jaume Balmes. Aleshores, és un 
prec perquè s'estudiï fer alguna actuació en aquell punt. És un punt que, com ja us dic, 
s'han produït alguns accidents i que crec que amb una actuació molt senzilla i segur que 
molt barata també els podem evitar. 

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL ARA MOLINS SOBRE ELS TALLS DE CORRENT 
ELÈCTRICA QUE S’HAN PRODUÏT AQUEST DIES AL POBLE

Sr. Fabra:

I la pregunta, és d'un altre tema absolutament diferent, és amb relació als talls de corrent 
elèctrica que s'han produït aquests dies al poble, si podia fer una explicació en aquest cas 
entenc que seria l'alcalde, perquè la regidora de Consum no està. Si podria fer alguna 
explicació amb relació a per què s'estan produint aquests talls, que entenem que té a 
veure amb la xarxa de distribució i amb els transformadors, però no ho sabem. Si ens ho 
pot concretar. I també quines accions té previst fer aquest Govern justament des de la 
regidoria de Consum per garantir que l'empresa distribuïdora, en aquest cas Endesa, que 
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té el monopoli legal d'aquesta distribució, arregli aquests desperfectes perquè suposo que 
ja sabran que hi ha molta gent i discapacitats, per exemple, o gent gran que té problemes 
de mobilitat, que aquests dies quan se n'ha anat la llum no han pogut sortir de casa seva 
perquè no funcionava l'ascensor. Aleshores, això és un tema greu, és urgent i estaria bé 
saber quines actuacions està fent el Govern per resoldre-ho.

PREC DEL GRUP MUNICIPAL ARA MOLINS SOBRE L’INCIVISME I LA MANCA DE 
TRANQUIL·LITAT A LES NITS I A LES MATINADES DEL CAP DE SETMANA.

Sr. Alcalde:

Més preguntes? Senyor Ramon Sánchez, endavant. 

Sra. Galobart:

No, jo només vull fer un prec molt breu que, bé, ja l'he exposat diverses vegades. Saben 
que tenim un problema d'incivisme i de manca de tranquil·litat a les nits i a les matinades 
dels caps de setmana en diverses zones de la vila, especialment els botellons del parc de 
la Mariona i parc del Llobregat i els voltants. I ara, amb els mesos d'estiu, s'està fent 
encara més greu i, per tant, demano al Govern municipal que prengui les mesures 
necessàries per poder-ho solventar. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Vagin fent, eh? Vull dir que no cal que jo doni paraula.

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL ARA MOLINS SOBRE POSAR DINERS EN EL 
TEMA DE LES FRANGES DE SEGURETAT.

Sr. Sánchez:

Perfecte, gràcies. Dos temes només. Abans m'hi ha fet pensar el regidor Zaragoza quan jo 
li he demanat posar diners en el tema de les franges de seguretat. És evident que no ho 
podem executar ara, però també és evident que si no traspassem aquests diners a 
Molivers, possiblement no arribarem a temps de poder fer la licitació de cara a la franja que 
se'ns vindrà de l'octubre fins al març de l'any que ve. Per tant, amb aquesta planificació jo 
crec que estaria bé que en la mesura del possible intentéssim avançar aquests diners el 
més ràpid possible per planificar, precisament, que en la propera franja que tenim per 
poder generar aquestes franges de seguretat, doncs, es puguin dur a terme. 

Una altra cosa, com crec que també una miqueta ha apuntat el regidor, és qui paga això. 
Ara ens toca pagar-ho a nosaltres, però és evident que jo crec que aquí el Govern ha 
d'encetar un debat valent amb la ciutadania dels barris de muntanya, perquè crec que ells 
estan, de l'experiència que jo vaig tenir com a regidor de Barris de Muntanya, estan 
amatents a poder tenir aquesta relació i que es puguin dur a terme aquestes aportacions 
per part dels veïns, així com obliga la llei, que al final la llei diu que les franges les han de 
mantenir els veïns i veïnes. I, per tant, en aquest sentit, doncs, intentar escoltar-los i dir-
los-hi. 

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL ARA MOLINS SOBRE LA PLATAFORMA QUE 
S’HA DE POSAR A L’AVINGUDA BARCELONA PER A L’AUTOBÚS PER A LA GENT 
GRAN.
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I després una última pregunta és com està la plataforma que s'ha de posar, vostè sap que 
hi ha l'associació que està a favor de la plataforma que s'ha de posar a l'avinguda 
Barcelona per a l'autobús per a la gent gran. Com està aquesta plataforma que s'ha de 
posar en un espai que realment un necessita, perquè només que hi vagis allà, veuràs que 
quan la gent gran ha d'accedir a l'autobús municipal, doncs, realment té problemes greus. I 
ja no vull parlar de la gent que va amb carros amb nens. Vull dir... Per tant, sé que s'havia 
treballat la possibilitat de poder-ho dur a terme. Sí més no, ara no sé com està la situació i 
m'agradaria tenir una resposta. Gràcies.

Sra. Espona:

Doncs, en tot cas, si els hi sembla, llegeixo una de les preguntes que vam entrar per 
registre perquè fossin contestades. La primera diu el següent. Com ho hem de fer això? 
Primer llegeixo... Ah, doncs, no, puc esperar-me, eh?

Sr. Alcalde:

És un tema logístic, el regidor Zaragoza ha de marxar ara i és veritat que hi ha alguna 
resposta que potser millor que la doni ell abans de marxar i després reprenem la 
formulació de preguntes i continuarem.

Sr. Zaragoza:

Perdoneu, és un compromís que tinc amb la meva filla fa setmanes i com vam fer el canvi 
després de dijous a dimecres, doncs, us demano a veure si puc contestar. Contesto 
ràpidament. Efectivament, quan arriba l'estiu és veritat que tenim molts problemes a la 
zona i al voltant i fem, jo ho he explicat activament, dispositius específics amb Mossos 
d'Esquadra, amb la Guàrdia Urbana i fem un seguiment molt acurat, que no és fàcil 
perquè, evidentment, tampoc es tracta de fer grans dispositius, no? És a dir, el que fem 
conjuntament amb els Mossos d'Esquadra són una sèrie de controls i d'accés a tota la 
zona que s'incrementa, evidentment, a l'estiu, perquè tothom té aquesta tendència, doncs, 
evidentment, a intentar obrir finestres i, a més a més, la gent que ja ha acabat d'estudiar 
surt i vol gaudir d'aquell espai. Nosaltres mantenim aquest dispositiu conjunt amb els 
Mossos d'Esquadra i intentem, en la mesura del possible, no només a la zona de la 
Mariona, sinó fer un seguiment... Hem tingut i hem pogut veure a xarxes socials alguna 
problemàtica amb el que són els accessos al transport públic de la carretera. Llavors, el 
que fem és intentar evitar, però en la mesura de les possibilitats que nosaltres fem, i 
continuarem i ens coordinem molt amb les zones d'oci, sobretot, d'aquella zona.  

I al senyor Sánchez, serem valents, serem valents. Jo crec que amb aquesta resposta està 
ben contestada.

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 
SOBRE L’ELIMINACIÓ I REUBICACIÓ DEL CABLEJAT AERI.

Sra. Espona:

Doncs, vaig per la pregunta. Diu el següent:

El juliol del 2021 el nostre grup municipal va entrar una moció sobre l'eliminació i 
reubicació del cablejat aeri. En aquell Ple va quedar sobre la taula, però finalment va ser 
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aprovada en el Ple hàbil següent, el del mes de setembre. Som conscients que es tracta 
d'una actuació complicada i molt àmplia, però la moció incloïa diferents actuacions com 
elaborar un pla d'actuació, establir un calendari d'actuacions, redactar unes ordenances 
que afavorissin l'eliminació del cablejat i, finalment, si és que calia, obrir expedients a les 
empreses que incomplissin el que es recollís en el pla. No ens consta que se n'hagi fet 
cap. Durant el mandat anterior ja vam expressar en diverses ocasions que passava el 
temps i no s'avançava en aquesta qüestió. És per això que ara que comença un nou 
mandat, creiem que és el moment adient per recordar el compromís que va adquirir el Ple 
de l'Ajuntament ara fa pràcticament dos anys i demanar a l'equip de Govern actual que el 
tingui en compte en les seves actuacions de manera prioritària. Contesteu?

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 
SOBRE L’ENTORN PATRIMONIAL DEL MUSEU DEL RENAIXEMENT.

Sr. Vinyets:

Bé, jo li faré la segona, que és sobre l'entorn patrimonial del Museu del Renaixement. 
Recentment, amb l'avanç de la finalització de les obres del futur Museu del Renaixement, 
s'ha alliberat l'accés a l'entorn del Palau dels Requesens i de resultes d'això hem pogut 
veure que el Racó dels Gegants Vells no s'ha reposat del mosaic amb el dibuix dels 
gegants que va fer Eduard Segura i que es va col·locar allà anys després de donar nom a 
aquest racó. A més, tampoc s'ha reposat la placa commemorativa que es va col·locar amb 
motiu del centenari. Per altra banda, a l'anomenada entrada a la capella del Palau tampoc 
hem pogut observar a simple vista que es mantingui la placa commemorativa que hi havia 
de la riuada de 1898, tot i que aquí sí que reconeixem que com que encara està tapat amb 
tanques pot ser que això ens despisti. I per últim, i també a l'entorn del museu, volem 
posar de manifest la deixadesa del Racó de Lluís Companys, on, a banda del monument 
de Lluís Companys, obra de Joan Guitart, no hi ha tampoc cap element que doni nom a 
l'espai ni el ressalti amb dignitat, un fet que ja vam denunciar l'any 2019 i que esperàvem 
que se solucionaria amb les obres del Palau. En aquest espai, cal afegir-hi un problema 
d'accessibilitat que ja vam comunicar durant el mandat anterior i que tampoc s'ha resolt 
aprofitant les obres.  

Sempre ens tindran al costat en la recuperació del patrimoni, però el patrimoni també són 
aquests petits records i testimoniatges que ens trobem als carrers i a les places. Sense 
entrar al debat del lamentable estat general de les parets públiques del Racó dels Gegants 
Vells, en contrast amb les impol·lutes del Museu del Renaixement, ja que podrien haver 
aprofitat per humanitzar l'espai i pintar-les. Entenem que tota aquesta reposició i 
dignificació del petit patrimoni també afegiria valor a l'entorn del Palau. Esperem que aviat 
veurem el seu lloc, tant els elements que falten com les actuacions que calguin. Per això 
els volem preguntar si tenen prevista la recol·locació d'aquest petit patrimoni que hem 
comentat i l'actuació de dignificació i accessibilitat en el Racó de Lluís Companys.

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 
SOBRE SI HI HA DATA PREVISTA DE FINALITZACIÓ DE L’EXPOSICIÓ MOLINS DE 
10.

Sra. Campmajó:
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I la darrera pregunta que com a grup municipal hem presentat per escrit és que l'exposició 
Molins de 10 sobre els objectius de desenvolupament sostenible, organitzada per 
l'Ajuntament de Molins de Rei, es va estrenar el desembre de l'any 2021 a la planta baixa 
de l'edifici del Molí. Des de l'octubre del 2022 està al vestíbul de la Federació Obrera. La 
nostra pregunta en concret és si hi ha data prevista de finalització d'aquesta exposició 
temporal que ja porta més d'un any i mig exposada.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, ara els diferents membres de Govern anirem fent la resposta. Senyora 
Espinosa, endavant.

Sra. Espinosa:

Senyor Fabra, respecte a les escales, bé, teníem una incidència amb el B-quite [02:38:24], 
que és el programa que tenim de control de manteniment. I arran d'aquesta incidència, 
s'han plantejat diferents actuacions a les escales. Vull dir, una de les que es serà més 
ràpida serà el tema de pintar els trams d'escala. Però, bé, que en tot cas, derivat d'una 
queixa d'un vilatà, ja vam començar a treballar amb la resposta. En tot cas, els tècnics ja 
ens diran quines són les opcions. I respecte a la plataforma de l'avinguda, estem pendents 
d'acabar de concretar la data en què es posarà la plataforma. Vull dir, ja tenim... Ho tenim 
tot a excepció de la data, imagino que ja serà possiblement lligar-ho després de vacances, 
eh?

Sr. Alcalde:

Senyor Gerard, endavant.

Sr. Corredera:

Bé. Bona tarda a tots i a totes. És la primera vegada que parlo en aquest Ple. Vull dir que 
em fa il·lusió i tot. Una mica donar resposta al tema de l'ordenació del cablejat, no?, que 
era una moció que pretenia, diguem-ne, ordenar tota la infraestructura d'elements 
d'electricitat, telecomunicacions, enllumenat públic i cablejat de la fira, que tots convindrem 
que estèticament i funcionalment és insostenible i és estèticament molt impactant. Va ser 
una moció aprovada pel Ple de l'anterior mandat i que, per tant, convindrem que cal fer-hi 
alguna cosa. Però suposo que fins ara, doncs, no s'ha avançat massa per dificultats 
tècniques i jurídiques dels acords i accions plantejades, una mica segons tipologia de 
serveis, eh? I això els serveis tècnics sí que ens comentaven, no?, el tema de la 
companyia elèctrica, quina dificultat té tot el tema dels subministraments elèctrics a les 
cases i als punts de consum, el tema de les operadores de telefonia, no?, la dificultat que 
té en legislar des del punt de vista municipal i la dificultat o la necessitat de reordenar el 
cablejat de fira o el cablejat de l'enllumenat públic. Una mica el nostre compromís és 
dialogar amb tots vosaltres, amb tots els regidors i grups polítics, treballar-hi plegats per 
estudiar la viabilitat de la moció i de les accions que realment es puguin executar. I 
intentarem, doncs, promoure una reunió conjunta amb els serveis tècnics municipals per 
consensuar els passos a realitzar durant els propers mesos, no?, per intentar, doncs, això. 
Hi havia un pla d'acció que estaria pendent, no?, mirar a veure quines mesures podem fer 
des del punt de vista d'infraestructures municipals. Això sí que ho hem de treballar. I 
quines accions es poden fer a la part més d'operadores i companyies de serveis. I en breu, 
doncs, us enviarem una convocatòria i en parlarem plegats. Gràcies.
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Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Jo ara mateix faré resposta a la resta de preguntes. Respecte a la 
formulada pel senyor Joan Albert Fabra, si teníem algun tipus d'explicació dels talls de 
llums o quines accions previstes teníem. Aquí cal recordar el que sempre hem fet, que són 
dues línies d'actuació. Una és tenir coneixença del que està passant i dos oferir els serveis 
municipals en forma de l'Oficina d'Atenció al Consum per presentar les queixes que hi 
pugui haver sobre les afectacions d'aquests talls que puguin produir a les cases. Això ja ho 
vam fer el febrer del 2020 amb les darreres interrupcions del subministrament elèctric més 
intenses com a conseqüència del temporal Glòria. I és permanentment que està al servei 
de la ciutadania per si en algun moment d'aquests microtalls podríem dir perquè no són 
talls de llarga durada, doncs, s'ha produït algun problema més enllà de la mateixa 
assistència en aquell moment d'algú que pugui quedar afectat en un ascensor o on sigui? 
Els motius? Hem fet les gestions, tècnicament ens hem posat en contacte amb la 
companyia i textualment li llegiré una de les respostes que vam rebre, eh? «Durant els 
mesos de més calor i amb motiu de la prevenció d'incendis, tenim un protocol –la 
companyia– signat amb la Generalitat de Catalunya que, en cas de desconnexió d'una línia 
de mitja tensió, abans de la seva reconnexió, han de fer una revisió in situ de les 
instal·lacions i això fa que es produeixin més interrupcions i de més durada. Com a 
conseqüència d'aquestes, també és veritat que tenien programada una interrupció 
programada per al diumenge 16 de juliol al centre de transformació situat a la plaça de la 
Creu, per tal de fer unes feines de manteniment i durant el mes de setembre es reprendran 
aquestes tasques de millora tecnològica d'aquest centre de transformació». Això és el que 
hem fet arribar, també a les diferents associacions de veïns que també han estat 
interessades i també volien conèixer. És veritat que han estat afectacions que han pogut 
afectar el centre de Vila, també han estat nombrosos al barri de la Granja, que han afectat 
contínuament. I aquí en som uns quants que donem fe d'aquestes molèsties. I, per tant, 
això és el que hem fet. La lògica es troba... I el barri del Canal, però no és on teòricament 
més ens ha arribat. No vol dir que no. 

Respecte a les altres dues preguntes, que respondria jo mateix. Respecte a la que ha fet el 
grup municipal d'Esquerra Republicana, de l'espai de l'entorn patrimonial del Museu del 
Renaixement, cal diferenciar diverses qüestions. Primer de tot agrair la pregunta, perquè 
ens dona la possibilitat d'explicar el que estem fent, que ja ho estàvem programant des de 
fa dies. Les obres no han acabat del tot, per això hi ha una tanca, per això hi ha un aspecte 
que s'ha de millorar. I és evident que haurem d'anar actuant pas per pas. Amb el 
monument i l'espai del Lluís Companys, tenim una data que està marcada en el calendari, 
que és el 15 d'octubre, en què voldríem reprendre, tal com ha estat voluntat els darrers 
anys, que no s'ha pogut fer, l'homenatge al Lluís Companys, al president Lluís Companys, 
en el mateix espai, que no ho hem pogut fer darrerament. I, per tant, mirarem d'adequar 
l'espai, veurem si en la globalitat del monument, perquè el monument saben que va ser 
bandalitzat i encara no hem pogut trobar la solució permanent, però com a mínim en 
assenyalar què representa aquell monument, que és l'homenatge al president Lluís 
Companys. Aquí ens trobem amb un problema, bé, un problema, amb una circumstància, 
que evidentment aquesta paret ara d'un patrimoni històric, doncs, el que considerem i hem 
de debatre és si realment la placa la posem a la paret o la posem com, per exemple, en 
l'espai Sonia Rescalvo, que fos una placa al costat del monument, adequada, que 
expliqués què és aquell monument i que fos igualment, doncs, això, la rellevància d'aquell 
espai, sense afectar una paret recentment restaurada de patrimoni històric. I això és el que 
anirem fent amb la resta d'intervencions de l'espai, sigui l'espai del Racó dels Gegants 
Vells, on també aquí el mosaic... És diferent la placa del mosaic, el mosaic no vam tenir 
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ocasió de recuperar-lo en el moment de...de mantenir-lo en el moment de la intervenció de 
la façana, però sí en el tercer espai que diuen, com és la placa commemorativa o 
explicativa de les riuades, que aquesta hi és en el seu lloc, que ja hi ha fet referència, que 
no sabien si exactament estava o no, perquè és un espai tancat, però sí que hi és. 

Per tant, som conscients que estem treballant això. Gràcies per la pregunta. Que, en 
qualsevol cas, doncs, ens ofereix aquest horitzó a tots de resposta i d'actuació. 
Teòricament, no. Però si em permet acabar? I després si de cas...  

L'exposició Molins 2030, podríem considerar si ha acabat o no. L'exposició Molins 30, 
potser caldria explicar també, ni els objectius han acabat ni l'element principal de 
l'exposició, que és la maqueta, ha caducat. Perquè els projectes continuen sent vigents. El 
que sí que saben que va ser una exposició que va donar lloc a una sèrie de conferències 
per explicar els projectes, per sensibilitzar i per acostar-los a la ciutadania d'un horitzó 
2030 que continua vigent, que es van fer a la planta baixa del Molí, i que certament, quan 
van començar les obres de la planta baixa del Molí, se'ls va haver de reubicar a un espai 
com va ser el hall o el passadís de la Federació Obrera. El que segur que es farà és 
modificar l'emplaçament, perquè aquell emplaçament era provisional. I, per tant, el que ara 
estem debatent és si realment podem aprofitar quelcom d'aquesta exposició i si trobem un 
espai com és aquesta maqueta que tingui lloc perquè encara té vigència aquesta maqueta 
i considerem que va ser l'esforç més important de l'exposició, que considerem que no s'ha 
de llançar així com així i és aprofitable. Això és el que estem valorant. Si ens permeten... 
No, aquí no es pot posar. Això si anem després del Ple amb una cervesa potser té sentit, 
però ara no, perquè no, aquí no es pot posar perquè és una sala operativa de reunions, de 
recepcions i no és un magatzem aquesta sala de plens. Però en qualsevol cas és el que 
estem buscant i, per tant, doncs, properament els hi donarem una resposta concreta des 
de la vigència encara del material que es va fer per a aquesta exposició 2030. 

I no ho sé, senyor Vinyets, no tenim costum fer plecs amb això, però jo no sé, serà perquè 
l'esperit estiuenc, si volen fer una petita intervenció, però no ens allargaríem massa.

Sr. Sánchez:

Jo si em permet només un prec a una de les coses que vostè ha dit és... No, vostè ha 
comentat que va rebre l'explicació per part de Fecsa-Endesa i que l'ha traslladat als grups 
de veïns. Home, agrairia que també ens la traspassés als regidors i regidores de l'oposició, 
perquè com a mínim també quan ens aturen pel carrer, doncs, poder donar explicacions 
que el Govern està fent coses i que, per tant, hi ha una feina al darrere que més enllà que 
vostè ho hagi dit a la ràdio, però que és veritat que a vegades no tothom escolta la ràdio i 
no tothom té a vegades el temps d'escoltar-lo, doncs, que puguem rebre aquesta 
informació i puguem també traspassar-la. És només un prec.

Sr. Vinyets:

Bé, seré breu com hem demana, senyor alcalde. Quan parlava de la dignificació del Racó 
de Lluís Companys, que em sembla molt bé que sigui per la data, sobretot que no s'oblidi 
també de l'accessibilitat, perquè ha parlat molt del monument i de la placa, crec que també 
és important l'accessibilitat, perquè recordem que hi ha un parell d'escales per poder-hi 
accedir. I respecte al mosaic enrajolat, que pel que he entès no s'ha pogut mantenir, no? 
No sé si és correcte. Bé, és lamentar que s'hagi perdut aquesta petita part del patrimoni. 
Un cas similar va passar a Sant Vicenç dels Horts, també un ajuntament governat pel Partit 
Socialista, que van tenir que tirar a terra un espai on hi havia un mosaic sobre els gegants i 



SEC/MBF/ALD
ACTA PLE 26/07/2023

SESSIÓ ORDINÀRIA

Pàg. 113/114

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

el van poder mantenir traient una part de la façana i mantenir-lo. O sigui, hi ha una miqueta 
de ganes de voler mantenir. No obstant, al final és una obra recentment moderna i crec 
que seria bonic que també prengués una miqueta el compromís, com que la persona que 
el va fer està perfectament viva, de recuperar-lo i fer-ne una còpia el més digna possible, 
perquè crec que a la canalla de Molins li encantava anar a veure aquell dibuix a la plaça. 
Gràcies.

Sr. Alcalde:

Dues coses molt concretament. Les coses es poden dir amb to suau, però no deixen de 
tenir una intencionalitat, no? Sembla, perdoni, eh? Però tal com es rep «un altre 
ajuntament socialista que també va tenir un problema manteniment». Home, no faci 
aquesta afirmació com atribuint que sembla que els governs socialistes no mantinguin el 
patrimoni, que és la conseqüència. Evidentment, nosaltres mirem de recuperar i hi havia 
allà un pedrís, un mosaic i es recuperarà. Aquest és el nostre compromís, sempre ha estat 
de recuperar tots els espais. Però li torno a dir, hem de veure si ho podem posar en aquell 
espai o hem de buscar una nova ubicació en el mateix Racó dels Gegants Vells, perquè 
ara estem davant d'un edifici que sí que ha estat intervingut, que ha representat de les 
majors intervencions de recuperació de patrimoni històric i cultural de Molins de Rei i que, 
per tant... No, no. La lògica no és com hi havia... Ara s'hi ha de posar. No, ara tenim un 
edifici ja recuperat, amb unes condicions i segur que tindrem aquesta sensibilitat com hem 
tingut per recuperar l'edifici de posar aquest mosaic del Racó dels Gegants Vells. I 
segurament parlarem amb l'entitat també perquè en el moment que tinguem la solució 
consensuar-la amb ella. 

Senyor Sánchez, totalment d'acord que hem de donar aquesta informació, que la petició 
també vagi en doble sentit. Si realment vostès tenen un neguit, tenim la Junta de 
Portaveus, tenim el grup de comunicació ràpida com és el WhatsApp. Per tant, saben que 
per part nostra no hi ha cap problema en donar la resposta quan la tenim. Avui ha estat 
aquí, que és la que és. Els hi puc transmetre el mateix missatge pel grup de portaveus avui 
mateix i que la tinguin vostès, doncs, per donar aquesta resposta als veïns o veïnes quan 
sigui, entenent que és la tasca que ha fet l'Ajuntament de Molins de Rei i que, per tant, 
vetllarem per la qualitat dels serveis, siguin o no competents de l'Ajuntament de Molins de 
Rei.

21.-Torn obert de paraules.-

Sr. Alcalde:

I arribats a aquest punt, són les 20:50 del 26 de juliol si no m'equivoco, crec que ens 
mereixem tots unes vacances, si més no del Ple, eh?, un cop ja hem arrencat aquest 
mandat municipal. Les vacances no seran imminents per a molts de nosaltres, perquè 
encara continuarem alguns dies, però, en qualsevol cas, com a Ple, eh? Bé, i els que 
estiguin ja de vacances, aprofitin les vacances. Els hi desitjo a tots un molt bon mes 
d'agost. Al setembre saben que Molins de Rei comença fort, tenim la Festa Major, 
començarem ben aviat. I segurament, més enllà que ens puguem veure algun dia o no 
abans, però segur espero que el dilluns dia 11 setembre, Diada Nacional de Catalunya, 
ens trobem tots. Veurem com ho fem, perquè cal recordar que allà on ho fèiem 
normalment, i és una cosa que ja els hi aviso, estem estudiant, no tenim gespa com a 
conseqüència de la sequera i el decret de sequera. I, per tant, hem de veure la 
confortabilitat també tant de les entitats com del propi consistori a l'hora de fer l'acte 
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d'ofrena al monument de Rafael de Casanova. Per tant, això ho estem treballant. 
Segurament ho tractarem prèviament. I, per tant, fins llavors, molt bon estiu, bones 
vacances, bon descans i carreguin molt les piles. Gràcies.

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a indicació de la Presidència, 
quan son les vint hores i cinquanta  minuts, de la qual s’estén la present acta.
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